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Pondor 24a, 3304 TABOR
tel.: (063) 70 00 940, fax: (063) 70 00 941

Novoletno številko Utripa 
gospodinjstvom občine Tabor 

podarja Mizarstvo Kugler.

PR0 IZV0D N IA  CISTERN ZA VINO 
iz nerjaveče pločevine

Žalec, Savinjska cesta 87 
tel.: 718-285, 710-12-10

Nagradna igra za 
nakup nad 2000 SIT!

Nagrade:

3 kg, 2 kg in 1 kg kave Tropic

Nagrajenci žrebanja:
1. Peter Filipič,

IV. P rek o m o rsk e  10, A jdovščina
2. Rudi Baloh.

Zabiikoviea 156/a, P e tro vče
3. Ela Pečnik 

K erše tova  1. Laško

VOŠČIMO PRIJETNE BOŽIČNE 
IN NOVOLETNE PRAZNIKE OB 

KAVICI TROPIC.

75-let Lovske
družine
Prebold
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Branko ZOTTEL, s.p.
Ulica žalskega tabora, 3310 ŽALEC 

Tel.: 710-13-70 Tel. in faks: 715-484

S a m o p r is p e v k a  n e  b o
V nedeljo je v krajevni skup

nosti Šempeter potekalo glaso
vanje o uvedbi krajevnega samo
prispevka. Večina tistih, ki so se 
referenduma udeležili, se je 
izrekla proti samoprispevku.

V krajevni skupnosti Šempeter je v 
volilni imenik vpisanih 2449 volilnih 
upravičencev. Nedeljskega referen
duma se je po še neuradnih podatk
ih (zaključek redakcije je bil v 
ponedeljek) udeležilo 1324 krajank

in krajanov ah 54 % volilnih 
upravičencev. Izmed teh, ki so glaso
vah, se jih je za uvedbo samoprispev
ka izreklo 521 ah 39 %, tako da refe
rendum ni uspel.

K. R., foto: T. T.

Na volišču v Šempetru.

Pa bomo vendarle im e li bel božič. K lju b  številnim  bleščečim okraskom  povsod o ko li nas, k i 
nazn an jajo p o  m nenju m nogih usodno leto 2000,  je  šele s snegom božično-novoletno vzdušje 
čisto p ra vo . K a j b i m is lili na neprijetnosti, da bosta le Božiček in  dedek M ra z lahko p riš la  med 
nas s sanm i in severnim i je le n i ter obdarila otroke - tiste nuijhne, m alo večje in  tu d i tiste, k i 
so pravzaprav že  odrasli. Otrokom  smo d o lžn i p rip ra viti lepo p ra zn o van je , p a  če so d arila še 
tako skrom na. Sebi p a  ■ za k a j ne b i ob darili tu d i sebe? Sam i najbolje vem o, česa si že lim o ...

N a j se vam izp o ln ijo  vesela pričakovanja, dodajam o številnim  že lja m  v novoletni številki 
Utripa Savinjske d olin e. M orda vas bodo m o tili šte viln i oglasi, a smo k lju b  tem u prepričani, 
da smo p rip ra v ili veliko zanim ivega branja za  vas.

Vem o, d a  j e  s r e č a  d r u g ih  lju d i n a š a  sre ča ...

Z a v e d a m o  se, d a  la h k o  v s a k a  b e se d a ,  

v s a k  p o g le d ,  v s a k o  d e ja n je  in  v s a k  n a s m e h  

p r in e s e  s r e č o  d r u g im  ljudem .

Thich N h a t H anli

Naj Vam božični čas prinese 
srečo in veselje v družino tudi 
na prelomu tega tisočletja,

Vam želim o zaposlen e iz vaše lekarne

S o žitje  postalo  

m edobčinsko  društvo

Društvo Sožitje Žalec je imelo v 
soboto v Gotovljah občni zbor z 
novoletno obdaritvijo. Na njem so 
med drugim preimenovali društvo 
v Medobčinsko društvo za pomoč 
prizadetim. Več o občnem zboru v 
naslednji številki Utripa.

n o v o l e t n i

Sa v/ruske doline
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Novoletna anketa - Po čem si Emilija Pešec - nagrajenka RS za
bomo zapomnili leto 1999? življenjsko delo na področju
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2 december 1999 O bčina Ž alec
Savinjske doline

Ob odprtju prostorov (od leve proti desni): poslanec Anton Delak, m inister 
Janko Kušar, župan Lojze Posedel, podžupan Ferdinand Haler in predsednik UO 
univerze janez Meglič.

V svojih prostorih
Društvo Univerza za tretje 

življenjsko obdobje Žalec je bila 
ustanovljeno 1. oktobra letos. 
Že takrat je bilo določeno, da bo 
imelo društvo sedež v 
Bergmanovi vili v Žalcu. Ker pa 
so prostore v vili še obnavljali, 
so prvi krožki začeli delovati “v 
gosteh”. Zadnji ponedeljek v 
novembru pa so pripravili še 
eno priložnostno slovesnost, s 
katero so uradno odprli pros
tore univerze. Tokrat se jim je 
pridružil tudi minister Janko 
Kušar.

Med gosti ob odprtju prostorov 
Univerze za tretje življenjsko obdob
je v Bergmanovi vili so bili poleg 
ministra Uidi poslanec Anton Delak, 
žalski župan Lojze Posedel, načelnik 
UE Žalec Marjan Žohar, direktorja 
Centra za socialno delo Žalec in UPI 
Ljudske univerze, vodstvo 
območnega odbora Desusa, pred
stavniki društev upokojencev in 
drugi. Dejavnost univerze je pred
stavil predsednik upravnega odbora 
Janez Meglič, ki se je zahvalil občini 
oziroma županu, da sta jim 
omogočila dejavnost v tako lepih 
prostorih. Za pobudo in prizade
vnost pri ustanavljanju društva se je 
zahvalil tudi Pavlini Glušič, 
podžupanu Ferdinandu Halerju in 
predsedniku upokojencev Andiju 
Goršku pa tudi vsem, ki so pripo
mogli k  uspešnemu začetku dela uni
verze. Med drugim je povedal, da že 
deluje pet krožkov, dva pa bosta

začela delati vsak čas. Odziv na 
ustanovitev univerze je bil pre- 
senedjivo dober, saj ima društvo že 
približno sto aktivnih in nekaj pod
pornih članov.

Zatem je spregovoril Rado Rotar 
(DeSus Žalec), ki je ministru Janku 
Kušarju, županu Lojzetu Posedelu in 
podžupanu Ferdinandu Halerju 
izročil spominska darila v znak zah
vale za razumevanje starejše gene
racije. Zbrane je pozdravil tudi 
župan Lojze Posedel, ki je med 
drugim poudaril, da so generacije 
Slovencev vse starejše, tem letom pa 
je potrebno dati življenje in vsebino 
ter starejše povezovati z mladimi. Vse 
to pa je gotovo tudi poslanstvo žalske 
univerze za tretje življenjsko obdob
je.

Minister Janko Kušar je v svojem 
nagovoru zbranim poudaril pomen 
aktivnosti ob mednarodnem letu 
starejših, ki se sicer izteka, dane pa 
so že pobude, da bi se aktivnosti 
nadaljevale tudi v prihodnjem letu. 
Tudi minister se je občini Žalec zah
valil, da je univerzi namenila tako 
lepe prostore.

Uradno sta prostore univerze (pis
arna, ki jo bodo uporabljali tudi 
drugi, in učilnica) s prerezom traku 
na tabli odprla župan Lojze Posedel 
in podžupan Ferdinand Haler.

Po odprtju prostorov univerze za 
tretje življenjsko obdobje Žalec je 
minister Kušar obiskal Dom upoko
jencev Polzela.

K. R., foto: T. T.

Nov predstojnik sodnikov za prekrške
Minister za pravosodje Tomaž 

Marušič je za novega predstojni
ka sodnikov za prekrške v Žalcu 
imenoval sodnika Jožeta Goliča, 
ki je to mesto prevzel s 1. 
decembrom letos.

Novo imenovanje je posledica 
spremenjene zakonodaje, po kateri 
je lahko predstojnik le sodnik s tra

jnim sodniškim mandatom, ob tem 
pa dosedanji predstojnik Nikola 
Trivan odhaja tudi v pokoj. S tem se 
bo izpraznilo eno od treh sodniških 
mest (skupaj z administrativnimi 
delavci je v oddelku osem 
zaposlenih), zato bo objavljen razpis 
za prosto sodniško mesto.

K. R.

Svetniki na zadnji letošnji seji v Levcu
Občinski svet občine Žalec se 

je v prvem letu svojega mandata 
sestal na enajstih rednih sejah, 
od katerih je bila vsaka v drugi 
krajevni skupnosti. Enajsta seja 
je bila prejšnji četrtek v najm
lajši, letos ustanovljeni krajevni 
skupnosti Levec. Z obširnega 
dnevnega reda, na katerem je 
bilo 17 točk, so svetniki sprejeli 
vse predlagane sklepe.

Čisto na začetku so jih s kratkim 
nastopom pozdravih malčki vrtca, 
delovanje krajevne skupnosti in 
zlasti probleme, ki krajane s tega 
območja tarejo že vrsto let, pa je 
predstavil predsednik sveta KS Viktor 
Drama. Izpostavil je zlasti tri prob
leme: promet, ki kraj deh na polovi
co, uničuje stavbe in krajanom 
onemogoča normalno vključevanje 
na glavno cesto (pa tudi precej smrt
nih primerov je že bilo), poplavna 
ogroženost zlasti severnega dela 
Levca (zadnja poplava je povzročila 
za 42 milijonov tolarjev škode) ter 
strog vodnogospodarski režim, ki 
med drugim onemogoča razvoj pod
jetništva.

V nadaljevanju seje so svetniki 
potrdih spremembe pravilnika o 
plačah in nagradah občinskih 
funkcionarjev. Brez pripomb so 
potrdih tudi seznam gospodarskih 
družb, podjetij in zavodov, za katere 
velja prepoved poslovanja z občino 
in javnimi zavodi ter podjetji, katerih 
ustanovitelj je občina.

Svetnica Danica Jezovšek Korent je 
nato poročala o dejavnosti 
občinskega odbora Urada za žensko 
politiko, o nasilju v zasebni sferi pa 
je spregovorila tudi Mojca Dobnikar 
iz društva SOS za ženske in otroke - 
žrtve nasilja. Svetniki so nato potrdih 
poročilo in sprejeli tudi sklepe, da 
občina podpira gradnjo vame hiše v 
Celju, ki bo prva v regiji, pod pogo
jem, da bodo tudi druge občine 
sodelovale pri nadaljenjem odpiran

ju varnih hiš v regiji. Lokacija za 
takšno hišo se išče tudi na območju 
žalske občine, prav tako bo občinski 
urad za žensko politiko raziskal 
možnost ustanovitve SOS telefona.

Svetniki so zatem obravnavah več 
premoženjsko-pravnih zadev in 
potrdih predlagane sklepe o 
odkupih zemljišč, nato pa so sprejeh 
sklep o vrednosti točke za izračun 
nadomestila za uporabo stavbnega 
zemljišča, ki za leto 2000 znaša 
0,0597 tolarja. V prvi in drugi obrav
navi so bile sprejete spremembe 
odloka o ustanovitvi vzgojno-izo- 
braževalnega zavoda Osnovna šola 
Griže oziroma razširjena dejavnost 
tega zavoda. Ob reorganizaciji zavo
da za izvajanje spremljevalne 
dejavnosti Žalec se je griška šola 
namreč odločila, da ne bo pristopila 
k novemu zavodu, ampak bodo 
šolske prevoze, šolsko kuhinjo in 
čiščenje šole opravljah sami. Brez 
razprave je bila sprejeta tudi spre
memba oziroma popravek pri regis
traciji dejavnosti Zavoda za kulturo

Žalec.
Seja se je nadaljevala z obravnavo 

pravilnika o merilih za določitev 
oprostitve in olajšave pri plačilu 
socialnovarstvene storitve pomoč 
družini na domu. Kriteriji se neko
liko zaostrujejo, saj lahko 
upravičenec do te storitve, ki je last
nik nepremičnin, uveljavlja opros
titev plačila stroškov za pomoč na 
domu le, če dovoli zaznambo pre
povedi odsvojitve in obremenitve 
nepremičnin v korist občine. Kadar 
višina sredstev, ki jih bo občina 
poravnala za upravičenca, preseže 
dvakratno s strani sodnega cenilca 
ocenjeno vrednost nepremičnin, 
lahko občina prične postopek pro
daje. Center za socialno delo bo skle
nil nove pogodbe do konca 
letošnjega decembra, ob tem pa se je 
povečala tudi cena storitve s 1.250 
tolarjev na 1.500 tolarjev za uro.

Svetniki so zatem v drugi obrav
navi potrdih odlok o občinskih ces
tah ter se lotih prve obravnave pred
loga proračuna občine za leto 2000.

Predlog predvideva nekaj več kot 1,5 
milijarde tolarjev prihodkov in prav 
tohko odhodkov, na nekaterih 
postavkah pa je predvideno p re
cejšnje zmanjšanje sredstev. 
Nezadovoljstva proračunskih porab
nikov s predlaganim proračunom je 
zato kar precej. Predlog proračuna 
je v 30-dnevni javni obravnavi, v 
drugi obravnavi pa bo na naslednji 
seji občinskega sveta, ki bo pred
vidoma konec januarja prihodnjega 
leta.

Svetniki so potrdih tudi odlok o 
spremembah odloka o ustanovitvi 
sklada za razvoj obrti in podjetništva 
v drugi obravnavi ter soglasje k statu
tu tega sklada. Za zdaj še ni čisto 
določeno, kohko občin bo sous
tanoviteljic tega sklada, prav gotovo 
pa ne bo vseh šest. Brez pripomb so 
svetniki dah soglasje tudi k  statutu 
krajevne skupnosti Šempeter in 
soglašali z izplačilom 13 - plače v 
Javnem zavodu žalske lekarne iz 
dobička po bilanci uspeha za prvo 
polletje letošnjega leta. Na naslednji 
seji se bodo žalski svetniki sestali 
predvidoma konec januarja v pre
novljeni sejni sobi občine v Žalcu.

K. R.

Uspeli sprejemi za 
starejše občane

V vseh krajevnih skupnostih 
in mestni skupnosti Žalec so 
bila v organizaciji krajevnih 
organizacij Rdečega križa tudi 
letos srečanja starejših kra
janov. Novi aktivisti RK 
poročajo, da je bilo povsod 
slovesno in prijetno 
razpoloženje. Tudi udeležba je 
bila letos skoraj povsod večja,

m P O T O  R I Z M A L
ŽALEC - 717-256 CELJE - 32-475

C AKCIJA V DECEMBRU IN JANUARJU D
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Pri nakupu fotoaparatov SAMSUNG MILENIUM 2000 

po zelo ugodnih cenah PREJMETE TUDI FILM, . 
BREZPLAČNO PA VAM RAZVIJEMO FOTOGRAFIJE 

(do formata 1 0 x 1 5 ) .
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VSEM NAŠIM STRANKAM VOŠČIMO PRIJETNE 
BOŽIČNE PRAZNIKE IN SREČNO TER USPEŠNO 

LETO 2000.
T* *7* iTi *»* *7*

saj je bilo prav v tem letu - ki je 
bilo proglašeno kot mednarod
no leto starejših - več različnih 
dejavnosti za starejše.

Za srečanje v Žalcu, v jedilnici I. 
OŠ, je bilo že vabilo zelo prisrčno, 
predsednica KO RK Žalec Irena 
Potočnik pa je s svojimi aktivistkami 
poskrbela za nepozabne trenutke. 
Srce vseh prisotnih so ogreh učenci 
osnovne šole s tovarišicama Lidijo in 
Zdenko ter nastop Jožice Kališnik in 
Mihe Dovžana z večno lepimi 
melodijami. Prisluhniti so pozdravn
im besedam Erana Sadnika, Adija 
Vidmajerja, Lojzeta Posedela, Janeza 
Megliča in Ernesta Ramšaka z 
najboljšimi željami za leto 2000.

Najstarejšima, Rozaliji Zavašnik in 
Konradu Pevcu, je bila posvečena 
posebna pozornost mestne skupnos
ti in društva upokojencev Žalec. Po 
pogostitvi so se lahko udeleženci 
zavrteti ob zvokih ansambla Lesjak. 
Ni manjkalo besed zahvale mnogih 
starostnikov, saj je to za marsikoga 
edina priložnost prisrčnega razvedri
la in družabnega srečanja s sokrajani 
in vrstniki. Posebne pozornosti - z 
lepimi slovenskimi nageljni - so bih 
deležni udeleženci, stari več kot 80 
let. Teh je bilo kar precej in še vsi so 
dobro razpoloženi. Janez Meglič

VSEM KR^ANKAM IN KRPANOM 
P O N I K V E  

želim o
VESELE BOŽIČNE PRAZNIKE IN

SREČNO NOVO LETO.
Svet KS Ponikva

UNIVERZA
ZA TRETJE ŽIVLJENJSKO 

OBDOBJE ŽALEC

vas vabi, da se vključite
v K rožek za slovensko govorjeno in pisno besedo.

Animatorica Emilija Pešec in mentorica Ida Završnik vam ponujata nasled
nje teme:
- Pogovarjajmo se, napišimo kaj lepega in prijaznega; pri tej temi 

bomo govorih o jezikovni vljudnosti, kako se pisno ali ustno odzvati v 
različnih življenjskih okoliščinah; kramljati bomo tudi z izbranimi 
osebami.

- Ljudsko izročilo: pregovori in reki, običaji in njihov pomen
- Gledališke predstave, filmi, prebrane knjige; pogovarjati se bomo 

o določeni predstavi, knjigi in izmenjali mnenja o tem, kako smo 
doživljati posamezno delo.

- Kako pesniti ali pisateljevati; pogovori o zvrsteh in oblikah pesmi 
in proznih tekstov.

- Ekskurzija v kraj z literarno zgodovino.
Sestajati se bomo v prostorih društva, prvo srečanje bo v januarju 2000, o 
dnevu in uri bomo pisno obvestiti vse prijavljene.
Prijave za krožek pošljite na naslov: Univerza za tretje življenjsko obdobje, 
Ul. Savinjske čete 4, 3310 Žalec.
V društvu Univerze za tretje življenjsko obdobje se veselimo 
vašega sodelovanja.
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UPRAVNA ENOTA ŽALEC

ČESTITA DRŽAVLJANKAM IN 
DRŽAVLJANOM

SPODNJE SAVINJSKE DOLINE

OB DNEVU SAMOSTOJNOSTI

TER VOŠČI LEP BOŽIČ 
IN SREČNO NOVO LETO.

mtomm m mfomm
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želimo

PRIJETNE BOŽIČNE IN 

NOVOLETNE PRAZNIKE.

Državljankam in državljanom 

Republike Slovenije 

čestitamo

ob dnevu samostojnosti Republike Slovenije, 

župan Duško Goričar in občinski svet

P a r la m e n t a r n o  l e t o  2 0 0 0  

b o  v  z n a m e n j u  v o l i t e v
Spodnja Savinjska dolina ima 

ta čas v državnem zboru kar dva 
poslanca. Za oba se pričenja 
zadnje parlamentarno leto, saj 
bodo konec leta 2000 nove 
državnozborske volitve. O 
dosedanjem delu parlamenta in 
pričakovanjih za prihodnje leto 
smo se na kratko pogovarjali s 
poslancema Antonom Delakom 
in Nikom Rožičem.

Za vami so tri poslanska 
leta. Ali se delovni ritem v 
državnem zboru kaj umirja, 
glede na to, da se mandat 
poslancem izteka?

Anton Delak: “Prej nasprotno. 
Delovni tempo se ves čas veča, glavni 
razlog za to pa je evropska zako
nodaja oziroma prilagajanje naše 
zakonodaje evropski. Prilagoditi je 
namreč potrebno prek sto raznih 
zakonov. Sicer pa so bile v letošnjem 
letu osnovne zadeve: pokojninska 
zakonodaja, ki je zahtevala ogromno 
dela, saj zadeva vse državljane, pro
blematika proračuna, ki prvič znaša 
prek tisoč milijard tolarjev, tretja pa 
je tako imenovana volilna zakonoda
ja. Ustanovljena je bila posebna 
komisija za pripravo predloga nove
ga volilnega sistema, bi pa rekel, da 
smo kljub temu pravzaprav na 
začetku. Pogledi na volilni sistem so 
zelo različni, eni so za večinski, drugi 
za proporcionalni sistem, med tema 
dvema pa je še kopica variant. Ob 
omenjenih treh projektih pa je seve
da še vrsta zadev, ki prav tako niso 
obrobnega pomena, na primer ure
ditev maloobmejnega prom eta s 
Hrvaško. Tamkajšnji prebivalci si 
želijo, da bi se problem rešil, drugi 
pa pravijo, da bi bil sporazum že 
priznanje nove meje. Tudi to je ena 
od zadev, pri kateri bomo zelo težko 
dosegli soglasje. Po mojem mnenju 
poslovnik državnega zbora ni dobro 
zastavljen oziroma je primeren za 

*

bolj demokratičen parlament. Tako 
pa se zadeve v državnem zboru odvi
jajo sorazmerno počasi in vrsta zelo 
pomembnih zakonskih predlogov 
sploh ne pride na vrsto. So pa tudi ti 
nujni za normalno delovanje države. 
Glede vladne koalicije bi rekel, da ta 
deluje z vsakodnevnimi težavami, ki 
so pač posledica raznolikosti koali
cijskih partnerjev.”

Omenili ste proračun. Zakaj 
proračunska poraba ves čas 
raste, tako da je  že presegla 
tisoč milijard tolarjev? Kaj si 
lahko Savinjska dolina obeta 
iz proračuna za leto 2000?

Anton Delak: “Glede naraščanja 
proračunske porabe je treba 
upoštevati dejstvo, da tudi nacionalni 
dohodek raste. Da pa seveda ne go
vorim o potrebah, ki so pravzaprav 
neizmerljive, povsod po svetu, ne le 
pri nas. Kot je znano, bo največji 
porast pri ministrstvu za kmetijstvo, 
predvsem zaradi vključevanja 
Slovenije v Evropsko zvezo. Proračun 
za leto 2000 še ni sprejet, računam 
pa, da bo vanj vključeno financiranje 
asfaltiranja še zadnjega odseka ceste 
med Preboldom in Trbovljami ter 
začetek gradnje varstveno-delovnega 
centra v Žalcu. Ob tem moram reči 
tudi to, da sem zelo zadovoljen, da 
smo dobili z našega območja še 
enega poslanca, saj lahko čisto 
drugače delujemo, če nas je več. 
Niko Rožič je velik strokovnjak na 
področju vodarstva in prepričan 
sem, da bova skupaj pospešila Uidi 
dejavnost na tem področju, ki je zad
nja leta malo zastala.”

Volitve v državni zbor bodo 
že prihodnje leto. Je mogoče 
napovedati, po kakšnem siste
mu bomo volili in ali boste vi 
ponovno kandidirali?

Anton Delak: “Ne vem, če si upa 
kdo danes napovedati, po kakšen 
volilnem sistemu bodo potekale 
naslednje državnozborske volitve. 
Lahko, da bodo kar po sedaj ve
ljavnem sistemu. Volilna zakonodaja 
bo v naslednjem letu osrednja tema, 
saj to določa Uidi prihodnost strank. 
Kar pa se tiče moje ponovne kandi
dature za poslanca je še veliko 
vprašanje, najbrž pa ne bom še 
enkrat kandidiral.”

Postati poslanec eno leto pred 
novimi volitvami najbrž ni lahka

odločitev. Verjetno niste 
pričakovali, da boste postali 
poslanec?

Niko Rožič: “To zadevo sem dal 
po volitvah v bistvu že na stran in 
nisem razmišljal o tem. Zato sem 
precej okleval, ah bi šel za eno leto v 
parlament ah ne. Po nagovarjanju v 
moji stranki sem se odločil, da ven
darle postanem poslanec za eno leto. 
To mi je seveda povzročilo kar nekaj 
težav, saj sem moral ukiniti lastno 
podjetje. Vendar sem bom po 
zaključku poslanskega mandata vrnil 
v stroko. Zavedam se, da sem postal 
poslanec s triletno zamudo in vehko 
sem premišljal, ah je to zamudo 
sploh mogoče nadoknaditi, ah se 
bom znašel v novem okolju. Zdaj že 
lahko rečem, da sem se kar dobro 
vključil v delo poslanca, priznam pa, 
da je bilo prvih štirinajst dni izjemno 
napornih. Še nikoh nisem prebral 
toliko različnih dokumentov kot 
takrat, da sem sploh vedel, za kaj 
gre. Imel sem močno podporo v 
stranki oziroma koordinaciji LDS in 
brez te pomoči bi bilo zame vehko 
težje.”

Kaj pa sodelovanje s 
poslancem Antonom Delakom?

Niko Rožič: “Seveda so bili med 
prvimi mojimi stiki v državnem 
zboru stiki s poslanci, ki jih poznam, 
torej tudi z gospodom Delakom, ki 
mi je dal kar nekaj koristnih 
napotkov v zvezi z delom in življe
njem v Ljubljani. Dobro deluje tudi 
povezava med poslanci s tega 
območja, zlasti z g. Presečnikom, od 
katerega sem dobil dosti napotkov, 
povezanih s proračunom. Enako 
velja za gospoda Zimška.”

Vključili ste se v 17. redno 
sejo. Kot poslanec pa ste tudi 
član delovnih teles. Katerih?

Niko Rožič: “ 17. redna seja 
državnega zbora je bila izjemno
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obsežna, pravzaprav pa še ni 
zaključena. Ena zadnjih zadev s te 
seje je bila pokojninska reforma, ki 
je zahtevala vehko dela in dogovar
janj v delovnih telesih - manj je bilo 
to čutiti v samem državnem zboru. 
Morda bralec vse te zadeve ne 
razume povsem oziroma jo bo šele, 
ko bo čistopis zakona objavljen v 
uradnem listu. Glede članstva v 
odborih pa moram povedati, da sem 
članstvo v odborih podedoval od 
poslanca Peroviča. Sem član odbora 
za gospodarstvo, odbora za znanost 
in tehnologijo ter član večih komisij, 
med drugim komisije za lastninjenje. 
S tem izborom nisem preveč zado
voljen, zanimalo bi me predvsem 
delo v odboru za infrastrukturo, 
ekologijo, pa avtocestni program in 
nenazadnje lokalna samouprava. 
Seveda pa se zanimam tudi za prej 
omenjene teme.”

Ste strokovnjak za vodar- 
stvo. Ali lahko tudi po vaši 
zaslugi pričakujemo več sred
stev za to področje na območju 
Savinjske doline?

Niko Rožič: “Na tem področju 
sem se res vehko angažiral, ponovil 
sem zadeve, ki so bile že postavljene 
v osnutku nacionalnega programa o 
urejanju voda iz leta 1992. Ta 
osnutek danes ministrstvo za okolje 
in prostor sprejema kot dobrega in 
kot primeren okvir, koliko sredstev 
bi morala država nameniti za ureja
nje naravnih strug, gradnjo objektov 
in podobno. Na osnutek proračuna 
sem dal pripombe in po zadnjih 
izjavah ministra Gantarja ter njegovih 
sodelavcev so se sredstva v.predlogu 
proračuna za to področje bistveno 
povečala. Poslanci s tega območja:

Presečnik, Zimšek, Delak in jaz, smo 
napisah Uidi poseben amandma, s 
katerim žehmo v letu 2000 dodamo 
pridobiti 600 milijonov tolarjev za 
najnujnejše sanacije. S tega območja 
bi bilo vključeno urejanje visokovo- 
dnih nasipov v Celju in ureditev 
jezov, zlasti polzelskega, pa morda še 
katerega. Amandma je v postopku v 
vladi, vsi pa upamo, da bo sprejet. Je 
pa vloženih izredno vehko amand
majev na proračun."

Kaj sicer pričakujete v 
poslanskem letu 2000?

Niko Rožič: “V lem 2000 bodo 
državnozborske volitve in zato se v 
parlamentu že čuti drugačen utrip. 
Tudi dokumenti, ki prihajajo iz

vlade, nikoh ne pozabijo omeniti 
vohtev. Zlasti volilni sistem bo na 
prvem mestu. Odločitve v koaliciji v 
zvezi s tem še ni, računam pa, da bi 
bila sprejeta v prvih mesecih nasled
njega leta. Nekaj razgovorov na to 
temo je že bilo."

Boste na volitvah kandidi
rali tudi vi?

Niko Rožič: “Ne bom.”
K. R., foto: D. N.

Poslanec Niko Rožič ima 
poslansko pisarno odprto za 
občane vsak ponedeljek od 1 1 . 
do 12. ure v pisarni LDS v Žalcu, 
Ul. Ivanke Uranjek 1, Žalec.



Redna in prekinjena seja Rebalans proračuna, 
dražji vrtecNa 13- seji so svetniki občine 

Vransko v drugem branju z 
manjšimi dopolnili sprejeli kar 
tri odloke: o določitvi pomožnih 
objektov, za katere ni potrebno 
lokacijsko dovoljenje, o načinu 
izvajanja obvezne javne 
dimnikarske službe in odlok o 
rebalansu proračuna občine 
Vransko za letošnje leto. Župan 
Franc Sušnik je razložil tudi 
osnutek odloka o proračunu za 
leto 2000, nakar so ga dali v 30- 
dnevno javno razpravo. Težak je 
299 milijonov tolarjev. Ker je 
javna razprava o osnutku dopol-

Na dnevnem redu 10. redne 
seje občinskega sveta občine 
Prebold je bila osrednja točka 
predlog odloka o proračunu 
občine za leto 2000. V drugi od 
treh obravnav je župan Vinko 
Debelak podrobno razložil 
proračunske postavke, svetniki 
pa so predlog nato dali v 10- 
dnevno javno razpravo.

Še preden so se lotili proračuna, 
so preboldski svetniki v prvi obrav
navi sprejeli predlog odloka o 
občinskih priznanjih. Po predlogu, 
ki je bil nato v javni razpravi, naj bi 
imela občina Prebold naslednja priz
nanja: naziv častni občan, grb občine 
(vsako leto naj bi podelili samo 
enega) in plakete (največ tri na 
leto). Svetnica Anica Trivan je pred
lagala tudi priznanja za področje 
kulture, ki bi se imenovala po skla
datelju dr. Antonu Schwabu. Predlog 
omenjenega odloka tudi določa, da o 
prevzemu pokroviteljstva prireditve 
odloča občinski svet in ne več župan.

Sledila je druga od treh obravnav 
predloga občinskega proračuna za 
leto 2000. Župan Vinko Debelak je 
med drugim povedal, da se bo 
naslednje leto v proračun nateklo 
predvidoma 302,5 milijona tolarjev 
prihodkov, iz letošnjega proračuna 
pa se bo preneslo še 26,950 milijona 
tolarjev, ki so bila rezervirana za 
naložbe. Župan je ponovno poudaril,

Braslovški svetniki so na 7. 
redni seji, zadnji v tem letu, 
obravnavali kar 16 točk dnevne
ga reda. Tako so dali v javno 
razpravo do 15. januarja pred
log Pravilnika občinskega sveta 
in predlog Odloka o 
pokopališkem redu, medtem ko 
bo predlog Odloka o občinskih 
cestah v razpravi do 30. januar
ja  Na predlog Odloka o spre
membah in dopolnitvah zazidal
nega načrta Terasa Braslovče ni 
bilo pripomb, zato so ga spre
jeli, sprejeli pa so tudi odredbo 
o plovnem režimu za vsa tri jez
era v občini.

Kar nekaj časa se je zavlekla 
razprava o kamnolomu Dolar, 
nazadnje pa so svetniki sprejeli 
sklep, ki ga je predlagal Odbor za 
okolje in prostor, da pred nadalje
vanjem postopka v zvezi s kamnolo
mom Franc Završnik pridobi soglas
je krajanov južnega Podvrha in KS

nitev lokacijskega načrta za 
avtocesto Arja vas - Ločica pri 
Vranskem za gradnjo avtocestne 
baze in predlog za dopolnitev 
sestavin dolgoročnega plana za 
območje občine Vransko, ki ga 
opredeljuje osnutek sprememb, 
bila do konca meseca novembra, 
so svetniki sejo prekinili in 
nadaljevali po izteku javne 
razprave, 1. decembra.

Seja, ki so jo nadaljevali, je bila na 
predlog župana Franca Sušnika 
razširjena še za dve točki dnevnega 
reda. Najprej so potrdili sklep o javni

da bo v prihodnjem obdobju 
največja investicija za občino gradn
ja nove telovadnice in obnova šole za 
potrebe uvajanja devetletke. 
Vrednost investicij je ocenjena na 
361 milijonov tolarjev, od tega naj bi 
80 milijonov prispevalo ministrstvo 
za šolstvo in šport, naložba pa naj bi 
bila v celoti plačana v treh letih. 
Telovadnico naj bi zgradili v lem 
2000, šolo in staro telovadnico pa 
temeljito obnovili leta 2001.

V razpravi, ki je sledila, so svetni
ki najprej razmišljali o organizaciji 
prevozov šolskih otrok, nato pa sta 
svetnika Anica Trivan in Franc Cigler 
izrazila svoje nestrinjanje z dejstvom, 
da v proračunu ni predvidenih 
nobenih sredstev za začetek gradnje 
kulturnega doma, čeprav sta se strin
jala, da sta telovadnica in obnova 
šole na prvem mestu. Župan je 
povedal, da bo stara telovadnica 
preurejena v večnamensko dvorano 
in da bi lahko bila prenovljena 
šolska knjižnica primerna tudi za 
krajevno knjižnico. Ali je potrebna 
gradnja kulturnega doma, bo 
potrebno po njegovem predlogu 
počakati do leta 2001, ko bo investi
cija v šolstvu zaključena.

V nadaljevanju seje so svetniki 
določili vrednost točke za obračun 
nadomestila za uporabo stavbnega 
zemljišča za leto 2000, ki ostaja 
enaka kot v letošnjem lem (0,0566

Braslovče, pri čemer bo sodeloval 
tudi župan Dušan Goričar. Potrdili 
pa niso Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
sklada za razvoj obrti in podjetništva 
Žalec, ter se izrekli za nezdruževanje 
sredstev v ta sklad. Razpravljali so 
tudi o uvedbi uličnega sistema v 
Braslovčah, Rakovljah in Parižljah. 
Bili so mnenja, da se pristopi k ure
sničevanju tega.

Dokaj burna razprava se je razvila 
okrog obeh proračunov. Za 
letošnjega so obravnavali rebalans, 
še več časa pa so namenili osnutku 
proračuna za leto 2000, ki je od 
letošnjega višji za 6,5 odstotka ter 
znaša 323 milijonov tolarjev. Svetniki 
so menili, da je osnutek proračuna 
slabo pripravljen, v nekaterih 
postavkah povsem nerealen, zato so 
bili mnenja, da ga do druge obrav
nave bolj temeljito in realno priprav
ijo, kljub temu pa so ga dali v 60- 
dnevno javno razpravo.

T. Tavčar

razgrnitvi predloga sprememb in 
dopolnitev prostorskih sestavin dol
goročnega plana občine Žalec za 
obdobje 1986 do 2000 in sred
njeročnega družbenega plana občine 
Žalec za območje občine Vransko, v 
delu, ki ga opredeljuje osnutek spre
memb in dopolnitev lokacijskega 
načrta. K obema prostorskima doku
mentoma ni bilo pripomb. V javni 
razpravi je bil osnutek sprememb in 
dopolnitev lokacijskega načrta za 
avtocesto Arja vas - Ločica pri 
Vranskem za gradnjo avtocestne 
baze. Tudi k temu prostorskemu

tolarja). Sprejeli so tudi sklep, da 
občani, društva, organizacije in 
drugi predlagajo kandidate za 
občinsko volilno komisijo oziroma 
za njenega predsednika, pod
predsednika, tri člane in njihove 
namestnike.

Pod točko razno so preboldskemu 
vrtcu za novoletno obdarovanje 
otrok odobrili 250.000 tolarjev, 
prostovoljnemu gasilskemu društvu 
Kaplja vas pa nekaj manj kot 
400.000 tolarjev za odkup sobe in 
sanitarij v tamkajšnjem zadružnem 
domu. Prav tako so se strinjali, da 
bodo sofinancirali nakup novega 
vozila za II. OŠ Žalec Sprejeli so tudi 
sklep, da občina sodeluje pri 
pripravi načrta razvojnega programa 
statistične regije Savinjska dolina, ki 
poteka v okviru Regijske razvojne 
agencije. Seja se je zaključila s 
poročilom predsednika nadzornega 
odbora Ernesta Marinca o poslovan
ju občine v prvih devetih mesecih.

Desetič in zadnjič v tem lem so se 
zbrali svetniki občine Polzela. 
Potem, ko na zapisnik in dnevni red 
ni bilo pripomb, so v drugi obravnavi 
sprejeli dva odloka in sicer Odlok o 
komunalnem prispevku občine 
Polzela in Odlok o spremembah in 
dopolnitvah odloka o zazidalnem 
načrtu Ločica pri Polzeli II. Dalj časa 
pa so se svetniki zadržali pri obrav
navi predloga Odloka o proračunu 
občine Polzela za leto 2000. 
Uvodoma je o njem govoril župan 
Ljubo Žnidar, potem pa ga je obraz
ložila Tanja Mavrič, ki skrbi v občini 
za finančno poslovanje. Skupni pri
hodki proračuna znašajo 373,5 mili
jona tolarjev, največ pa bodo name
nili za okolje, prostor in komunalo, 
108 milijonov ter za otroško varstvo

Na 10. redni seji občinskega sveta 
občine Tabor, na kateri so imeli 
deset točk dnevnega reda, so morah 
zaradi dolge obravnave rebalansa 
proračuna in pa splošne obravnave 
predloga proračuna občine Tabor za 
leta 2000 nekatere druge umakniti z 
dnevnega reda. O njih bodo razpravl
jali na naslednji seji, ki bo predvido
ma v začetku januarja.

Sicer pa so na tej seji, po spreje
mu zapisnika zadnje seje in pregledu

aktu ni bilo pripomb. Svetniki so 
nato v prvem in drugem branju spre
jeli še predlog sprememb in dopol
nitev statuta sklada za razvoj obrti in 
podjetništva Žalec ter odlok o tem. 
Župan je svetnike pod točko razno 
seznanil o čiščenju potoka 
Marinščica, ki je v zadnjih poplavah 
napravil veliko škodo, za kar so svet
niki namenih 2,5 milijona tolarjev.

T. Tavčar

Drugič o 
proračunu
Svetniki občine Vransko so se 

včeraj sestali na 14. redni seji. 
Kaj so na seji sklenili ob izidu 
Utripa še  ni b ilo znano, 
razpravljali pa so o 11-ih točkah 
dnevnega reda.

Drugič so obravnavah predlog 
Odloka o proračunu občine Vransko 
za leto 2000, govorih o predlogu 
izdaje soglasja k Predlogu spre
memb in dopolnitev lokacijskega 
načrta za avtocesto Arja vas - Ločica 
pri Vranskem za gradnjo avtocestne 
baze, o program u priprave 
Sprememb in dopolnitev prostorskih 
sestavin dolgoročnega plana za 
obdobje 1986 do 2000 in sred
njeročnega družbenega plana 
občine Žalec za območje občine 
Vransko. Razpravljali so še o Odloku 
o organiziranju in delovanju sistema 
varstva pred naravnimi in drugimi 
nesrečami v občini Vransko, o 
Pravilniku o merilih za določitve 
oprostitve in olajšave pri plačilu 
socialno varstvene storitve Pomoč na 
domu, ter o pogodbi o izvajanju 
storitve Pomoč družinam na domu.

T. Tavčar

68 milijonov. Pri komunah bodo po 
predlogu največ sredstev porabili za 
vodovod, kanalizacijo in pripravo 
projektne dokumentacije za novo 
gradnje. Visoka postavka je tudi 
obnova cest in javnih poti ter 
občinske stavbe. Svetniki so menih, 
da je osnutek proračuna dobro 
pripravljen in ga dah v 15-dnevno 
javno razpravo.

V nadaljevanju pa so svetniki še 
sklenili, da se osnutek Odloka o 
spremembah in dopolnitvah zazidal
nega načrta industrijskega območja 
Garant Polzela da v enomesečno 
javno razgrnitev. Občani si osnutek 
lahko ogledajo in dajo pisne 
pripombe. Sprejeh so še sklep o sis
temizaciji delovnih mest v Vrtcu 
Polzela. T. Tavčar

izvajanja takrat sprejetih sklepov, 
govorih o začetku priprave regional
nega razvojnega programa statistične 
regije Savinjska dohna. V zvezi s tem 
so tudi sprejeh sklep, da bodo začeh 
pripravljati ta razvojni program. 
Glede članstva v GIZ Žalec in LTO 
(lokalna turistična organizacija) so 
sprejeh sklep, da eno leto še ostane
jo v tem združenju, potem pa se 
bodo o tem ponovno opredeljevali.

D. N.

Svetniki občine Polzela so se 
sešli na 9- redni seji. Po 
poročilu o realizaciji 8. redne 
seje in potrditvi za zapisnika te 
seje so obravnavali osnutek  
odloka o komunalnem pris
pevku v občini Polzela in ga dali 
v 15-dnevno javno razpravo. S 
tem odlokom se bo določilo 
plačilo in višina komunalnega 
prispevka, ki je sorazmerni del 
stroškov opremljanja stavbnih 
zemljišč. Komunalni prispevek 
se določi glede na višino vseh 
stroškov opremljanja stavbnega 
zemljišča z  javno infrastrukturo 
z upoštevanjem površine stavb
nega zem ljišča, možnostjo 
priključitve na javno infrastruk
turo, zmogljivostjo javne infra
strukture in potrebe po javni 
infrastrukturi glede na dejav
nost zavezanca.

V nadaljevanju seje je župan Ljubo 
Žnidar na kratko predstavil predlog 
odloka o občinskih cestah, ki so ga

svetniki sprejeh v predlaganem 
besedilu. Ta odlok določa občinske 
ceste na območju občine Polzela in 
postopek njihove kategorizacije, 
upravljanje, graditev, vzdrževanje in 
varstvo občinskih cest in prometa na 
njih, način izvajanja vzdrževanja 
občinskih cest kot obvezne gospo
darske javne službe, inšpekcijsko 
nadzorstvo nad občinskimi cestami 
in sankcioniranje kršitev tega odlo
ka. Predlog odloka o prostorskih 
pogojih za del območja občine 
Polzela z oznako PUP-1 so sprejeh v 
drugi obravnavi. Svetniki so potrdili 
tudi rebalans proračuna za letošnje 
leto, pri čemer je prišlo do preraz
poreditve 2 mihjonov tolarjev za 
nabavo opreme OŠ Polzela zaradi 
devetletke. Svetniki so nato obrav
navah predlog povišanja cen v vrtcu 
Polzela. Po krajši razpravi so sprejeh 
sklep za 8-odstotno povišanje, ki bo 
začelo veljati 1 . januarja 2000.

T. Tavčar

Na podlagi 10. člena zakona o športu (Z Spo) Ur. list RS 22/98 objavlja 
Občina Polzela

JAVNI RAZPIS
ZA SOFINANCIRANJE PROGRAMOV ŠPORTA 

NA OBMOČJU OBČINE POLZELA 
ZA LETO 2 0 0 0

Predmet javnega razpisa so programi javnega interesa na nasled
njih področjih:
1 . programi interesne vadbe za predšolske otroke 

(Zlati sonček, naučimo se plavati, 40-um i program);
2. programi interesne vadbe za šoloobvezne otroke

(Zlati sonček in Športna značka - Krpan, 80-umi programi, šolska 
športna tekmovanja);

3. programi vadbe otrok in mladine, usmerjene v kakovostni in vrhunski 
šport (Športne šole 1 . do 5., 80-urni rekreativni programi mladine, 
programi kategoriziranih športnikov, programi športnikov nad 18 let, ki 
tekmujejo v uradnih tekmovanjih nacionalnih panožnih zvez);

4. sofinanciranje športnih prireditev invalidov;
5. sofinanciranje športno-rekreativnih prireditev, šport za vse «

(Veter v laseh, mesec športa, Slovenija v gibanju);
6. šolanje in izpopolnjevanje strokovnjakov;
7. vzdrževanje in pridobivanje športnih objektov;
8. organiziranje mednarodnih prireditev in udeležba na mednarodnih 

prireditvah.

Prijave na razpis
1. Na razpise za sofinanciranje športnih programov lahko kandidirajo 

športna društva, zveza športnih društev, vrtci, gospodarske družbe, 
zasebniki, zavodi in ustanove, ki so ustanovljene za opravljanje 
dejavnosti v športu in so splošno koristne in neprofitne in izpolnjujejo 
naslednje pogoje:
a) imajo sedež in delujejo na območju občine Polzela,
b) predložijo potrdilo o plačani članarini svojih članov za leto 1999,
c) imajo odprt žiro račun pri Agenciji za plačilni promet ah poslovni 

banki.
2. Za sredstva pod točko 7 lahko kandidirajo društva, ki so 

lastniki ali upravljavci neprofitnih športnih objektov, izvajajo 
programe, ki se financirajo iz javnih sredstev.

3. Obrazce za prijavo dvignete na občini Polzela ali na Zvezi 
športnih društev Občine Polzela.

4. Prijave pošljite na naslov: Občina Polzela, 3313 Polzela, s 
pripisom za sofinanciranje programov športa do 31. decembra 
1999.
Finančne programe, pripravljene po zakonu o društvih in zakonu o 
športu, mnenjih ministrstva za šolstvo in šport, ki se financirajo iz 
občinskih proračunov in po kriterijih za financiranje športa v občini, bo 
pregledala strokovna komisija.

5. Kandidati za sredstva športa, ki ne bodo pravočasno poslali svoje 
kandidature, v lem 2000 ne bodo prejeli finančnih sredstev za 
realizacijo programov športa.

6. Kandidati za finančna sredstva javnih financ bodo o rezultatih razpisa 
obveščeni, ko bo sprejet občinski proračun za leto 2000. Z izvajalci, 
katerih vloge bodo pozitivno rešene, bodo sklenjene pogodbe.

Podrobno o p roračunu  2000

Nezadovoljni z 
osnutkom proračuna

K. R.

Največ komunali in 
otroškemu varstvu..

Tudi v Taboru o proračunu
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Gradnja kanalizacijskega zbiralnika
se nadaljuje

Nadaljevanje gradnje kanalizacijskega zbiralnika

Občina Polzela je sprejela 
odločitev o nadaljnjem uresni
čevanju sprejetega programa 
odvajanja in čiščenja odplak. 
Le-ta predstavlja nadaljevanje 
gradnje delno že zgrajenega 
kanalizacijskega zbiralnika 
Šempeter - Polzela, v skupni 
dolžini 1.740 metrov od Ločice 
ob Savinji do Polzele. Z ures
ničevanjem te zadnje faze grad
nje zbiralnika se bodo na novo 
zgrajen zbiralnik lahko postop
no priključevala lokalna kanal
izacijska omrežja Polzela, Breg, 
Ločica ob Savinji, Založe in 
Polzela Tovarne nogavic.

Tudi gradnja te zadnje faze bo 
potekala po posameznih odsekih. 
Obseg izvedbe del v posamezni fazi je 
odvisen od zagotovitve potrebnih 
sredstev v posameznem letu in 
tehnično-tehnoloških potreb po 
zagotavljanju uresničevanja progra
ma priključevanja uporabnikov na

omrežje. Zaradi navedenega lahko 
pri izvajanju projekta prihaja do 
sprememb v dinamiki in vsebini 
posameznih odsekov. Glede na 
nujnost razrešitve problematike 
odvajanja odplak si bo občina 
Polzela prizadevala, da bo faza 
izvedbe čim krajša, saj je s tem

povezano odpiranje možnosti za 
pospešitev priključevanja uporab
nikov na omrežje. Kljub zimi in 
mrazu je celjsko podjetje PUV - nizke 
in vodne gradnje pričelo z delom v 
Ločici ob Savinji proti naselju Breg.

T. Tavčar

50 let

Čebelarskega

društva

Braslovče

Minulo soboto so čebelarji 
Braslovč praznovali 50-letnico 
ustanovitve Čebelarske družine 
Braslovče. Na slovesnosti je zbranim 
govoril predsednik društva Stanko 
Rizmal, ki je na kratko opisal razvo
jno pot čebelarstva v Braslovčah in 
položaj čebelarstva danes. Potem so 
podelili priznanja. Odličje Antona 
Janše III. stopnje sta prejela Martin 
Rojnik in Štefan Bednjanič, priznan
ja za posebno prizadevno delo v 
društvu so prej eh Jože Laznik, Franc 
Bosil in Stanko Rizmal ter Občina 
Braslovče, OŠ Braslovče iz ZČD 
Spodnje Savinjske doline. Ob tej 
priložnosti so pripravili tudi čebe
larsko razstavo. Več o tem pa v janu
arski številki Utripa.

T. Tavčar

7 5-let Lovske družine Prebold

Predsednik Izvršnega odbora Zveze lovskih družin Celje, Hubert Kolšek, m ed 
podeljevanjem Reda I. stopnje LZS Lovski družin i Prebold. V njenem im enu ga 
je  sprejet starešina Tone Savorgnani.

Razvoj lovstva je bil in je še danes povezan s socialnim, gospo
darskim in kulturnim razvojem družbe. Lovci, organizirani v okviru 
lovskih družin pa so neposredno povezani z naravo in njenim 
varstvom in kot taki pomemben del naše družbe. Ohranjanje divjadi 
in ravnotežja ekosistema so njihove poglavitne naloge. Lovstvo, kot 
ga pojmuje sodobni slovenski lovec, je torej varstvo in ohranitev div
jadi. V tem odnosu do narave in divjadi že 75- let delujejo tudi pre
boldski lovci.

V Lovskem domu na Golavi so 
konec minulega meseca slovesno 
proslavili ta visoki jubilej, ki je 
pomembno zaznamovala življenje v 
kraju pod Žvajgo in Golavo. 
Slavnostna skupščina je bila 
priložnost za pogled v zgodovino nji
hove družine in lova, hkrati pa tudi 
slovesnost, na kateri so prizadevnim 
članom in drugim podelili društvena 
priznanja. Skupščino je vodil lovski 
starešina Tone Savorgnani. Pozdravu 
vseh udeležencev, med katerimi je 
bil tudi župan občine Prebold Vinko 
Debelak, je sledil slavnostni govor, v 
katerem je bilo izrečenih veliko lepih 
besed in tudi pohval članom družine 
ter drugim za uspešno delo pri 
obstoju in razvoju lovstva v tem delu 
Spodnje Savinjske doline.

Sledila je podelitev plaket LD 
Prebold, ki so jih prejeli Občina 
Prebold in nekateri najbolj zaslužni 
člani lovske družine. Posebna priz
nanja pa so lovci podelili tudi neka
terim kmečkim družinam, ki živijo

na območju lovskega revirja LD 
Prebold in s katerimi že dolga leta 
zelo dobro sodelujejo: družini 
Likovič iz Matk, družim Lobnikar - 
Završnik iz Marija Reke, družini 
Širše iz Grajske vasi in družini 
Cestnik - Tonač iz Marija Reke. Ob 
tej priložnosti so lovci podelili 
posebno priznanje tudi Ferdinandu 
Vasletu, ki je bil pred 40-leti bil 
glavni izvajalec postavitve prve lovske 
koče na Golavi. Ob koncu podelje
vanj priznanj je Hubert Kolšek, 
predsednik Izvršnega odbora lovskih 
družin Celje podelil LD Prebold 
visoko priznanje Lovske zveze 
Slovenije, Red I. stopnje LZS in priz
nanje Zveze lovskih družin Celje.

Lovcem je nato spregovoril še 
župan občine Prebold, Vinko 
Debelak in se jim zahvalil za njihovo 
dosedanje delo ter zaželel še naprej 
dobro sodelovanje. Poseben ton 
slovesnosti pa so ob zasneženi 
pokrajini, ki je dan pred tem sicer 
onemogočila izpeljavo slavnostne 
skupščine, dajali Savinjski registi.

D. Naraglav

Obnova bencinskega  
servisa

enoplaščne rezervoarje z 
dvoplaščnimi, zgradili pa tudi 
sodoben objekt, prilagojen potre
bam kraja. Ponudba servisa bo zelo 
široka, odprli pa ga bodo v prihod
njih dneh.

T. T.

Pri Petrolu Celje so  se odločili 
za obnovo bencinskega sen  i sa 
na Vranskem, ki je bil že precej 
zastarel.

Gre za kompletno ekološko in 
tehnološko sanacijo celotnega 
objekta. Tako so zamenjali stare

Karitas prisluhnil željam
Miklavževanje na Vranskem 

ima že dolgoletno tradicijo. Ob 
vsem blišču in pričakovanju, ki 
je letos na ta dan vladalo na 
Vranskem, pa je bilo  
miklavževanje morda še 
največje doživetje za tri sestre - 
begunke s Kosova, ki obiskujejo 
OŠ na Vranskem.

Najprej zato, ker pri njih doma ne 
poznajo Miklavža in tega običaja, še 
bolj pa zato, ker jim je ta mož z belo

brado podaril prav tisto, kar so si 
najbolj želele. V lepo zaviti škatli se 
je namreč skrival sintesajzer, ki bo 
odslej lepšal njihovo begunsko živl
jenje in jih, ko se bodo vrnili domov, 
še dolgo spominjal na Slovenijo. 
Njihove iskrive oči pa bodo še dolgo 
ostale v spominu njihovi učiteljici, ki 
je to skrito željo zaupala Karitas. Le
ta je ob 300 drugih darilih izpolnila 
željo tudi tem trem deklicam. 
Vsekakor hvalevredno dejanje. D. N.

S re č e n  p re h o d  v  2 1 . s to le t je  ž e l i  

M E D O B Č IN S K O  D R U ŠTV O  IN V A L ID O V  ŽALEC.

Rednim in podpornim članom društva ter vsem drugim 
občanom, ki so s svojim humanim dejanjem omogočili 
delovanje društva v preteklosti, se iskreno zahvaljujemo.

Ob tej priliki želimo vsem obilo zdravja, poslovnih 
uspehov in osebne sreče.

Medobčinsko društvo 
invalidov Žalec

Za večjo požarno 
varnost

V teh dneh so delavci Javnega 
komunalnega podjetja Žalec v 
Braslovčah in Letušu postavili po šest 
nadzemnih hidrantov. V občini 
Braslovče stremijo k  temu, da bi bil v

vsaki vasi vsaj en hidrant, s čimer bi 
dodatno povečali požarno varnost. 
Občani so akcijo sprejeli z odobra
vanjem. Celoma investicija je vredna 
1,4 milijone tolarjev. T. T.

Pri postavljanju nadzemnega hidranta v Letušu

Miklavževanje tudi v Žalcu

Miklavževanje je običaj, star 
že več stoletij. Letos so ga 
pripravili po vsej dolini. Med 
drugim tudi v Žalcu. Za razliko 
od drugod, kjer je potekalo v 
cerkvah, so ga v Žalcu pripravili 
v Domu II. slovenskega tabora.

Vse skupaj se je pričelo pred 
župnijsko cerkvijo, od koder je 
Miklavž v spremstvu z angeli krenil v 
kulturni dom. Tam je igral ritmični 
mladinski ansambel Dominik, ki 
sicer igra v žalski cerkvi. Miklavž je 
najprej pozdravil vse otroke, nato pa 
so otroci prihajali na oder, mu peli

pesmice, deklamirah, molih, s čimer 
je bil vzpostavljen prijeten stik s tem 
otroškim dobrotnikom - svetnikom, 
ki povsod po svem prve dni decem
bra razveseljuje otroke. Sicer pa 
pesmi in petja to popoldne ni man
jkalo. Ob koncu prireditve pa so vsi 
otroci, ob izhodu iz dvorane, prejeli 
simbolično darilo - pečenega 
parkeljna.

Prireditev je bila s tem končana, 
mi pa smo pred cerkvijo naredili še 
spominski posnetek Miklavža in nje
govih angelčkov.

D. N.
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O s n o v n a  š o l a  Š e m p e t e r

Odprtje računalniške učilnice

M arija  
OBERŽAN

OBI
Trgovina: Savinjska cesta 21 ,3310  Žalec, tel.: 063 715-790

Prodajalna OBI v Žalcu želi vsem svojim strankam 
vesele božične praznike ter sreče in zdravja 

v prihajajočem letu 2000.

Karitas marsikomu pomagali iz stisk. 
Pobudnica ustanovitve in drugih 
humanitarnih akcij na šoli je Olga 
Hočevar, pomočnica ravnateljice, ki 
je leta 1997 za svoja prizadevanja 
prejela tudi priznanje Naše žene v

vseslovenski akciji Ljudje odprtih 
src. V zadnjih letih uspešno poteka 
tudi pomoč ostarelim, ki jo vodi 
Jožica Steblovnik.

Zadnji hum anitarni koncert, 
Lučka gori za vse ljudi, je potekal v 
polzelski župnijski cerkvi. Učenci so 
prisluhnili nemškemu orkestru iz 
Frankenthala, ki ga sestavljajo otroci

s posebnimi potrebami. Cilj koncer
ta je bil sprejemati drugačnost ter 
ceniti prizadevanja in velike napore 
drugačnih. Ob koncu koncerta so 
učenci prižgali svečke in tako sim
bolično ogreli svoja srca ter jih 
napolnili z ljubeznijo do soljudi - 
sprejeli sporočilo, ki ga bodo odne
sli s seboj v novo tisočletje. T. Tavčar

Na osnovni šoli Šempeter je 
bil 1.“ december velik dan. Za 
pouk so odprli računalniško 
učilnico, ki bo omogočala zani
mivejši pouk tudi drugih pred
metov. Kako je videti takšen 
pouk, so gostom in staršem  
učitelji pokazali po končani 
prireditvi in slovesnem prerezu 
traku. Ta čast je pripadla 
učiteljici Milici Urankar, ki ima 
za računalniško opismenjevanje 
na šoli največ zaslug.

Slovesnost se je začela z zani
mivim kulturnim programom, ki je 
bil v veliki meri povezan z računal
nikom in njegovim pomenom v 
sedanjem življenju. Učencem, učitel
jem in gostom je nato spregovorila 
Mihca Urankar, ki je predstavila 
razvojno pot računalniškega opis
menjevanja na šempetrski osnovni 
šoli in pomen sedanje pridobitve.

Pred 17 leti so dobili na šolo prvih 
pet računalnikov spectrum. Leta 
1984 jim je LB Celje - danes Banka 
Celje podarila prvi osebni računalnik 
gepard s tiskalnikom. Dalj časa so 
imeli potem 5 spectrumov in dva 
osebna računalnika, ki so jih 
uporabljali predvsem za spoznavanje 
osnov računalništva in se učili pro
gramiranja. Pomemben napredek 
pomeni odločitev šole leta 1988, da 
pridobi učitelja ah učiteljico, ki bo 
dobro usposobljen za izobraževanje 
računalništva. To vlogo je sprejela 
Mihca Urankar, ki je najprej opravi
la 150-umi tečaj za učitelja fakulta
tivnega pouka računalništva. Z nekaj 
zagretimi učenci je uspela dvigniti 
računalništvo na šoli na višjo raven. 
Pomembna prelomnica je leto 1993, 
ko so opremili kabinet z 10 mizami 
in 20 stoh in vanj postavili 9 novih 
osebnih računalnikov. Naslednje leto

so se prijavili na ministrstvo za šolst
vom  šport za sodelovanje v projektu 
Petra in dokupih 3 nove računalnike 
Pentium. Ta projekt je pomenil prvo 
organizirano uvajanje računalnika 
kot učnega pripomočka v pouk 
tehnične vzgoje, likovne vzgoje in 
slovenskega jezika. Ves čas se je bilo 
potrebno tudi dodamo izobraževati, 
dopolnjevali pa so tudi strojno in 
programsko opremo. V lem 1997 so 
8 računalnikov preuredili v pen- 
tiume in en računalnik postavili tudi 
v zbornico, da je bil dosegljiv vsako
mur ob vsakem času. Lani so opre
mo povečali še za 7 računalnikov, 
letos v začetku 9-letne OŠ pa so pre
jeli zadnji, dvajseti računalnik, ki ga 
mah 6-letniki že spretno uporablja
jo.

Pred zaključkom slovesnosti je 
zbranim spregovorila še ravnateljica 
Ivica Čretnik, ki se je Mihci Urankar 
zahvalila za njeno prizadevno delo in 
izrazila zadovoljstvo nad novo prido
bitvijo. Svoje misli je ob tem dogod

ku dodal tudi predsednik KS 
Šempeter Jože Randl ter se zahvalil 
vodstvu šole in učiteljem za uspešno 
sodelovanje s krajevno skupnostjo. 
Za tem pa so si gostje ogledah novo 
računalniško učilnico in se spoznah 
z metodami računalniškega učenja 
matematike, tehnične vzgoje, 
biologije, likovne vzgoje in poklicne
ga usmerjanja.

Za konec tega zapisa pa še izjava 
Mihce Urankar: “Danes je zame 
prečudovit dan. Prostor, 'v katerem 
ustvarjam skupaj z učenci, mi 
pomeni vehko bogastvo v življenju. 
Ni še vse tako, kot bi želeh, vendar 
upam, da bomo zmogli naše načrte 
čim prej uresničiti. Čaka nas usposo
bitev omrežja v učilnici, želimo ust
variti knjižnico z medioteko, ki se bo 
povezovala z računalniško učilnico. 
Poleg tega žehmo usposobiti vse 
učitelje za delo z učenci v računal
niški učilnici in delati prek interneta 
oziroma sodobne tehnologije.”

D. Naraglav

Milica Urankar slovesno odpira računalniško učilnico.

Lučka gori za vse ljudi

Direktorica doma upokojencev Marinka Povše z  enim  od stanovalcev doma ob 
edini slovenski klovnesi.

Na polzelski osnovni šoli so s 
humanitarnim koncertom  
zaokrožili desetletje humani
tarnih prizadevanj. V tem času 
so  vsako leto pripravili več 
humanitarnih akcij. Zbirali so 
sredstva za otroke s cerebralno 
paralizo, za slepo deklico, 
invalidnega Darka, za gradnjo 
pediatrične klinike in bili dve 
leti botri deklice Špele iz doma 
Malči Beličeve v Ljubljani. Med 
vidnejšimi humanitarnimi 
prireditvami naj omenimo 
Otroci otrokom, Šola pleše, 
Veveriček posebne sorte, Z roko 
v roki, Lučka gori za vse ljudi ...

Na soh so pred leti ustanovili 
sklad za pomoč socialno šibkim 
otrokom  in skupaj s polzelsko

Na V ranskem  o tr o c i o tro k o m
Na vranski osnovni šoli so 

pripravili humanitarni koncert 
pod geslom Otroci otrokom. 
Namenjen je bil otrokom, ki so 
potrebni pomoči. V ta namen so 
na šoli ustanovili šolski sklad 
Žarek upanja, za katerega tudi 
sicer učenci skrbijo z različnimi 
akcijami, kot so: zbiranje papir
ja, kostanja itd. Obenem so

otroci ta koncert posvetili vsem 
starejšim občanom občin
Vransko in Tabor, ki so ob pri
hodu na koncert dobili
nageljne.

Pobudniki koncerta so bik učenci 
6. b razreda z razredničarko Zlatko 
Kodre, njihovo idejo pa so z veseljem 
podprh tudi drugi učenci in učitelji. 
Nastopih so najmlajši iz vrtca in

učenci, kot gostja pa Andreja 
Zakonjšek. Poslušalci so dvorano 
napolnili do zadnjega kotička, med 
njimi so bik številni darovalci, kar je 
šolski sklad Žarek upanja obogatilo. 
Koncert so sklenili z mislijo, da še 
obstaja upanje za nov svet v novem 
tisočletju.

T. Tavčar

Klovnesa na obisku med starejšimi
V prostorih doma upoko

jencev na Polzeli je bila pred 
kratkim pestra predstava Eve Š. 
Maurer, edine slovenske klov- 
nese. V približno enourni točki 
je najprej s klovnovskimi 
norčijami, nazadnje pa še z og
njevitim ciganskim plesom pri
nesla smeh in veselje med

stanovalce doma, ki so imeli 
priložnost z umetnico tudi sode
lovati.

Sicer pa to ni edina tovrstna 
prireditev, ki je za upokojence v 
domu organizirana v teh decem
brskih dneh, ob približevanju 
božičnih ter novoletnih praznikov. 
Dogajalo se je in se bo: od dvod

nevnega miklavževanja do obiska 
skupine starih za samopomoč iz 
Griž; nastopala je folklorna skupina 
iz Šempetra, prav danes pa se bo 
predstavka še tamburaška skupina iz 
Liboj.

Tako so tudi stanovalci domov za 
upokojence vključeni v družabno 
življenje, ki poteka izven zavodov.

Peter Zupanc

' MESNO TRGOVSKO PODJETJE d.o.o. 
GRIŽE •'

JEŽOVNIK
3302 GRIŽE, Migojnice 4/b, tel.: 063 717-100

f e t i vàe tu , à w vjù H ,

ve & e le  f iu iy u 6 e

U t & IC Č H 4- n o v a  le fo  2 0 0 0 .

S c  fentfrcviačtM io-!
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GRIŽE 51, GSM: 041/406/29S

TRGOVINA \  
Z MEŠANIM 

BLAGOM 
Griže 51 

I tel.: (063) 718-678

TRGOVINA
ZABUKOVICA

TRGOVINA 
IN  BIFE 
VRBJE

tel.:(063) 719-274 ! I te l.:(0 6 3 ) 717-988

Vsem našim kupcem, poslovnim % 
partnerjem in krajanom želimo 

*  PRIJETNE PRAZNIKE IN
SREČNO NOVO LETO 2000. * . ! Z a dosedan je zau pan je se zahvalju jem o, 

veseli p a  bom o vašega obiska  tu d i v prihodnje.
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Sv. M iklavž n a jp o m em b n ejši 
o tr o šk i p ra zn ik

Ne moremo trditi, da je to 
največji otroški praznik, je pa 
prav gotovo najpomembnejši. 
Na Polzeli že nekaj let 
zapovrstjo obišče Miklavž 
otroke v župnijski cerkvi. Tudi 
letos, na predvečer Miklavža, je 
bilo tako.

V organizaciji župnijske cerkve 
Karitas je bilo pripravljenih okrog

500 daril. Sredstva zanje so prispe
vali posamezniki, podjetja, samosto
jni podjetniki, pa tudi občina je 
nekaj primaknila. Otroci veroučne 
skupine so pripravili igrico, sodelo
vali pa so še otroški pevski zbor 
Cekinček in člani vokalne instru
mentalne skupine Margareta. Po 
končanem program u je prišel 
Miklavž s svojim spremstvom in

razdelil otrokom darila. Pred cerkvi
jo pa je bil direndaj, kajti parklji, ki 
v cerkev niso smeli, so zunaj toliko 
bolj rjoveli in strašili z verigami. 
Morda še zanimivost, Miklavž na 
Polzeli ni gledal, od kod so bili otro
ci: ali iz domače ali sosednje fare. 
Vsem majhnim otrokom, ki so prišli 
v spremstvu staršev, je Miklavž 
izročil darilo. T. Tavčar

D I A  N A  d .  o .  o.
O b rtn iš k a  u lica  8, 3331 N A Z A R JE  

Tel.,fax :063/833-626

POPESTRITE Sl LETO 2000 Z OGNJEMETOM

V NAŠI TRGOVINI VAM NUDIMO VELIKO  
IZBIRO PIROTEHNIČNIH SREDSTEV KOT SO: 
RAKETE, OGNJEMETI, FONTANE, PETARDE, 
BAKLE, RAKETE ZA PIŠTOLE, NABOJI ZA
PLAŠILKO,... VABLJENI!

KRAGL IVAN

Zlatar $  uve lir
3310 Žalec

Šlandrov Irg 39 
tel.: 063-715-288

ZA LASTNIKE KARTICE ZAUPANJA VELJA V 
MESECU DECEMBRU ŠE 

DODATNI POPUST NA KARTICO.

Ž e l im o  r a m  z a d o v o l j n e  p r a z n i k e  

i n  u s p e š n o  n o v o  le to  s s o o o .

T R G O V S K O  P O D J E T J E ,  d .  o .  o .

tel. & faks: 724-243

VOŠČIMO 
VESELE BOŽIČNE  

IN NOVOLETNE  
PRAZNIKE.

: za zaupanje!

i m m

? vinjske doline

S r e č a n j e  m la d ih  p o  s r c u
Srečanje starejših krajanov, 

starih 70 in več let, je v krajevni 
skupnosti Galicija že tradi
cionalno. Tudi letos so ga 
pripravili v Domu Nine Pokorn 
na Grmovju, udeležilo pa se ga 
je približno 100 krajanov, ki se 
kljub letom počutijo še mlade in 
so željni družbe.

Potem ko je dekliški pevski zbor 
Galicija, ki ga vodi Anita Žolnir, zapel 
dve pesmi, je zbranim govoril

predsednik sveta KS Galicija Vlado 
Majer, ki je dejal, da so starejši kra
jani velika zaloga modrosti, ki se je 
nabirala skozi leta ob vseh mogočih 
življenjskih izkušnjah. To jih je 
naredilo trdnejše in sposobnejše 
premagovati ovire strpno. Nekaj poz
dravnih in prijateljskih besed je 
povedal tudi žalski župan Lojze 
Posedel. V kulturnem programu so 
nastopili še malčki iz vrtca in učenci 
podružničnih osnovnih šol Galicija

in Velika Pirešica ter harmonikar 
Branko Pemovšek, tako da je bila za 
veselo razpoloženje potrebna le še 
dobra volja udeležencev, ki pa jo je 
bilo v izobilju. Za udeležence 
srečanja, ki sta ga organizirala KS in 
KO RK, so pripravili zakusko in dar
ilca. Nekaj več pozornosti pa je bila 
deležna najstarejša, 96-letna Marija 
Ramšak.

T. T.

S srečanja

Iz krajevnega občinski 
odbor

V začetku decembra je bila v 
Kaplji vasi letos zadnja razširje
na seja občinskega odbora

jZDRUZENA LISTA
)s o c ia ln ih  d e m o k ra to v

ISpodnje Savinjske doline

0 6  p rika ja jo č ik  pcu

M im o  osem vkčankam m okunom 
občin Spodnje Savinjske doline 

srečo, veselje, strpnost m 
medsekojno razumevanje, *

ter uresničitev vsek želj +  ★

„  letu 2000

Desus Prebold, ki se je v tem 
letu zaradi nastanka novih občin 
preoblikoval iz krajevnega. O 
delu odbora v tem letu je- 
poročal predsednik Franc 
Povše, zatem pa so delo občine 
Prebold in občinskega sveta 
predstavili župan Vinko 
Debelak, oba svetnika te stranke 
in predsednik nadzornega sveta 
občine.

Kot je v svojem poročilu povedal 
Franc Povše, se je krajevni odbor 
Desus Prebold v občinskega preob
likoval februarja letos. Izvolili so vse 
organe odbora in sprejeli nov statut. 
Občinski odbor je imel dve razširjeni 
seji, izvršni odbor pa se je sestajal 
vsak prvi torek v mesecu. Na odboru 
so sproti obravnavali dogajanja v 
občinskem svetu in delovanje 
stranke na državni ravni. Zelo 
dejavno so se vključili v aktivnosti ob 
letu starejših in na to problematiko 
pripravili okroglo mizo. Franc Povše 
je omenil, da je naslednje leto volil
no leto. Desus svojega dosedanjega 
volilnega programa ne bo bistveno 
spreminjal. K. R.

D eS U S
DEMOKRATIČNA STRANKA 
UPOKOJENCEV SLOVENIJE

OBM OČNI ODBOR ŽALEC

Vesele božične praznike ter zdravo in zadovoljno

NOVO LETO 2000
želi

VSEM SIMPATIZERJEM IN ČLANOM 
STRANKE

D e S U S  D e m o k r a t ič n a  s t r a n k a  u p o k o je n c e v .

Ustanovitev 
KO ZLSD v 

Galiciji
Nedolgo nazaj so se v pro

storih krajevne skupnosti 
Galicija zbrali tamkajšni člani 
ZLSD Žalec in ustanovili kra
jevni odbor, ki bo po svoji moči 
prispeval k boljšemu delu kra
jevne skupnosti, predvsem pa se 
bodo zavzemali za dobre in 
poštene odnose s Cestnim po
djetjem Celje, ki upravlja 
Pireški kamnolom.

Na ustanovni seji, ki sta se je 
udeležila tudi svetnik in podžupan 
občine Žalec Janko Kos in predsed
nik območne in občinske organi
zacije ZLSD Roman Virant, so 
obširno govorili o problemih, ki 
pestijo tamkajšnje ljudi, zlasti tiste v 
bližini kamnoloma. Na sestanku so 
se tudi zavzeli za korektno sodelo
vanje s krajevno skupnostjo in drugi
mi strankami, saj čaka KS več 
zahtevnih projektov. Med njimi tudi 
gradnja nove osnovne šole na Trju. 
Vsi udeleženci sestanka so menih, da 
si v krajevnih skupnostih stranke ne 
smejo iti visoke politike, ampak 
morajo dati prednost skupnemu 
interesu ljudi. Nova šola, ki naj bi 
zamenjala gališko in pireško, je še 
kako pomemben projekt, saj bodo v 
njej otroci imeli povsem drugačne 
pogoje za delo in učenje kot v 
dosedanjih dveh šolah, kjer so 
razmere že kar nevzdržne.

Za predsednika krajevnega odbo
ra ZLSD so izvolili Vlada Cokana, ki 
je tudi podpredsednik sekcije za 
sanacijo kamnolomov pri Slo
venskem ekološkem gibanju. Po 
tem, ko se je zahvalil za zaupanje, je 
precej besed namenil prav pro
blematiki kamnoloma. V zvezi z njim 
je tudi dejal, da bodo morali odgovo
rni bolj poslušati glas ljudi in svoje 
delo prilagoditi na takšno mejo, ki jo 
okolje in tam živeči krajani še lahko 
prenesejo.

D. N
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N o v o l e t n a  a n k e t a

P o  č e m  s i  b o m o  z a p o ln i l i  l e t o  1 9 9 9
Iz tek a  se le to  1999, le še 

devet dni nas loči o d  m agičnega 
le ta  2000. V novoletn i anketi 
to k ra t ne sp ra šu jem o  po željah 
z a  le to  2000 , a m p ak  sm o 
o b č an e  S p o d n je  Savinjske 
d o lin e  p o v prašali, po  čem si 
bodo  zapo ln ili le to , k i se izteka.

David Bobovnik: “Ja, kar nekaj 
Z^M je bilo dogod- 

I kov. ki se jih 
l i p  „  J H  bom spominjal. 
■  T "  * I j f l  Še posebno pa

MM mi bodo ostale 
v spominu 

. J K k  letošnje poletne 
I  počitnice. Tja 

sem s kolegi 
potoval z vlakom, kar je bilo že samo 
po sebi prijetno doživetje, saj se pred 
tem še nisem peljal na morje z 
vlakom. Sicer pa mi bo minevajoče 
leto ostalo v spominu tudi po šport
nih dogodkih. Predvsem uvrstitev 
nogometne reprezentance na evrop
sko prvenstvo in že pred tem mari
borskih nogometašev v ligo 
prvakov.”

Elvi Zembič: “Ne vem, kaj bi 
rekel. Morda 
to, da smo 

IŠm' §j|B Slovenci izgu-
a f e r . . .  bili v tem letu
R a  (  s t o l e t n i k a

§ M  Leona Štuklja. 
J H  n a j b o l j š e g a  

§ | f ^ y | | j j f j |  s l o v e n s k e g a  
športnika vseh 

časov. Pomemben dogodek je bil 
zame tudi zmaga nogometne 
reprezentance proti Ukrajini in 
uvrstitev Slovenije na  evropsko 
nogometno prvenstvo. Kakšno je 
tisto pravo nogometno razpoloženje, 
pa sem doživel tudi sam z ogledom 
tekme v Mariboru. Sicer pa so moji 
prijetni spomini obrnjeni v minulo 
poletje, na morje in prijatelje.”

Silvo Marič: “Zapolnil si ga bom 
predvsem po 
š p o r t n i h  
dogodkih, ki so 
se zgodili v 
našem karate 
klubu, pa po 
tem, da sem bil 
letos izvoljen za 
p r e d s e d n i k a  

Športne zveze občine Žalec. Še 
posebno pa mi bo ostal v spominu 
glede priprav na evropsko prvenstvo 
v karateju, ki bo prihodnje leto v 
Celju. Moram reči, da nisem

pričakoval, da je organizacija 
takšnega prvenstva tako zahtevna. 
Bilo je resnično naporno in oddahnil 
se bom lahko šele, ko bo prvenstvo 
končano. Sicer pa si bom to leto 
zapomnil še po tem, da je trta dobro 
rodila in da bo pridelano vino letnik 
stoletja."

F ran c  Z upan: “Zame je bilo

leto, ki se ga po 
čem posebnem ne bom spominjal. 
Če pogledam širše, pa se bomo 
Slovenci prav gotovo spominjali tega 
leta po obisku ameriškega predsed
nika, obisku papeža in še koga. Leto 
1999 nam bo ostalo v spominu tudi 
kot leto smrti olimpionika Leona 
Štuklja, pa po vojni na Kosovu, 
nedavni smrti hrvaškega predsedni
ka in še čem.”

Albin Voh: “Leto, ki se izteka, je 
bilo zame zelo 
neprijetno in bi 
ga najraje čim 
prej pozabil. 
Zapustila me je 
žena in sedaj 
imam kup 
problemov, ki 
jih moram ure

jati, saj želim, da bi otrokom bilo 
čim boljše. Sicer pa si bom to leto 
zapomnil tudi po vremenu oziroma 
snegu. V začetku leta, v februarju ga 
je bilo res veliko, narava pa nas je z 
njim presenetila tudi pred začetkom 
nove zime. Dogodkov je bilo veliko, a 
jim ne pripisujem takšnega pomena, 
da bi se jih spominjal, saj sem imel 
svojih problemov vrh glave.”

T anja  Zabavnik: “To leto je bilo 
zame povsem 
povprečno, nič 
kaj pretresljive
ga se mi ni 
zgodilo. Razen 
tega, da ugo
tavljam, da 
denar iz denar
nice vse hitreje 

izhlapi. Ko dobim plačo, se razvese
lim, ko poravnam položnice, pa ne 
ostane več dosti. Včasih je bilo le 
drugače in bi se raje spominjala 
katerega od tistih let kot tega, ki se

izteka. Drugače pa je bilo v lem 1999 
precej raznih dogodkov na domači 
in tuji sceni, ki bodo zaznamovali to 
leto. Mislim, da je bil obisk Clintona 
že eden takšnih, glede obiska papeža 
pa imam svoje mnenje. “

A lenka Je len : "Če sem odkrita, 
je bilo to leto 
zame podobno 
m n o g i m  
prejšnjim. Nič 
kaj posebnega 
se ni zgodilo, 
da bi se bilo 
tega vredno 

spominjati. Če se je česa že vredno 
spominjati, pa je to dopust ob morju, 
na Pagu. Sploh sedaj, ko je zunaj 
zima, se je prijetno spomniti na toplo 
sonce in morje. Sicer pa si bomo 
mnogi zapomnili iztekajoče leto po 
sončnem mrku, po vojni na Kosovu 
in grozotah drugod po svem. Tako 
meni kot tudi mnogim drugim pa bo 
to leto ostalo v spominu tudi zaradi 
uvedbe davka na dodano vrednost, 
saj je bilo zaradi tega res veliko 
dela.”

Jo ž e  H odžar: “Leto kot leto, 
p o d o b n o  
p r e j š n j i m ,  
razen tega, da 
sem leto dni 
starejši. Življen
je teče dalje in 
mi z njim, bi pa 
bil vesel, če bi 
se minulega 

leta lahko spominjal po tem, da so 
bili ljudje zadovoljni, da so imeli 
službe, da so lahko normalno živeli 
...- tako kot nekoč. Ob misli na to se 
kar malo razjezim. Pravzaprav je kar 
žalostno, tako kot so žalostni prizori 
iz vojn na Balkanu in drugod po 
svem. Kosovo, Čečenija pa potres v 
Turčiji in še bi lahko našteval so 
katastrofe, ki se jih človek ne spom
inja rad.”

Tom až Širše: “Leto, ki mineva, je 
bilo leto števil
nih sprememb. 
Posebno si ga 
bomo zapom
nili zaradi 
uvedbe davka 
na dodano
vrednost. Sicer 
pa ni manjkalo 

veselih in tudi manj veselih dogod
kov. Med vesele štejem tudi uvrstitev 
nogometne reprezentance na evrop
sko prvenstvo in pa uvrstitev

Maribora v ligo prvakov. To leto pa si 
bomo Slovenci zapomnili gotovo tudi 
po smrti Leona Štuklja, saj je bil že 
kar nekakšna promocijska osebnost 
Slovenije. Pomemben dogodek je bil 
tudi obisk Clintona, za mnoge verne 
pa obisk papeža in beatifikacija 
Slomška.”

M arija Lesjak: “Kaj vem, kaj bi 
rekla. Morda 
po vojni na 
Kosovu pa sedaj 
v Čečeniji, kjer 
gre za podobne 
interese. Doma 
v družim se ni 
zgodilo nič pre- 
t r e s l j i v e g a ,  

lahko bi rekla, da je bilo to neko 
povprečno leto. Za nekatere 
Slovence je dogodek leta gotovo bil 
obisk Clintona in pozneje papeža, 
vendar je bilo oboje povezano s 
precejšnimi vsotami denarja, tako da 
bi bilo bolje, če do tega ne bi prišlo 
in bi ta 'denar raje razdelili v 
dobrodelne namene. Veliko ljudi živi 
že na robu preživetja in tudi to je 
tisto, po čemer se bomo spominjali 
tega leta.”

D ušan Kos: “Po marsičem si 
bom zapolnil to 
leto. Še najbolj 
pa po tem, da 
smo začeli gra
diti hišo. Če bo 
vse po sreči, 
bom konec leta 
2000 imel še 
več razlogov za 

veselje in spominjanje, saj se do 
takrat nameravam vseliti. To je glede 
družine, za Slovenijo bi dejal, da je 
bil velik dogodek beatifikacija 
Slomška, pa obisk Clintona. Tega leta 
se bomo spominjali tudi po smrti 
Leona Štuklja pa po nedavni smrti 
hrvaškega predsednika Tudžmana, 
po vojni na Kosovu in napadu NATA 
na sedanjo Jugoslavijo in raznih 
drugih naravnih katastrofah.”

U rška Virk: “Zame je bilo to zelo 
dobro leto. 
Končala sem 
srednjo šolo in 
začela hoditi na 
fakulteto, kjer 
študiram medi
cino. Poleg 
vojne na 
Kosovu In sedaj 

v Čečeniji, kjer so največje žrtve 
civilisti, si bom to leto zapomnila tudi

po tem, da je na pragu novega 
tisočletja prenehalo biti srce našemu 
najbolj poznanemu Slovencu - šport
niku Leonu Štuklju. S svojo vitalnos
tjo in razumom je bil že kar 
nekakšna maskota slovenskih šport
nikov in prava senzacija bi bila, če bi 
ga lahko znova videli ob začetku 
olimpiade v Sidneyu.”

D arja  Ocvirk: “Nič posebnega se 
ni zgodilo, po 
čemer bi se vel
jalo spominjati 
i z t e k a j o č e g a  
leta. Morda bo 
nekaj res nore
ga prav v 
prestopu v leto 
2000. Sicer pa 

je bilo to leto v marsičem podobno 
mnogim prejšnjim. Med drugimi 
dogodki, ki se jih bomo spominjali, 
pa je gotovo obisk Clintona in
papeža, čeprav mi osebno to nič ne 
pomeni. Spomnili se bomo vojne na 
Kosovu in grozovitih prizorov
mnogih pobitih civilistov. Spomin j ah 
se ga bomo morda tudi po potresu v 
Turčiji, kjer je izgubilo življenje 
veliko ljudi, in še po čem.”

S ilvija R ak u ša : “Leto, ki se 
izteka si bom 
najbolj zapom
nila po popol
nem sončnem 
mrku, saj je to 
dogodek, ki se 
zgodi le vsakih 
nekaj desetletij. 
Drugače pa se 

ni zgodilo nič kaj posebnega v 
mojem življenju v tem letu, da bi se 
bilo vredno tega spominjati. 
Gledano širše pa je bil zanimiv obisk 
princa Charlesa, pa Clintona, papeža 
in še koga. Ko bom čez leta morda 
pomislila, kaj je bilo tisto posebno 
na pragu novega tisočletja, se bom 
gotovo spomnila na te dogodke. Še 
najbolj pa na že omenjeni sončni 
mrk.”

M irko Ivanovič: “Ne vem, kaj bi 
-  “ 7 "  7> > J| rekel. Morda

to. ker Min

' a *  u ',ik ljubitelj
P f ;  nogometa, da je

d  i z j e m e n  
... d o g o  d e k

u v r s t i t e  v 
s 1 o v e n s k e
reprezentance 

na evropsko prvenstvo. Tega skoraj
da ni nihče pričakoval in zato je to 
res izjemno presenečenje, ki daje 
nam, ljubiteljem nogometa, še toliko 
večje veselje, saj bomo imeli tako 
možnost navijati za naše tudi na tem 
prvenstvu, kjer se bodo pomerile

najboljše reprezentance Evrope. 
Drugače pa zame to leto ni bilo nič 
posebnega.”

Boža M astnak: “Izteka se neko 
čudno leto, ki je 
posebno v tem 
mesecu v zna
menju pričako
vanj, kaj bo pri
neslo prihodnje. 
Ker sem 
cvetličarka, sem 
se prek celega 

leta srečevala z ljudmi, ki so doživl
jali skorajda nerazumljive tragedije v 
družinah. Presenetljivo veliko je 
umrlo mladih ljudi, tudi otrok, še 
posebno pa si bom to leto zapomnila 
po tragični železniški nesreči v 
Šempetru, kjer so izgubili življenje 
učenci iz OŠ Šmartno ob Paki. To 
leto pa je nasploh bilo zelo krvavo. 
Vojna na Kosovu, v Čečeniji in dru
god po svetu. Še najbolj prijeten bo 
ostal spomin na sončni mrk.”

D ragica Hržica: “To leto si bom 
najbolj zapom
nila po uvajanju 
ISÒ standarda 
9001 v tovarni. 
Bilo je resnično 
ogromno dela 
za vse nas. Za 
nami je že glav
na presoja in 

nekje spomladi bodo naša prizade
vanja dobila potrditev v pridobljen
em certifikatu. V družini se v min
ulem letu ni zgodilo nič pretresljive
ga, razen tega, da z možem porabiva 
veliko časa za sina, s katerim sva bila 
tudi letos na evropskem in sve
tovnem prvenstvu v šahu. Sicer pa je 
to leto zaznamovala smrt Leona
Štuklja, pa obisk Clintona in še
koga.”

T ina  P ilko: “Leto, ki se izteka, si 
bom najbolj 
zapomnila po 
tem, da sem 
končala šolo in 
prakso in se 
tudi zaposlila. 
Drugače pa si 
bom to leto 
z a p o m n i l a ,  

tako kot mnogi drugi Slovenci, po 
smrti najboljšega slovenskega šport
nika vseh časov Leona Štuklja. 
Doživeli smo tudi popoln sončni 
mrk, obisk Clintona pa papeža. Umrl 
je predsednik Hrvaške, vsakodnevno 
pa smo bili priča tudi raznim naravn
im katastrofam po svem. Posebno 
žalostni prizori pa so vojni dogodki, 
ki jih celo leto gledamo na televiziji."

D. Naraglav

STEKLARSKI CENTER
L E S K O Š E K
vošči vesel božič in srečno prihajajoče leto 2000!

Vabimo Vas v prodajni salon v Žalcu, kjer ponujamo:

pestro izbiro dekorativnih stekel,
»■ izolacijska stekla, 

ogledala,
brušenje in fazetiranje, 
okvirjanje,

«° izmere in zasteklitev na objektu.

NOVO ***  NOVO

visokokvalitetno izolacijsko steklo, polnjeno s plinom 
(faktor toplotne prevodnosti k=1,1 W/m2K)

Hausenbichlerjeva 9, Žalec, tel.:063/715-604

Š e m p e t e r m  0 6 3 /4 0  41
i n t e r n e t :  h t t p / / w w w . m s a c o m m . c o m

N A JV E Č JA  IZ B IR A  T E L E F O N IJE  IN  
M O B IL N E  T E L E F O N IJE  
V  SL O V E N IJI:
. gsm  m obiteli
. faksi na te rm o  in navaden  pap ir 
. žični in brezžičn i te lefon i 
. sa te litsk i te lefon i 
. te le fo n sk e  c en tra le  
. o seb n i računalniki 
. tiskalniki
. d o d a tn a  o p re m a  (etuiji, polnilci, ba terije )
B R E Z P L A Č N I P R O S P E K T I IN  CE NI KI ,  B R E Z P L A Č N A  
D O S T A V A  V  24 U R A H  P O V S O D  P O  SL O V EN IJI!!!

VESEL BOŽIČ. SREČNO NOVO TISOČLETJE. 
ČIM MANJ MOTENJ PRI TELEFONIRANJU.

MSA @4041
VAŠ P A R T N E R  V  K O M U N IC IR A N J U Ü

Podjetje za Inženiring, trženje, 
gostinstvo in turizem 

Reška ceste 2 7 , 3 3 1 2  Prebold 
Tel./faks: 0*3 724 050, 

GSM: 0 4 1 *78 775

Vesele božične in  novoletne 
praznike,

varno in  srečno vožnjo 
v le tu  2000

vam želi
ko lek tiv  podjetja 

SKIRO
____________________________________ j
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VSEM 'NAŠIM  STRANKAM IN ZNANCEM  
VOŠČIMO

PRIJETNE BOŽIČNE PRAZNIKE TER SREČO IN ZDRAVJE V LETU 2 0 0 0 .
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JTJTEKS « j
VSEM CENJENIM STRANKAM, 

POSLOVNIM PARTNERJEM, 
PRIJATELJEM IN ZNANCEM TER 

DRUGIM OBČANOM SAVINJSKE DOLINE
ŽELIMO

PRIJETNE BOŽIČNE IN NOVOLETNE PRAZNIKE, 
SREČE, ZDRAVJA IN USPEHA V LETU 2000.
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K U R ILN O  O LJE

te l.7 1 0 -0 -7 1 0

Z  N A M I TUDI V  LETU 2 0 0 0
Vsem cenjenim strankam, poslovnim partnerjem, prijateljem in 

*  znancem ter drugim občanom Savinjske doline želimo prijetne *#

*

#ä božične in novoletne praznike ter veliko sreče, zdravja in uspe- ^ 
*  hov v letu 2000. Obenem Vas vabimo na ogled ognjemeta, k i je  *

namenjen Vam, na Brnici v prvih minutah leta 2000.

r ? W £ t  f a  f a u f ie u t j e !

OMV IS T R A B E N Z
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S K I V d.d.

KIV Vransko 66, 3305 VRANSKO 
tel.: 063/ 725-110, fax: 063/ 725-012

K u p c e m  i n  p o s l o v n i m  p a r t n e r j e m  ž e l i m o  

v e s e l e  b o ž i č n e  p r a z n i k e ,  

s r e č n o  i n  u s p e h o v  p o l n o  

N O V O  L E T O  2 0 0 0 !

SPECIALIZIRANA TRGOVINA  
OGREVANJA IN VODOVODA

- VAM  NUDI VSE 
OD  PEČI DO RADIATORJA,

- NUDI PROJEKTIRANJE 
IN MONTAŽO,

- KUPLJENO BLAGO 

DOSTAVIMO NA  DOM,
- NUDIMO MOŽNOST 

NAKUPA N A  VEČ OBROKOV,
- NAJUGODNEJŠI GOTOVINSKI 

POPUST ZA  TAKOJŠNJE PLAČILO.

ODPRTO OD 8. DO 16. URE,
V SOBOTO OD 8 . DO 12. URE.

B O D I T E  Z  N A M I  T U D I  V  L E T U  2 0 0 0 !
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R o m a n  B r g l e z
pekarna - slaščičarna - trgovina - bistro 
Vransko 17, 3305 Vransko
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Vsem našim zvestim  potrošnikom , sodelavcem , poslovnim  
partnerjem , krajanom  Vranskega, Griž, O strožnega, Petrovč, 
Žalca in vsem  občanom  Savinjske doline

ŽELIVA
prijazne in lepe praznične dni ter 
srečno, zdravo in uspešno leto 2000

Hvala za zaupanje in zvestobo.
Naj bo tako tudi v prihodnjem letu!

Anica in Roman 
BRGLEZ

*
*
*
«
*
*
*
*
*
*
*
*
*
*
*
*
*
*
*
*
*
*
*

*
*
*
*
*
*
*
*
*
*



P odjetništvodecember 1999

SIP Šem peter odprl 
la k irn ico  in  izdal obvezn ice
Naložba, vredna 2,4 milijona tolarjev - Velika 

pozornost slovenskemu kmetu

drugih pomembnejših 
naložb so pridobili s 
tujimi bančnimi poso
jili v višini 3,5 mihjona 
nemških m ark in izdajo 
obveznic z dekliško 
nakupno opcijo. Gre za 
novost pri nas, ki pa je 
v tujini že dobro znana. 
V Sipu so v prvi fazi na
osnovi pogojno pove
čanega osnovnega kap
itala družbe izdali

V podjetju SIP strojna indus
trija Šempeter je bil letos okto
bra zaključen proces last
ninskega preoblikovanja tako, 
da je sedaj SIP vpisan v sodni 
register kot delniška družba. 
Njena dejavnost je proizvodnja 
in prodaja kmetijske meha-

nekaj več kot 420 mibjonov tolarjev.
Novo lakirnico sta s prerezom 

traku simbolično odprla Majda 
Šantelj iz Slovenske razvojne družbe 
in predsednik nadzornega sveta SIP 
Peter Palma. Z novo lakirnico so v 
Sipu, ki je osmi največji proizvajalec 
kmetijske mehanizacije v Evropi,

Italija, Norveška, Nizozemska, Špani
ja, Avstralija, Slovaška, Poljska, 
Makedonija, BiH, Jugoslavija. Kljub 
prizadevanjem za izvoz pa SIP vebko 
pozornost posveča tudi slovenskemu 
kmetu in mu zagotavlja ponudbo 
strojev po evropskih standardih, 
varno, zanesljivo, dolgotrajno in 

ekonomično uporabo, 
prijaznih do narave in 
okolja in tudi do kme
tovalca samega.

Denar za postavitev 
nove lakirnice in

Gostje med ogledom nove lakirnice

nizacije, zaposlenih pa ima 512 
delavcev. V njeni lasti sta dve 
hčerinski podjetji, SIP Mobil, d. 
o. o. in SIP Sico, d. o. o.

V začetku decembra so v Sipu 
odprli lakirnico, ki pomeni eno 
največjih in tudi najbolj pomembnih 
naložb v zadnjih letih. Skupaj še z 
nekaterimi drugimi novostmi (pli
nifikacije tovarne, nakup stiskalnice 
in CNC-stružnice) so letos za 
posodobitev proizvodnje namenili

dvignili kakovost svojih izdelkov in 
proizvodnjo ekološko posodobili. 
Naložba je bila nujna, saj želi podje
tje še naprej slediti kakovosti ostalih 
evropskih proizvajalcev kmetijske 
mehanizacije in ostati oziroma se še 
bolj uveljaviti na zahodnih trgih. SIP 
pretežni del proizvodov, okoli 65 
odstotkov, izvozi na evropski trg. 
Najpomembnejše trge predstavljajo: 
Hrvaška, Nemčija, Avstrija, Švica, 
Švedska, Velika Britanija, Irska,

zaprto emisijo 71.000 
obveznic po 200 DEM. 
Rok plačila je deset let, 
obrestna m era je 6- 
odstotna, moratorij na 

glavnico pa je 5 let. Okrog 70 
odstotkov izdanih obveznic sta kupi
la Slovenska razvojna družba in 
Banka Celje, preostanek, z 
izkupičkom katerega so sofinancirali 
nove naložbe, pa dva Sipova tuja 
kupca in en domač dobavitelj.

Po besedah direktorja družbe 
Bojana Voha bo letos celotni pri
hodek družbe znašal okoli 3,9 mili
jarde tolarjev.

T. Tavčar

Vsem poslovnim partnerjem, prijateljem 
in znancem želimo vesele božične praznike 

in vse najlepše v prihajajočem letu

v a ša  tisk a rn a

m a r g i n a l i j a
tisk arn a  • d es ig n  • w w w  • dtp
Drešinja vas 49 •  3301 Petrovče «tel.: (063) 713 108 «fax: (063) 708 280

tra n sp o rt tei.: 063 749-15-00 
PRODAJA KURILNEGA OLJA

UGODNE CENE 
KURILNEGA OLJA

BREZPLAČNA DOSTAVA
A TA

PLAČILO DO 6 ČEKOV

K O T f ì l X
GRADflJč Id 

JUKOPUIKflRITVO
KO T fH SC

GRADNJE INDIVIDUALNIH HIŠ 
IN POSLOVNIH OBJEKTOV, 
ADAPTACIJE

SLIKOPLESKARSKA DELA 
IN DEMIT FASADE

•  PLESKANJE NAPUŠČEV 
IN BELJENJE FASAD 
Z DVIŽNO KOŠARO

KOTfllK
Igor KOTMK

Nikole Tesle 6, Žalec

Cenjenim strankam 
se zahvaljujemo 

za zaupanje 
in želimo prijetne 

božične in novoletne 
praznike.

t e l e f o n  & f a k s :  ( 0 6 3 )  7 1 6 - 8 5 8  
m o b i t e l :  0 6 0 9  6 1 2 - 2 8 3

Hmezad Trgovina kupila Jeklo Ruše
Pred časom sm o v Utripu 

pisali o prihodnosti podjetij v 
Savinjski dolini. Mnoga so že 
ugasnila v stečaju, več delniških 
družb pa prehaja v last podjetij 
z drugih območij. Seveda pa 
obstajajo tudi zelo uspešna pod
jetja. Eno takšnih je podjetje 
Hmezad trgovina Žalec, ki je 
pred časom kupilo Jeklo Ruše, 
lani pa je bilo med 200 najhitre
je rastočih slovenskih podjetij.

Podjetje Hmezad trgovina je nasta
lo pred osmimi leti z izdvojitvijo iz 
Hmezad inženiringa. Njihova 
dejavnost je ostala enaka kot prej. 
Hmezad trgovina je zastopnik petih 
največjih svetovnih mlekarn za 
območje držav nekdanje Jugoslavije 
in tako največji ponudnik 
specifičnega program a njihovih 
mlečnih proizvodov. Te Hmezad 
trgovina seveda prodaja tudi v 
Sloveniji v vseh trgovskih verigah, z 
lastno distribucijsko službo.

Kot je povedal direktor Hmezad 
Trgovine Marjan Ramšak, sta med
narodna usmerjenost podjetja in 
poznavanje tržnih razmer to žalsko 
podjetje pred osmimi leti pripeljali 
tudi do povpraševanja po proizvodih 
kovinarske branže. Tako so se začeli 
ukvarjati tudi z izvozom izdelkov

Jekla Ruše. To podjetje je bilo dolgo 
v stečajnem postopku. Ker pa je bilo 
za proizvodni program Kovačije še 
vedno zelo veliko zanimanje kupcev, 
je Hmezad Trgovina najprej vlagala

sredstva za nadaljevanje proizvodnje, 
junija leta 1998 pa je Kovačijo kupi
la in jo preimenovala v Hmezad Jeklo 
Ruše. S tem so poštah ena največjih 
kovačij v Evropi, ki kuje sekire in ki 
bo prihodnje leto praznovala že 160- 
letnico obstoja. Več kot 80 % 
proizvodnje izvozijo na najza
htevnejša evropska in ameriška

tržišča, njihov cilj pa je vsako leto 
poslati na trg en nov proizvod, pri 
čemer iščejo predvsem tržne niše. 
Hkrati se povezujejo z ostalimi 
kovačijami v Evropi. Ta mesec pod

pisujejo pogodbo o izmen
javi programa z ameriško- 
poljsko kovačijo na 
Poljskem, sklenjen imajo 
poslovni dogovor z znano 
nemško kovačijo, ki sodi v 
sam evropski vrh.

Eden od ciljev, ki naj bi ga 
uresničili v kratkem je tudi 
ponovna postavitev lastne 
elektrarne v Rušah. Veliko 
vlagajo v izboljšanje delov
nih pogojev, k čemur prispe
va tudi nova lakirnica. V 
Hmezad Jeklo Ruše je 
trenutno 35 zaposlenih, 
načrtujejo pa zaposlitev še 
50 delavcev, pomemben 
podatek pa je, da ustvarijo 

sto tisoč nemških m ark na 
zaposlenega oziroma 300.000 mark 
dodane vrednosti. Od novih 
proizvodov so dali na trg tudi novo 
sekiro, ki so jo patentno zaščitili, 
postopek zaščite pa poteka tudi za 
določeno tehnologijo na področju 
brušenja.

K.R.

Direktor Hmezad trgovine M atjan Ramšak.

HMEZAD TRGOVINA d.o.o.

I
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Ž A L E C

Cenjenim strankam voščimo prijetne božične 
in novoletne praznike.

Za zaupanje se zahvaljujemo 
in se priporočamo tudi v letu 2000.

*
»j»

$§
f



P odjetništvo december 1999

E P R O S n a  n o v i  lo k a c i j i
Podjetje EPROS, d.o.o. 

Braslovče se je po šestih letih 
poslovanja preselilo v nove 
poslovne prostore. Vsem 
kupcem se iskreno zahvaljujejo 
za zaupanje in jih vabijo, da jih 
obiščejo v novih poslovnih pros
torih v Parižljah, ob glavni cesti 
Letuš - Šentrupert. V trgovini 
ponujajo elektro material, sveti

la, telefone, olja in filtre za 
avtomobile, pa tudi elektro 
storitve. V nekaj mesecih bodo 
ponudbo še razširili z belo  
tehniko in avtodeli.

Sporočajo vam, da imajo nov 
delovni čas:

od ponedeljka do petka od 7.30 
do 18.30 ure, ob sobotah od 7.30 do 
12 . ure.

Nova telefonska številka je: 
063/70-32-950, faks: 063/70-32- 
957.

Želijo vam vesele božične 
praznike in srečno novo leto 
2000.

EPROS, d.o.o. Braslovče, elek
tro storitveno trgovsko podjetje

Ep.

V predprazničnih dneh vas 
vabimo v 

blagovnico BALA 
na pester in ugoden nakup.

Na ŽIVILSKEM ODDELKU smo 
za vas pripravili bogato izbiro 

prazničnih dobrot, vin, 
novoletnih okraskov, j e lk ...

NOVO LETO 2000. HVALA ZA SODELOVANJE 
IN ZAUPANJE!

Hmezad
KMETIJSKA ZADRUGA 
P E T R O V Č E

Želi vsem  zadružnikom , kupcem , 
poslovnim  partnerjem  in krajanom

LEPE PRAZNIČNE DNI TER 
SREČNO, ZDRAVO IN USPEŠNO

KMETIJSKA PRESKRBA 
PETROVČE in VINSKA GORA

pa imata:

•  pestro izbiro pripomočkov 
za domače koline: 
m esoreznice, stroje za 
kockanje slanine, topove 
za sa lam e, nože, čreva;

•  motorne žage;
•  cisterne za vino;
•  lopate za sneg, sol za 

posipanje;
•  antifriz koncentra t. . .

Devetka v Šmarju pri Jelšah
Prihodnje leto bo prvo od 

Štormanovih gostišč v Šempetru 
praznovalo 20-letnico poslovan
ja. V vseh teh letih se je prvemu 
pridružilo že  osem gostišč. 
Deveto je pred dnevi odprlo 
svoja vrata v Šmarju pri Jelšah.

Kot je že običajno, se je tudi v 
Šmarju pri Jelšah ob odprtju novega 
lokala zbralo veliko ljudi, med gosti 
pa so bili tudi šmarski župan Jože 
Čakš, žalski župan Lojze Posedel, 
predsednik KS Šempeter Jože Randl 
in preboldski župan Vinko Debelak. 
Na priložnostni slovesnosti ob 
odprtju je zapel domači pevski zbor 
Freja, nastopila pa je tudi pevka

Viktorija. Zbranim sta spregovorila 
in za nov dosežek družini in kolek
tivu Štorman čestitala župana Čakš in 
Posedel, lastnik in direktor Zvone 
Štorman pa je predstavil svoj nov 
lokal in se zahvalil vsem, ki so pripo
mogli k njegovemu odprtju.

Lokal je v novem poslovnem- 
trgovskem-obrtnem centru tik ob 
glavni cesti. Za njegov nakup se je 
odločil pred enim letom, zlasti zara
di njegove ugodne lege ob cesti proti 
Rogaški Slatini in Podčetrtku. 
Restavracija, picerija, slaščičarna, 
bistro in manjša trgovina s spominki 
dajejo delo 22 zaposlenim, večinoma 
domačinom. Štormanovi tako

zaposlujejo že 220 ljudi, skupaj z 
dijaki pa 300. Nov lokal v Šmarju sta 
z odprtjem steklenic šampanjca s 
sabljo uradno odprla Božo Radič in 
Božo Kozjak. K. R.

Coca C ola  o dhaja

Sredi januarja prihodnje leto bo 
Coca Cola Beverages Slovenija 
prenehala s polnjenem kokakole v 
Žalcu, polnjenje te pijače v plas
tenke pa je že končano. Polnilnico 
in tudi ves vozni park bodo preselili 
v Bosno in Hercegovino, v Žalcu pa 
bo ostal le distribucijski center. Za 
to so se odločili, po besedah pred
stavnice za stike z javnostjo, zaradi 
tržnih razlogov, reogranizacija v 
podjetju pa zaenkrat predvideva 
ukinitev 39 od 230 delovnih mest.
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SKLAD ZA IZOBRAŽEVANJE DELAVCEV
p r i  s a m o s to jn ih  p o d je tn i k ih  o b r tn ih  z b o r n ic

ŽA LEC , M OZIRJE, VELENJE, ŠENTJUR IN ŠMARJE
3310 ŽALEC • LEVSTIKOVA 2

TELEFON: 063/710-1360; TELEFAKS: 063/710-1361

Z ŽEIJO, DA BI NAŠE SKUPNO DELO ŠE NAPREJ 
POTEKALO KOREKTNO IN VSEBINSKO BOGATO, 

OB LETU 2000 ISKRENO ČESTITAMO VSEM 

SAMOSTOJNIM PODJETNIKOM, ZAPOSLENIM 
DELAVCEM, OBMOČNIM OBRTNIM ZBORNICAM 

IN OBMOČNIMA SINDIKATOMA.

UPRAVNI ODBOR SKLADA
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Majhna pozornost, veliko presenečenje.

Te p re k ra sn e  v r tn ic e  in  še  veliko  d ru g ih  d o d a tk o v  b o  

d a lo  vašem u  LX telegramu p o se b e n  p e ča t.

S e z n am  vseh  L X  te le g ra m o v  in  d o d a tk o v  n a jd e te  n a  

vseh poštah in  v Telefonskem imeniku Slovenije.

X J  P O Š T A  SLO VENIJE
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METALEX tudi v  Žalcu

Pestra ponudba - konkurenčne cene
Zakonca Irena in Dino 

Cestnik iz Prebolda, ki sta se 
pred tremi leti podala na pot 
podjetništva, sta te dni naredila 
še en pomemben korak na svoji 
poti. Mnogim dobra znana 
trgovina METALEX, ki so jo 
odprli pred tremi leti v 
poslovno-stanovanjskem objek
tu v Preboldu, je namreč dobila 
svojo dvojčico v poslovnem cen
tru CORONA za tržnico v Žalcu.

Tako kot trgovina v Preboldu je 
tudi ta specializirana za prodajo bele 
tehnike in akustike. Izredno bogata 
in cenovno na najnižji možni ravni je

ponudba bele tehnike Gorenje in pa 
malih gospodinjskih aparatov znanih 
svetovnih proizvajalcev Philips, 
Siemens, Bosch, Moulinex. Enako 
velja tudi za akustiko Gorenja, 
Sonyja, Panasonica in drugih proiz
vajalcev. Zelo zanimivi so tudi vgrad
ni elementi Gorenja. Času primerna 
pa je izjemno bogata ponudba 
božično-novoletnega programa z 
bogato izbiro in super cenami novo
letnih lučk, dekorativnih smrek, 
božičnih oziroma novoletnih 
okraskov in drugih takšnih izdelkov.

Trgovina je odprta vsak dan od 8. 
do 18. ure, ob sobotah od 8. do 12 .

ure. Za vse potrebne informacije pa 
jih lahko tudi pokličete po telefonu 
710- 2- 400.

D. N.

VSEM DOSEDANJIM IN 
PRIHODNJIM KUPCEM 

ŽELIMO VESELE BOŽIČNE 
PRAZNIKE Z ŽEIJO, DA SE 

IMATE LEPO. V NOVO 
TISOČLETJE STOPAMO SKU

PAJ Z VAMI IN ZA VAS.

Kolektiv METALEX

JAVNO KOMUNALNO PODJETJE ŽALEC, d o.o.
Nade Cilenšek 5, 3310  Žalec, telefon: 063/ 715-225 , 715-098, 715-378

Za odpravo vseh večjih okvar na javnem vodovodnem omrežju na območju občin ŽALEC, POLZELA, PREBOLD, 
BRASLOVČE, TABOR in VRANSKO je organizirana dežurna služba v popoldanskem in nočnem času. Okvaro lahko pri
javite dežurnemu vzdrževalcu neposredno prek mobilnega telefona na številko:

0 4 1 /6 1 2 -7 3 1 .
Uradne ure za stranke na DE Vodovod so vsak torek in četrtek od 8.do 12. ure.
Delovni čas JAVNEGA KOMUNALNEGA PODJETJA ŽALEC JE OD 7. DO 15. URE.

SREČNO IN USPEŠNO NOVO LETO 2 0 0 0

VAM ŽELI

JAVNO KOMUNALNO PODJETJE ŽALEC.

SIPRO
STANOVANJSKO PODJETJE
3310 ŽALEC, Pečnikova 1
tel.: 063/ 717-121, faks: 063/ 717-282

CERTIFIKAT St. 129

ISO 9001

NAJEMNINE ZA STANOVANJA se v mesecu decembru 1999 ne bodo povečale. Povprečna najemnina za stanovan
ja v občini Žalec znaša v mesecu decembru 1999 11.570,70 SIT in 236,79/m2. V občini Prebold je povprečna 
najemnina za stanovanja 10.986,69 SIT, na Polzeli pa 12.246,18 SIT.
Najemnine za stanovanja in stroški upravljanja se oblikujejo v skladu s pravilnikom o metodologiji za oblikovanje 
najemnin v neprofitnih stanovanjih. Pravilnik je objavljen v Uradnem listu RS, št. 47/95.
NAJEMNINE ZA POSLOVNE PROSTORE se v mesecu decembru 1999 ne bodo povečale. Povprečna neto najemn
ina za m2 poslovnega prostora v občini Žalec znaša 865,27 SIT.
Po sklepu kurilnega odbora za centralno kotlovnico v Žalcu se povprečna akontacija za m2 toplotne oskrbe obliku
je v skladu s porastom cen kurilnega olja.
Povprečna akontacija za toplotno oskrbo znaša v mesecu decembru 124,00 SIT za m2 ogrevalne površine in se ni 
povečala v primerjavi z mesecem novembrom.
Glede na porabo toplotne energije, ki smo jo spremljali v pretekli kurilni sezoni, so vsi stanovanjski objekti 
razvrščeni v akontacijske razrede.
Ob koncu kurilne sezone 1999/2000 bo v mesecu juniju 2000 opravljen obračun po dejanski porabi v kurilni sezoni 
1999/2000. Obvestila o dejanski porabi bodo objavljena na oglasnih deskah po stanovanjskih objektih.
Stroške lahko plačate na naši blagajni, in to vsak dan od 7. do 15. ure, ob sredah od 7. do 17. ure in 
ob petkih od 7. do 13. ure.
Vsak dan lahko dobite tudi informacije o poslovanju za vaš stanovanjski objekt. Informacije vam daje
mo po telefonu, pisno ali ustno.

PODJETJE SIPRO ŽALEC ŽELI VSEM LASTNIKOM  IN  NAJEM N IK O M  

STANOVANJ VESELE BOŽIČNE PRAZNIKE IN  SREČNO  

NOVO LETO 2 0 0 0 .

S k u p a j  n a  p o t  d o  

c e r t i f ik a t a
V žalskem hotelu je prejšnji 

teden pričela delati prva 
skupina predstavnikov malih in 
srednjih podjetij, ki si prizade
vajo za pridobitev certifikata 
kakovosti ISO 9001. Prvi del 
postopka bodo izvedli skupaj, 
kar med drugim pomeni tudi 
manjši strošek za podjetje.

Kot je povedala Danica Jezovšek 
Korent, je GIZ Podjetniški center 
Žalec v okviru priprave skupnega 
razvojnega programa pred časom 
anketiral podjetja na območju 
Savinjske doline. Zlasti mala in sred
nja podjetja so v anketi izrazila željo, 
da bi si pridobila certifikate 
kakovosti. Ob tem pa so izpostavila 
problem pomanjkanja za to potreb
nih finančnih sredstev, še bolj pa 
pomanjkanje ljudi in časa, ki jim bolj 
kot pomanjkanje denarja 
onemogoča, da bi se lotih postopka 
uvajanja kakovosti. Zanje je zato 
izredno pomembno, da vse aktivnos
ti potekajo v Žalcu oziroma 
neposredni bližini. Podjetniški cen
ter se je povezal z UPI Ljudsko uni
verzo Žalec, ki je bila pripravljena 
izpeljati projekt uvajanja sistema 
kakovosti ISO 9001.

Prva skupina predstavnikov štirih 
podjetij (Zagožen, d.0.0., Eurocom,

d.0.0., Matjaž, d. 0.0. in Uniforest 
d.0.0.) je z delom pričela prejšnji 
teden, skupaj pa bodo vse do 
priprave poslovnika uvajanja sistema 
kakovosti, ki mora biti izdelan za 
vsako podjetje posebej (to bo pred
vidoma do poletja). Delo vodi zunan
ji sodelavec UPI Ljudske univerze 
Vojko Artač. Spomladi naslednje leto

bo pričela delati naslednja skupina 
zainteresiranih podjetij, zato UPI 
Ljudska univerza in GIZ Podjetniški 
center Žalec že sedaj vabita vsa mala 
in srednja podjetja, ki bi želela izko
ristiti prednosti usposabljanja v 
Žalcu, ugodne cene in druge oblike 
svetovalne pomoči, da se pravočasno 
prijavijo. K. R.
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Jure VELIGOŠEK, s.p.,GRIŽE

te l.: 063 716-820, 041 656 041
PRODAJA IN MONTAŽA VSEH VRST GUM, 

PLATIŠČ, ALU PLATIŠČ TER VERIG 

ZA OSEBNA TER OSTALA VOZILA.

U godni p la č iln i p o g o ji in popusti
v  A K C I J I

OBNOVLJENE GUME od 3.800 SIT dalje  
BREZPLAČNA MONTAŽA IN VIJAČENJE!

Cenjenim strankam telim  
sretno In uspešno novo lote 2 0 0 0 *

* : j : tji : : : : I: : 1 — 1 : :  j: :I: i  sft

tovarna nogavic, d.d., Polzela
Slovenija - 3313 Polzela

V predprazničnih dneh se priporoča 
za nakup nogavic iz bogate ženske, 

moške in otroške kolekcije.

OBENEM SE VSEM KUPCEM 
IN POSLOVNIM PARTNERJEM 
ZAHVALJUJE ZA ZAUPANJE 

IN SODELOVANJE.

PA VAM ŽELI MNOGO USPEHA, SREČE IN OSEBNEGA ZADOVOLJSTVA.

vsebiti z
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10. december, 
dan človekovih 

pravic
S prižganim i plam enicam i v rok ah  so  delav

ci n a  ta  dan  obhodili slovenski p arlam en t in 
tako  sim bolično  pokazali, d a  tudi z lučjo  sred i 
b elega  d n e  n i m ožno najti pravice za  tiste 
državljane te države, ki so zaradi nesposobnos
ti v lade, k orupcije  in k ra je  n a  vseh ravneh  
ostali b re z  dela. Trideset tiso č  naših državl
janov, k i so  se tudi opredelili za sam ostojno  
Slovenijo, danes strada, p re k  sto tisoč d ružin  
živi n a  ro b u  revščine. Ti in  d eset tisoč d rugih, 
ki jih  v zgodbi o  uspehu č ak a  p od o b n a  ali 
e n a k a  u so da , se sprašujejo: k je  so naše  prav
ice. Kje je  v ustavi zapisana pravica do  d e la  in 
zak o n sk o  d o lo če n a  p rav ica  do p o š te n e g a  
p lač ila  za  pošteno  delo?

O dgovor je  jasen. D em okracija  je p rin e s la  
tr i v rste  pravic: ena, in  to največja, je  za  poli
tično  elito  vladajočih strank , druga je  za  novo 
eko no m sk o  elito  in  tre tja  v  obliki batine  in  
rič e ta  za š iroke  ljudske m ase, ki so še  vedno 
dovolj zaslepljene, d a  n e  v idijo, da se lju d je  ne 
delijo  zgolj n a  leve in  desne, m arveč tu d i n a  
sp o so b n e  in  n esp o so b n e , n a  p o š te n e  in  
nepoštene .

T oda n ism o še vsi pozabili, kako sm o  iz 
delavnic gradili tovarne, d a  sm o im eli delo. 
Nism o in  ne bom o pozabili, koliko je  bilo 
zaposlen ih  v državni upravi p re d  petnajstim i 
le ti in  koliko  je  teh ljudi danes. V erjetno ne 
b o m o  nikoli pozabili, kaj n am  je obljubljala  
nova politična elita in kaj sm o od  tega dobili.

Boj za  človekove pravice je  tudi boj za  tiste 
e lem en ta rne  pravice, ki državljanu Slovenije 
o m ogočajo  vsaj prim erljivo življenjsko raven  s 
tistim i, k i so  tudi v p reteklosti bili naš vzor. Mi 
s e  n ik o h  n ism o enačili z ljudm i za  železno 
zaveso, n iko h  n ism o čutih  (vsaj naša g en eraci
ja ) rd e č e  diktature. Nikoh ni bilo  toliko tep tan 
ja  p rav ic  in  nespoštovanja d e la  kot danes. V 
p re jšn ji številki je avtor, k i m u  m ah n i dala  
im en a  in  o če  n e  p riim ka, pravilno ugotovil, d a  
sm o  im eli že davno nazaj p ro s t p re tok  delovne 
she , k i p a  se  je, žal, v novejšem  času  m očno  
om ejil zaradi k onkurence  delavcev izza železne 
zavese.

Ravno za ra d i tako  o m ejen ih  m ožno sti 
zaposlovanja je  danes izkoriščanje delavcev v 
Sloveniji n a  stopnji zgodnjega kapitalizm a, saj

ni p rav  n ič  nenavadno, d a  m ate re  z m alimi 
o trok i delajo po  14 in več u r  dnevno, d a  n im a
jo  zakonsko določenega enodnevnega počitka  
p o  šestih  d n e h  dela. O dp uščan je  n oseč ih  
delavk, n a  delu onem oglih delavcev in  invalidov 
je p ostala  od  države dovoljena p rak sa , saj so 
naša sodišča zelo  dobro  p lačan a , d a  delajo 
počasneje  o d  počasi.

Ob dnevu človekovih p rav ic  s e  m oram o 
spom niti n a  čase  p red  navidezno dem okracijo , 
ko  so  nekateri, ki so predstav ljah  o blast in 
eko no m sk o  e h to , znah  sp o štov a ti težko  
zaslužen den ar sodržavljanov.

Prejšnji nedem okratičn i župan , zapravljivi 
levičar, se  je vozil v stari lad i, ko  je  v  občini 
cvetelo p rek  tridese t u spešnih  velikih podjetij, 
novi dem okratično  izvoljeni varčni d esn iča r pa 
si je  za svoje po trebe  in  p o tre b e  žen ine  obrh  
privoščil dese tkra t dražji avto, ob  tem  p a  m u je 
p ro pad la  več kot polovica podjetij in  številni 
občani, davkoplačevalci, tudi p o  več m esecev 
niso prejeli p lače  za svoje delo.

Im eli sm o desno  občinsko  oblast, ki je 
pošiljala položnice tako novorojenčkom  kot 
blagopokojnim  v im enu d em ok rac ije  in še 
česa.

Ko d an es analiz iram o  razv red n o ten je  
človekovih pravic in skušam o spoznah  njihov 
vrstni re d  o d  le ta  1990 do d an es, bom o  zlahka 
ugotovili, d a  je  bila izguba n ajbolj očitna  v 
časih , ko  sm o se  intenzivno delih  n a  leve in 
desne, hkrati p a  nepoštenim  in  nesposobnim  
dovolili, d a  so uničili ah  olastn inili n aše  gospo
darstvo.

D a je v  Sloveniji 125.000 brezposeln ih , niso 
krivi ne desni in  n e  levi, m arveč n espo sob n i in 
nepošteni, ki p a  im ajo včasih o d  p o h h č n e  pozi
cije privzeto barvo, k ar se kaže v tem , d a  bivši 
učitelji sam oupravljanja d an es k ritiz irajo  svoje 
n au ke  in prisegajo  na kapitalizem .

V naši strank i je takšnih vse m anj in  vse več 
nas je, ki upam o, kjerkoli in  k ad ark o li pove
dati, d a  je im el prejšn ji sistem  številne človeku 
prijazne elem ente, ki jih je  nu jn o  po trebn o  
o hran iti , d a  b i o hranili p rim e rljiv o  raven  
človekovih pravic za hste državljane, k i n e  p ri
padajo  n e  politični in ne eko no m sk i ehh.

Srečko Čater, ZSLD Žalec

Socialdemokratska
stranka

Vsakdo se sprašuje kaj nam bo 
prineslo novo stoletje, tisočletje, 
veseli smo saj je le redkim  
rodovom  bilo dano, da so bili 
priče prelom a stoletja, kaj šele 
tisočletja.

Mnogi rodovi Slovencev so san
jali o svoji državi, svoji sam osto
jnosti in verjeli so v nemogoče. 
Danes imamo svojo državo, svoj 
parlam ent, svojo vojsko, v kateri 
se poveljuje v materinem jeziku a 
vendar “nič ni tako kot bi lahko 
bilo”. Evropa nas opazuje, njena 
sporočila  so nedvoumna, pa naj si 
gre za rdeče meso ali belo mleko. 
Čeprav nam nekateri govorijo, da 
je Slovenija že skoraj v  Evropi, jim 
seveda ni m oč oporekati, saj je 
zemljepisno in zgodovinsko to nes
porno. Slovenija je že bila v Evropi, 
vendar se je nekaj desetletij p red  
njeno samostojnostjo odločalo o 
njeni usodi na sotočju Save in 
Donave v mestu, ki pa je bilo u sod
no že za zadnjega celjskega grofa. 
Kaj je torej vzrok, da  sedaj, ko 
imam o svojo državo nekako stopi
cam o na mestu. Znani športnik in 
olim pijonik Leon Štukelj je v poli
tični oporoki, ki jo je poslal njegov 
zet dr. Franc Pauko, prebrana pa 
je bila na  slavnostni akademiji ob 
desetletnici Demosa-a napisal: “V 
Sloveniji je potrebno definitivno 
končati z neokomunizmom, naj se 
leve stranke  še tako zvito

SDS
poimenujejo... Po geslu divide et 
im pera  izkoriščajo kom unisti 
vsaka možna nesoglasja m ed Vami, 
da bi pomladne stranke čimbolj 
razdelili in jih p re d  volivci 
diskreditirah. Razhajanje pom lad
nikov vodi samo k  utrjevanju kon
tinuitete. Prvaki pom ladnih strank 
bi m orali uvideti nevarnost 
nadaljnje in trajne m edsebojne 
razcepljenosti in se  končno 
povezati v enotno politično silo, ki 
ohran ja  in zasleduje vrline 
evropske krščanske civilizacije. 
Prihaja zadnji čas, da se dem okra
tiziram o po vzoru civilizirane 
Evrope”.

V m esecu decem bru je bil 
Občinski odbor SDS pokrovitelj 
klavirskega koncerta pianistke 
Magdalene Navodnik. Ustanovljena 
sta bila kulturni in ekološki forum.

Vsem bralcem, članom  SDS, 
som išljenikom , želi O bčinski 
odbor Socialdemokratske stranke 
Žalec, vesel Božič in srečno Novo 
leto 2000 ter iskrene čestitke ob 
Dnevu samostojnosti 26. decem 
bru.

P.G.

Pokojninska
reform a

DeSUS

Eden od uspehov naše stranke 
je redno letno izplačevanje regre
sa oziroma dodatka za rekreacijo.

Zakaj? Do podpisa Sporazuma o 
sodelovanju m ed  LDS - kan 
didatom  za m andatarja  dr. 
Drnovškom in stranko DESUS jan
uarja  1996 je nam reč država s 
težkim srcem  dajala pičla finančna 
sredstva za naš letni regres. 
Sedanji pokojninski sporazum je k  
temu ni obvezoval, am pak je bilo 
izplačevanje regresa  odvisno od  
dobre volje vsakokratne vlade.

S Sporazumom o sodelovanju se 
je nam reč m andatar dr. Drnovšek 
zavezal, da bo m asa za izplačilo 
regresa  že v letu 1997 povečana za 
25 %, m edtem  ko se regres v 
naslednjih  dveh letih  povečuje 
enakom erno tako, da doseže v 
letu 1999 85 %  povprečne 
starostne pokojnine. In še to, da  
bo razm erje m ed  prejem niki nizk
ih in visokih pokojnin 2:1 v korist 
prejemnikov nizkih pokojnin, kar 
se tudi izvaja.

Če pa p rim erjam o  dejansko 
izplačan reg res, vidim o, da  je 
znašal povprečni regres leta 1996 
15.656 SIT, leta 1997 26.790 SIT, 
leta 1998 29.746 SIT in  leta 1999 
34.541 SIT. Kljub tako velikemu 
povečanju reg resa  v teh treh letih 
nism o dosegli dogovorjene višine, 
to je  85% povprečne starostne 
pokojnine, saj naj bi letos le-ta 
znašal 70.290 SIT. Gre torej za

upočasn jeno  letno povišanje 
regresa, kajti letos bi v ta namen 
potrebovali kar 33 milijard, česar 
državni p roračun  ni zmogel. Sicer 
pa  je bilo letos za regres 
izplačanih p rek  16  m ilijard tolar
jev.

Tako obravnavanje regresa  v 
naši državi je zlasti rezultat petici
je v zvezi z regresom , za katero je 
dala pobudo Dem okratična stran
ka upokojencev Slovenije, DeSUS, 
še m ed volilno kam panjo leta  

1995.
Peticijo za povišanje in uza

konitev regresa  ter spoštovanje 
razm erja 2:1 v korist upokojencev 
z nizkimi pokojninam i je podpisa
lo p rek  90.000 upokojencev, sicer 
do podpisa Sporazuma o  sodelo
vanju m ed  m andatarjem  dr. 
Drnovškom in našo stranko verjet
no n e  bi prišlo.

V novem  zakonu o  p o k o 
jn inskem  in invalidskem  zava
rovanju, ki je bil pravkar sprejet, 
se obravnava regres ko t pravica 
do dodatka za rekreacijo  ozirom a 
pravica do  enkratnega  letnega 
dodatka. Nemalo zaslug, da  je 
regres uzakonjen, im a gotovo naša 
stranka.

Franc Lenko 
predsednik območnega 

odbora DESUS Žalec

Vsem ljudem dobre volje 

v Savinjski dolini želimo 

blagoslovljen božič, 

v novem letu 2000 pa 

zdravja in uspehov 

v vsakdanjem 

in poklicnem življenju.

Iskreno čestitamo tudi 

ob dnevu samostojnosti, 

26. decembru 1999.

O bčinski odbor SKD  
Žalec

Kaj v tem trenutku  
potrebujejo mladi

V tej krajši predstavitvi pobude, ki sem 
jo podal na občinskem svetu ló.decembra, 
bi rad širši javnosti obrazložil vsebino, 
namen in cilje naloge, ki smo si jo v 
Liberalni demokraciji Slovenije zadah za 
začetek novega tisočletja.

Lahko bi naslovil to predstavitev tudi “Kaj 
v tem trenutku potrebujejo starši." Pri prob
lematiki subkultumega načina vedenja 
današnje mladine, katerega sestavni del so 
tudi droge, pa če to hočemo priznati ah ne, 
je potrebno dokaj odkrito pričeti pogovor 
med starši in otroki, med oblastjo in skup
nostjo. Nesporno dejstvo je, da je sedanja 
občinska oblast skupaj z županom 
Posedelom pokazala veliko razumevanja in 
naklonjenosti tako starejšim kot tudi 
mlajšim generacijam. Zaradi tega smo se v 
LDS odločiti, da bomo do konca sedanjega 
mandata občinskega vodstva (to je do konca 
leta 2002) prisluhniti zahtevam mladih in 
njihovih staršev. Z zapiranjem vrat v 
zadružnih dvoranah (Hmezadova dvorana, 
Gotovlje in še kje) se stiska mladih le še 
povečuje. Njihova prepuščenost utici in 
lokalom je preprosto nedopustna. Nujno 
potrebno je pobudo staršev, ki se s proble
mom drog soočajo na lak ali drugačen način 
(pobudo je podpisalo preko dvesto družin 
in organizacij), vzeti resno in jim pomagati, 
da se bodo organizirati tako v organizaci
jskem smislu kot tudi v prostorskem. Zato 
je smiselno v proračunu za leto 2000 zago
toviti določena sredstva (lahko minimalna), 
da se bo lahko pričelo s postopki za izgrad
njo mladinskega centra. Mladi potrebujejo 
svoje prostore za svojo kulturno animacijo, 
za zabavo in žuriranje. Sestavni del tega cen
tra bodo tudi prostori za angažiranje mladih 
v ostalih dejavnostih, kjer bodo lahko ust
varjati (umetnost, kultura, varstvo narave in 
druge oblike interesnih dejavnosti). Tu v 
tem centru vidim tudi priložnost za nefor-

LDS
malne oblike srečevanja mladih in pred
stavnikov staršev, ki jim ni vseeno, kako in 
kje mladi živijo. Potrebno je prenehati z 
ločevanjem mladih na ene in druge, na odje
malce drog in športnike, na odličnjake in 
cvekarje, na študente in neštudente. Mladi 
so tukaj in zdaj in droga je med njimi. Le-ta 
ne bo izginila, še najmanj če si bomo pred 
njo zatiskati oči. Preprosto gre za velike 
denarje, saj se s prekupčevanjem drog mast
no zasluži.

Cilj realizacije takšne pobude je prav 
gotovo ponovna vzpostavitev komunikacije 
med mladimi in starši, med skupnostjo in 
oblastjo, med subkulturo in kulturo. Če še 
morda nekateri mislite, da droga danes 
predstavlja marginalen problem, vam naj 
povem, da se motite. Po podatkih nekaterih, 
ki so s tem problemom vsakodnevo soočeni 
(starši, policija, medicinsko osebje, mladi, 
odvisniki) je med uživalci drog najti tudi 
mlade iz premožnih in dobro situiranih 
družin, med njimi so odličnjaki in cvekarji, 
fantje in dekleta. Žalec je po nekaterih oce
nah po svoji ekspanzivni rasti, torej hitrem 
povečevanju števila uživalcev drog, nekje pri 
vrhu v Sloveniji. Zato si pred tem proble
mom ne smemo zatiskati oči. Potrebno je 
mlademu človeku prisluhniti oziroma mu 
dati možnost, da lahko spusti na piano 
notranji gnev in neprogramiranost mlade 
generacije, skozi oblike in možnosti, ki bi 
jih tak mladinski center ponujal. Zdi se mi, 
da je izgradnja takšnega centra tisti nujni 
korak, ki ga kot oblast lahko storimo za 
današnje in prihodnje rodove upornikov in s 
tem zagotovimo miren sen za vse nas.

Za 0 0  LDS Žalec 
Gregor Vovk Petrovski

SLS -
Pogled nazaj

? SLS
Je že tako, da dejstva vedno potrjujejo 

zgodovinarji, ki se ne bojijo, da jih bo pri
hodnost prehitela. Tudi čas in hlastanje za 
vsakdanjikom jim ne pride do živega. Vsaka 
preživeta minuta je že zgodovina s svojimi 
zgodovinskimi dejstvi in kot taka 

•neponovljiva. Lahko se jezimo in godrn
jamo, tega spremeniti ne moremo. Vsaka 
misel, ki se nam v tem trenutku utrne, je že 
ta hip postala del zgodovine in dejstev, ki so 
ugotovljivi - ati z drujpmi besedami 
povedano - postati so RESNICA.

Teh RESNIC se v naši SLS včasih bojimo, 
pa ne zato, da bi se radi izogniti odgov
ornosti, ki jo prinašajo te RESNICE s sabo, 
ampak bojimo se jih zato, ker nam vsaka 
jutrišnja prihodnost prinaša zopet nove 
RESNICE, ki se potem združijo v neprekin
jeno verigo. Skupek teh matih verig daje 
neko celoto, ki jim včasih pravimo obdobje 
ati zgodovina nekega časa. In ker čas znamo 
meriti in nam v vsakdanjem življenju ne 
predstavlja nobenih ovir, razen takrat ko se 
ustavi, smo tudi mi ustvariti 1a čas in iz tega 
vzeli izrek, ki smo mu dali ime leto 1999-

In kaj nam to ime 1999 pomeni? Nič za 
nekatere, mnogo pa za ljudi, ki sestavljajo 
našo stranko SLS, saj jim ni vseeno, kaj 
povedo zgodovinska dejstva, storjena v 
nekem obdobju. Že samo ime v glavi SLS 
pove, da je to stranka, ki izvira iz ljudstva in 
da se zopet vrača nazaj v svojo bazo. Zato 
nam ni vseeno: da moramo dejstva, ki so 
bila storjena, priznati za svoja in jih vzeti v 
zakup, kakšna so ta dejstva RESNIC.

Na veliko teh RESNIC člani in simpatizer
ji naše stranke nismo mogli vplivati. 
Določene pozicije so, kot pri šahu, vlekli 
ljudje, ki so včasih pozabiti, da jedro in 
osnovna celia vseh odločitev so ljudje - 
ljudstvo in da stranka je njihova, ljudska. Na 
žalost je bilo takšnih samoljubnih cvetk v 
obdobju leta 1999 kar nekaj in prej ati slej 
bodo morati ti ljudje stopiti s piedestala

nedotakljivosti in odgovarjati svojemu ljud
stvu za pregrehe napačnih odločitev. Sodilo 
jim bo ljudstvo, zgodovinarji pa bodo ostali 
samo mrtvoudni zapisovalci.

Če smo se iz teh mrtvoudnih črk kaj 
naučiti, je vprašanje. Veliko prav gotovo ne, 
ker se vse preveč radi ukvarjamo s prihod
nostjo in tolažbo, da bo ta lepša in 
spoštljivejša do minulih dogodkov. 
Jasnovidnost in prerokovanja marsikatere
ga politika novodobnih časov so pokazala, 
da to ni vedno dobro za dobrobit ljudstva in 
da se kaj kmalu lahko predrami “ljudska 
zmota”. Včasih bo treba tudi pogledati nazaj 
in se zamisliti nad raznovrstnimi RESNICA
MI preteklega obdobja.

V naši, spodnjesavinjski SLS se 
zavedamo, da bi lahko bile nekatere stvari 
in dogodki drugačni in boljši, toda mi smo 
samo ljudje - včasih zelo nemočni v prizade
vanjih za boljši jutri z neokrnjenimi RESNI
CAMI. Radi bi, da spoštovani simpatizerji 
naše SLS naredite inventuro našega in 
Vašega minulega dela ter nam iskreno 
poveste, kje Vas žuli, da ne bodo otiski pre
rasli v bolečino. To je Vaša stranka in takšna 
bo tudi ostala, mi - ki ste nas izvoliti, pa 
bomo poskušati Vaše želje in delo spraviti v 
življenje.

Kronološkega pregleda, kaj smo delali v 
letu 1999, Vam nismo zapisati, ker si ne 
želimo, da dobite vtis samohvale 
posameznikov, čeprav je bilo storjeno 
ogromno delo, ki pa ga brez Vas, spoštovani 
simpatizerji in člani, ne bi bilo mogoče 
opraviti. Ideje in pobude so Vaše in tako naj 
tudi ostane v prihodnje, saj SLS ni naša, 
ampak Vaša stranka.

Vsem enako kakor tudi drugače 
mislečim po veroizpovedi in pripadnosti pa 
želimo srečne božične in novoletne 
praznike in mnogo zdravja v novem 
tisočletju.

I. Jošt
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Mladi planinci prvaki
V OŠ Fram se je konec novem

bra zbralo kar 51 ekip iz cele 
Slovenije. Pomerile so  se v 
znanju iz snovi planinske šole 
in poznavanja Pohorja. Med 
njimi je bila tudi štiričlanska 
ekipa učencev planinskega 
krožka iz OŠ Braslovče. Letos so 
se, pod vodstvom mentorice 
Irene Kumer, že četrtič udeležili 
državnega tekmovanja, prvič pa 
postali zmagovalci. To so bili: 
Urška Topovšek, Izidor 
Slemenšek, Blaž Strožer in Rok 
Ušen.

Po prihodu ekip sta tekmovalce 
med drugimi pozdravila predsednik 
MK PZS Matjaž Hafner in pod
predsednik PZS Adi Vidmajer. Sledil 
je prisrčen kulturni program. Takoj 
po programu so se 204 učenci s 
komisijami razkropili v učilnice, kjer 
so pisali teste z vsemi zankami in 
ugankami. Mentorji pa smo se med 
tem časom pogovarjali o novostih, ki 
se pripravljajo na tem področju. 
Osem najboljših ekip se je uvrstilo v 
popoldanski finalni del, med kateri
mi so bili na odličnem tretjem mestu 
mladi tekmovalci iz OŠ Braslovče.

Finalno tekmovanje osmih ekip je 
potekalo v obliki kviza. Vprašanja so 
bila težka, ekipe pa dobro priprav
ljene. Ves čas finalnega tekmovanja 
pa je vodila ekipa mladih planincev 
iz OŠ Braslovče, ki je po dvanajstih 
zastavljenih vprašanjih tudi 
zasluženo zmagala. Drugi so bili 
mladi iz OŠ Franceta Prešerna iz 
Ribnice, tretji pa iz OŠ Franceta 
Bevka iz Ljubljane. Poleg praktičnih 
nagrad, zmagovalnega pokala in 
priznanj so si zmagovalci prislužili 
še posebno nagrado MK PZS, in sicer 
enotedenski nagradni tabor v tujini 
med letnimi počitnicami.

Po prihodu v Braslovče so nas 
pozdravih in nam najprej čestitah za 
uspeh člani planinskega društva s 
predsednikom Jožijem Marovtom, 
ravnatelj šole Emil Ribič in župan 
občine Braslovče Dušan Goričar.

Tako v šoh kot v PD Dobrovje - 
Braslovče smo veseh zmage, težko 
pričakujemo mednarodni tabor, 
seveda pa se zavedamo, da nas v 
jeseni čaka posebno odgovorna 
naloga, organizacija 12 . državnega 
tekmovanja Mladina in gore v 
Braslovčah. Irena Kumer

Literarni večer z Manco Košir
Na OŠ Vransko so v sklopu 

božično-novoletnih prireditev izvedb 
literarni večer in okroglo mizo na 
temo Imava se rada. Oboje so vodih 
člani hteramo-novinarskega krožka 
z mentorico Polono Bergant. V uvod
nem delu so učencem, staršem in 
učiteljem prebrah nagrajene 
prispevke v okviru natečaja ob 
Tednu otroka. Kar desetim učencem 
razredne in predmetne stopnje je 
slovesno podelila nagrade gostje 
večera Manca Košir. V nadaljevanju 
je sledil prisrčen pogovor za okroglo

mizo o prijateljstvu, medsebojnih 
odnosih, o ljubezni kot največji 
radosti življenja - tudi v starosti... 
Manca Košir je s svojo duhovito 
diskusijo znala pritegniti k  pogovoru 
tudi starše in druge goste. Skratka, 
bil je prelep večer, ki so ga popestrili 
glasbeni vložki in praznični pogrinj
ki, pravi uvod v prelomno leto 2000. 
Gostje so odhajali duhovno napol
njeni in si bili edini, da postanejo 
takšna srečanja tradicija šole na 
Vranskem.

T. Tavčar

P R A Z N U J T E  V  M IR U  
V E S E L  D R U Ž IN S K I  

B O Ž IČ
IN  S R E Č N O  N O V O  L E T O

2000
VAM ŽEU 
OŠ VRANSKO.
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ZASTOPSTVO

B e . g e r l a c h

GEHWOL®KANA' d-0.0. N em čija

FRIZERSTVO IN PEDIKURA
ŽALEC, Roševa 5, tel.: 713-180 , 
CELJE, Zdravstveni dom, tel.: 713-1810

Spoštovanim strankam 
se zahvaljujemo 

za zaupanje.
\i

Želimo vam lahko 
in zdravo hojo 

v letu 2000.
Kolektiv

V salonu Savinove hiše v Žalcu se je predstavila pianistka Magdalena 
Navodnik. Koncert je organiziralo KUD Svoboda Žalec, pokrovitelj večera pa 
je bil Občinski odbor SDS Žalec.

Magdalena Navodnik, pianistka, ki jo igranje na klavir uspešno spremlja 
že od otroštva, je v svojem programu predstavila nekaj izbranih skladb 
skladateljev Rista Savina, Prokofieva, Chopina, Čajkovskega, Albeniza in 
Bartoka. Koncert je povezovala Jožica Ocvirk. Po končanem glasbenem delu 
je v imenu pokrovitelja, Občinskega odbora Socialdemokratske stranke 
Žalec, obiskovalce koncerta pozdravil podpredsednik Peter Gominšek, v 
imenu KUD Svoboda pa predsednik Januš Rasiewicz. S.P.

Namišljeni zdravnik
Gledališka skupina iz Galicije 

nadaljuje uspešno igranje 
komedije Namišljeni zdravnik, 
katere premiero so imeli spom
ladi letošnjega leta. Na Ložnici 
pri Žalcu so v začetku tega 
meseca odigrali že svojo peto 
predstavo.

Igro je režirala Jožica Ocvirk. Za 
gledališko skupino iz Galicije je to že 
tretja igra, ki so jo naštudirali od 
začetka svojega ponovnega delovan
ja. Načrtujejo, da se bodo z igro

predstavih vsaj vsako drugo leto, če 
bo mogoče, pa še pogosteje.

Predstavo na Ložnici je orga
nizirala Območna organizacija ZLSD, 
ki je ob tej priložnosti nekaterim svo
jim članom podehla tudi zlati, sre
brni in bronasti znak. Sicer pa 
gledališka skupina te decembrske 
dni gostuje še v raznih drugih krajih 
Savinjske doline. Z igranjem te 
komedije pa bodo nadaljevali tudi v 
letu 2000.

D. N.

FINALNE O ßlO G €

PARKET. mmifìRT. PVC. TEKSTIL GUfTlR
KASAZE 71 A 
3301 PETROVČE

tel./faks: 063 707 208 
GSM 041 618 232

Vsem cenjenim strankam se 
zahvaljujemo za dosedanje zaupanje 

in jim  želimo prijetne božične praznike 
ter sreče in zdravja v letu 2000

kolektiv parketarstva POTOČNIK.

T R G O V I N A
MEŠANO BLAGO 

KOMISIJSKA PRODAJA 
IN PREVOZI

MALOPRODAJA IN VELEPRODAJA 
Milena Miklavc, s. p.

Dolenja vas 182, 3312 Prebold 
Tel.: 703-185, GSM: 041 613-407

Vsem našim zvestim kupcem in poslovnim partnerjem 
želimo prijetne božične praznike in 

veliko uspeha, zdravja in sreče v letu 2000. 
VABIMO VAS NA OBISK DEDKA MRAZA,

TOREK, 28. 12. 1999, V LATKOVO VAS OB 15.30 URI, 
/N V DOLENJO VAS OB 16. URI. 

i Za dosedanje zaupanje se zahvaljujemo in se veselimo 
vašega obiska tudi v prihodnje.

Kolektiv trgovine "M "

N e  o zira j s e  n a  to , o d  k o d  p r ih a ja š, 
t e m v e č  g le j, k a m  g reš .

(B e a u m a r c h a is )

V letu 2000 Vam želimo veliko sreče, 
zdravja ter poslovnih uspehov. Zahvaljujemo 
se Vam za izkazano zaupanje in Vas vabimo, 

da se nam pridružite tudi 
v prihajajočem letu

v a š a

Z A N A

Trgovska družba Žana d.d. ŽALEC 
Mestni trg2, Žalec

Prodaja gradbenega in tehničnega blaga
Dobrteša vas 46 b 
Š E M P E T E R  
0 6 3 /  700  15 10

Ob izteku leta 
se vsem cenjenim kupcem 

zahvaljujemo za obisk.

v

Želimo vam 
mnogo zadovoljstva 

in zdravja v

l e t u  2 0 0 0 .
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Hvala za zaupanje! r
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K ri z a  ž iv lj e n je
V prostorih gasilskega doma v Preboldu je bila pred slabim mese

cem diti ena od treh krvodajalskih akcij, ki so jih v Območni organi
zaciji RK Žalec še imeli v programu do konca letošnjega leta. 
Odvzema se je udeležilo okrog 100 krvodajalcev. Štiri med njimi pa 
smo povprašali, kaj jim pomeni biti krvodajalec.

enkrat na leto. Kri rešuje življenje in 
na to dejstvo ne bi smel nihče poz
abljati, saj jo že jutri lahko sami 
potrebujemo. Menim, da ni lepšega 
občutka, kot da s svojo krvjo komu 
rešiš življenje. Krvodajalka bom tudi

pomagam ljudem, ki iz kakršnega 
kob razloga potrebujejo kri. 
Humanost in sokdamost je v krvoda
jalstvu na prvem mestu. Mislim, da je 
lepo živeti s spoznanjem, da si tudi ti 
tisti, ki pomaga ohranjati življenja.”

v prihodnje.”

Jože Jerman: “Krvodajalec sem 
že dolgo. Da sem to postal, pa je 
predvsem humanost in sobdamost 
do tistih, ki potrebujejo v nekem 
trenutku to življenjsko tekočino. Ne 
nazadnje nihče ne ve, kdaj se lahko 
znajde v podobni situaciji, ko mu kri 
krvodajalcev reši življenje. Do sedaj 
sem dal kri dvajsetkrat in jo bom 
tudi v prihodnje, če mi bo to 
dopuščalo zdravje.”

Zdenka Marinc: “Danes bom 
dala kri devetnajstič. Med krvoda
jalce sem se zapisala že zdavnaj. K 
temu me je vodila predvsem želja, da

Branko Rukav: “Kri sem doslej 
daroval šestindvajsetkrat. Danes bo 
ta številka še za en odvzem višja. 
Krvodajalec sem postal zato, ker se 
mi je zdelo, da lahko na ta' način 
najbolj neposredno izkažem svojo 
sobdamost, pa tudi zato, ker sem 
vedel, kako potrebna je kri v našem 
zdravstvu. Od nje so odvisna mnoga 
življenja in kar težko si predstavljam, 
kako bi bilo, če ne bi bilo nas, krvo
dajalcev.”

D . N a r a g la v

Občni zbor SKD 
Braslovče________

Na rednem letnem občnem  
zboru so se v dvorani zadruž
nega doma v Braslovčah v 
nedeljo zbrali člani občinskega 
odbora SKD Braslovče. Občnega 
zbora so se udeležili tudi Ivan 
Oman, Jože Osterc, Ivan Zampa 
in Janez Šušteršič ter nekateri 
poslanci te stranke.

Poročilo o delu stranke je podal 
predsednik 0 0  SKD Braslovče Vinko 
Drča, ki je povedal, da so morah po 
dehtvi občine Žalec organizirati svoj 
občinski odbor. Z zadovoljstvom je 
ugotovil, da število članov raste in da 
se stranka aktivno vključuje v delo 
občine Braslovče. Udeleževah so se 
tudi strankinih shodov, vseskozi pa 
kritčno ocenjujejo delo vladajoče 
koahcije, za katero menijo, da je v 
škodo Sloveniji. Na občnem zboru so 
govorih tudi o združevanju SKD in 
SLS in ugotovih, da ne vidijo večjih 
ovir, ki bi združitev preprečevale. 
Pridružujejo se mnenju, da predsed
nik novo nastale stranke ne bi smel 
biti nihče iz ožjega vrha obeh strank, 
kot nalogo obeh strank pa omenjajo 
neprestano poudarjanje v javnih 
medijih, da bo nova združena stran
ka desnosredinska in naslednica 
demosa. T. T.

Martina Utrinek: “Kri sem 
darovala desetič, dajem jo običajno

KASAZE 69/E, 330? PETROVČE
T E L ./F A X : 0 6 3  7 0 7  4 0 2  G s m : 041 6 9 0  0 2 3 .0 4 1  6 0 8  312

S T A V B N O  K L E P A R S T V O
IN  K R O V S T V O  -—
J O Ž E - L 1 L J A N A  S T R O Z E R ,  S . P .

V E S E L E  B O Ž I Č N E  P R A Z N I K E  
I N  S R E Č N O  N O V O  L E T O  2 0 0 0  

V A M  Ž E L I  K O L E K T I V  S T R O Ž E R .

TRGOVINA 
IN BISTRO
H ero ja  Staneta 4, 3310 Žalec

^  tel.: 063 /  7 1 5 9 8 2
Vsem našim strankam želimo prijetne 

božične praznike 
in srečno novo leto 2000.

Za dosedanje zaupanje se zahvaljujemo 
in se priporočamo tudi vnaprej.

KO NI N IKOGAR, SM O  Ml!

U R A N K A R  D U Š A N  s p

STROJNO
o ^ KLJUČAVNIČARSTVO

G O M ILS K O  64/A , 3303 G O M ILS K O  

tel.: 063 700 -13 -40 , G SM : 041 634-258

VSEM POSLOVNIM PARTNERJEM, 
PRIJATELJEM 
IN ZNANCEM

ŽELIMO PRIJETNE BOŽIČNE 
PRAZNIKE

IN SREČNO NOVO LETO 2000 .

4 k  P U S ETI d. o. o.
Parižlje 8a, 3314 BRASLOVČE, SLOVENIJA, tel.&fax: 063 700-11-70

( B e s )  w x m  [ m a c T ]  l o m b a r d i n i

S T tH L  SD lD I © H usqvam a H A R R Y
PRODAJA IN SERVIS MALE KMETIJSKE MEHANIZACIJE

VARNO in USPEŠNO DELO V NOVEM TISOČLETJU 
s stroji

STIHL, JONSERED, HUSQVARNA, SOLO
vam želi vaš prodajalec in serviser 

DUSETI, d.o.o., Parižlje 8/a, Braslovče 
lei.: 0 6 J/7 0 0  11 70

I M X P t X N
n n umm

PODJETJE S TRGOVINO 
INSTALACIJE IN STORITVE r u m ,

TRGOVINA CIZEJ GOSTILNA azE j
STUDENCE 46 
3310 ŽALEC 
TEL: 063/ 728-340 
GSM: 041/616-812

PARIŽLJE 1 
3314 BRASLOVČE 
TEL.: 063/ 70-33-130 
FAX & TEL: 063/70-33-136 
GSM: 041/617-441

♦ + - H H - +  +  0 Ö + - !

Vsem  n a š im  k u p c e m , gostom  
in  p o s lo v n im  p a rtn e r je m  

ž e lim o  vesele b o ž ič n e  p r a z n ik e  
in  s re č n o  n o v o  le to  2 0 0 0 .

Polaganje parketa ■ pečarstvo - 
talne, stenske in stropne obloge

Š te fa n  ŠALAMON s P
G o m i l s k o  8 0 A ,  3 3 0 3  G O M I L S K O  

t e l . :  0 6 3  /  7 2 6 - 2 4 1 ,  G S M :  0 4 1  3 7 7 - 6 2 0 ,  M b t . :  0 6 0 9  6 2 3 - 7 4 6

LJUDJE NA SVETU NE DVOMIJO 
V POTI SREČE IN MIRU.

VELIKO SVEŽIH IN TRAJNIH VREDNOT 
V BOŽIČNEM ČASU IN NOVEM TISOČLETJU.

m r::::rm i ....... t m

sp lošn o  s tek la rs tvo  
KUGLER Jože, s p. 1

&
» M Savinjska c. 21, Žalec 

tel. in faks: 063/718-353 
GSM: 041-519-775

i  Vesele božične praznike in srečno « 
novo leto 2000 želi 

svojim cenjenim strankam
* kolektiv splošnega steklarstva

Jože Kugler

IM ATE TEŽAVE Z VA ŠO  
AVDIO ALI VIDEO NAPRAVO?  

OBRNITE SE NA

S E R V I S

T V  - V I D E O  - A V D I O  - H I - F I  

P R O D A J A  S T A R O  Z A  N O V O

POPRAVILO VSEH ZNAMK 
VIDEO, AVDIO NAPRAV TER

Pooblaščeni servis:
SONY, G RUNDIG, PANASONIC, 

TECHNICS, SAMSUNG, G O LDSTAR, 
SELEČO, SCHNEIDER. 

DUŠAN SLUGA
Mariborska 60, 3000 CELJE
tel.: 063/491-2700 

i faks: 063/491-2701

Poslovna enota ŽALEC
Kidričeva 4, 3310 ŽALEC 
tel./faks: 063/716-805

V esel b o ž ič  in s re č n o  novo  le to  2000.

O Trgovina ŠTORMAN
SVETLOBNA OPREMA

3312 PREBOLD 
Hmeljarska c. 10 
tel./faks: (063) 724-674

Vsem našim kupcem, poslovnim partnerjem 
in občanom želimo prijetne praznike 

in srečno novo leto 2000.

.'J
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V eč  k o t  t r i  d e s e t le t j a  d e la  z  o t r o k i
Emilija Pešec - nagrajenka RS za življenjsko delo na področju predšolske vzgoje

U p o ko jen ka , k i  toEmilija Pešec, profesorica  
pedagogike, svetnica, je vso 
svojo poklicno in življenjsko 
pot posvetila učiteljskemu in 
vzgojiteljskemu poklicu in štiri 
mandatna obdobja kot rav
nateljica izjemno uspešno vodi
la vrtec Tončke Čečeve v Celju. 
Le-ta je pod njenim strokovnim 
vodstvom dobil v Sloveniji velik 
ugled. Več kot tridesetletno delo 
Emilije Pešec je še vedno 
povezano z otroki. Pri svojem 
delu v vrtcu se je skupaj s starši 
in strokovnimi sodelavci 
prizadevala za otrokom pri
jazen vrtec. S svojim  
pedagoškim čutom in optimiz
mom je kot mentorica in peda
goška svetovalka vodila mnoge 
generacije vzgojiteljic.

S svojo strokovnostjo, jasnostjo 
izražanja in sposobnostjo povezovan
ja teorije s prakso spada v vrh 
slovenskih strokovnjakov - praktikov 
v predšolski vzgoji. Z bogatim 
strokovnim znanjem je na mnogih 
slovenskih posvetih o predšolski 
vzgoji ustvarjalno sodelovala in 
pripomogla k nenehnemu razvoju 
predšolske vzgoje. Zaradi njenega 
cenjenega strokovnega dela jo 
ustrezne republiške ustanove 
vključujejo v svoja strokovna telesa 
pri pripravi gradiv, ki usmerjajo 
razvoj predšolske vzgoje na 
Slovenskem. Da je bila odlična v 
povezovanju teoretičnih in 
praktičnih znanj na področju 
predšolske vzgoje, najbolj dokazuje 
njeno mesto izredne predavateljice 
na Pedagoški fakulteti v Mariboru.

S takšno obrazložitvijo so ji letos, 
4.oktobra, v Ljubljani podelili nagra
do Republike Slovenije za življenjsko 
delo na področju predšolske vzgoje. 
Nagrado ji je na slovesnosti podelil 
predsednik odbora za podeljevanje 
nagrad Republike Slovenije za 
področje šolstva dr. Matjaž Kmecl. 
Pred dnevi smo nagrajenko obiskali 
na njenem domu v Dobriši vasi pri 
Petrovčah. Nastal je zapis, ki odstira 
življenje in delo ženske, ki je sicer 
uradno upokojenka, a to le na papir
ju.

Savin jčanka z  o b ro b ja

Bilo je okrog poldneva, ko sem 
potrkal na vrata njenega stanovanja v 
bloku v Dobriši vasi. Trenutek za tem 
so se odprla vrata in pred mano je 
stala ženska, s katero sva se pravza
prav že poznala, saj sem bil pred 
kakšnimi petimi leti ob dnevu zemlje 
v njihovem vrtcu v Celju. Kmalu za 
tem, ko sem ji povedal, kaj me je 
pripeljalo k njej, sva že sedela za 
mizo in kramljala o njenem delu in 
življenju.

“Sem Savinjčanka z obrobja 
doline, in sicer iz Pemovega pri 
Veliki Pirešici. Še preden sem začela 
hoditi v osnovno šolo,, smo se pre
selili v Žalec. Mama in oče sta delala 
v Juteksu in tako je bilo moje 
osnovnošolsko obdobje življenja 
povezano z Žalcem. Za pedagoški 
poklic sem se odločila v dogovoru s 
starši, čeprav sem si v prvih letih 
osnovne šole želela postati zdravni
ca. Ko smo se otroci igrah, sem sko
raj vedno hotela igrati zdravnico. 
Potem, ko se je bilo potrebno 
odločiti, pa je na to, da se nisem 
odločila za ta študij, vplivala malo 
dolžina študija, z njo povezana cena

in pa dejstvo, da bi morala študirati v 
Ljubljani. Sporazumno in ne s 
kakšnim odporom sem se odločila 
za učiteljišče v Celju. Danes, ko se 
ozrem nazaj na prehojeno pot, vem, 
da sem se prav odločila. In bi se še 
enkrat tako, če bi bila postavljena 
pred takšno odločitev. Zelo sem 
zadovoljna, da je bilo tako. Danes, 
ko sem v pokoju, se dobro zavedam, 
da delo, ki sem ga opravljala, ni bilo 
samo poklic, ampak že kar moj 
način življenja, ki mu v nekoliko 
manjši meri ostajam zvesta tudi 
sedaj.”

Emilija Pešec je po končanem 
učiteljišču ob delu končala še študij 
na pedagoški akademiji v Ljubljani, 
zatem pa še na filozofski fakulteti ter 
si tako pridobila naziv prof. peda
gogike. Poklicno pot je prehodila kot 
učiteljica na dveh podeželskih šolah, 
kot pedagoška svetovalka za 
predšolsko vzgojo in kot ravnateljica 
vrtca Tončke Čečeve v Celju. To pa je 
bilo zanjo Uidi najlepše poklicno 
obdobje življenja.

Nagrada, ki jo je prejela za življen
jsko delo, je zanjo veliko priznanje, a 
hkrati tudi presenečenje, saj je, kot 
pravi, pač delala tisto, kar se ji je 
zdelo najboljše za otroke.

“Vesela in počaščena sem, hkrati 
pa lahko rečem, da je nagrada, ki je 
bila podeljena meni, hkrati tudi 
nagrada vsem mojim dolgoletnim 
sodelavcem oziroma sodelavkam. 
Brez njih in njihove pripravljenosti 
za delo ne bi bilo mogoče dosegati 
tako dobrih rezultatov pri varstvu in 
vzgoji otrok. Od dela vzgojiteljic in 
vzgojiteljev je v veliki meri odvisno, 
kakšen je posamezen otrok. Prav 
zato mora biti tisti, ki vzgaja, zrela in 
pozitivno naravnana osebnost, pred
vsem pa mora imeti rad otroke in 
svoj poklic. Otrok se m ora počutiti 
sprejetega in kot tak se bo rad odzi
val, bil ustvarjalen in samostojen. 
Čutiti mora, da je zaželena njegova 
pobuda in da je vzgojiteljica vesela, 
kadar je domiseln in ustvarjalen. Pri 
tem pa mu mora stati ob strani in ga 
spodbujati, da vztraja na poti, na 
katero se je podal.”

Ž iv ljen je  z o tro k i in  za  

n jih

Emilija Pešec je prijetna sogovor
nica, polna energije in preudarnih 
besed, ki odsevajo njeno ljubezen do 
otrok in poklica, ki ga je opravljala. 
Človek, ki vzbuja zaupanje in 
spoštovanje. Je oseba, ki je pri otro
cih črpala moč za svoje uspešno 
poklicno delo. Živela je z njimi in za 
njih.

Emilija se je z otroki tako rekoč 
srečevala vse svoje življenje. Še 
posebno pa je bila vsak dan v stiku z 
njimi v vrtcu v Celju, kjer je doživela 
veliko lepih in nepozabnih trenutkov 
in tudi anekdot. Kadar se je počutila 
utrujeno, ah zaradi preobilice rav
nateljskih in drugih obveznosti 
nejevoljno in nerazpoloženo, so bdi 
zanjo najboljša terapija otroci. Po 
obisku skupine otrok se je običajno 
vrnda v pisarno sproščena in polna 
novega elana.

“Otroci so s svojo neusahljivo ' 
radovednostjo in domiselnostjo nad
vse prijetni. Ob njih skorajda ne 
moreš biti slabe volje, še postarati se 
nimaš časa," pravi moja sogovornica 
in se zagleda skozi okno, kot da ji je 
spomin poromal v čas njenega

vsakodnevnega aktivnega življenja z 
otroki. Trenutek za tem se nasmehne 
in mi začne pripovedovati o dogod
ku, ki se ji je močno vtisnd v spomin.

“Bdo je nekega dne, ko sem bda v 
oddelku petletnikov. Ena od deklic je 
prišla v vrtec oblečena v nove hlače,

Emilija Pešec

na katerih je bil vzorec, podoben 
časopisnemu tisku. Vzgojiteljica je 
deklico vprašala, kdo ji je kupd tako 
zanimive in lepe hlače. Deklica ji je 
odgovorda, da mamica. Eden od 
malih nadebudnežev pa je tej njeni 
izjavi oporekal: “To pa že ne, te ti je 
poštar prinesel.” Ob tej pripovedi se 
oba zasmejiva, nato pa nekaj besed 
spregovoriva o devetletni šoh, ki 
pomeni tudi za vodstva vrtcev in 
vzgojitelje strokovni izziv.

V zg o jite ljice  so p r ip ra v l

jen e

“Uvedba devedetne šole pomeni 
tudi določene težave za ravnatelje 
vrtcev, saj gre za precejšnjo reorga
nizacijo, ki lahko prinese tudi 
presežke delavcev. To pa zlasti 
takrat, ko bodo vsi zdajšnji mah 
šolarji v prvem razredu. Ob tem je 
potrebno povedati, da so se vzgo
jiteljice, ki vodijo oddelke male šole, 
pa tudi nekatere druge, že pred 
časom morale odločiti za delo v šoh 
in se tudi vključiti v potrebno izo
braževanje. Zato so danes vzgo
jiteljice dobro pripravljene za delo z 
otroki v prvem razredu devedetke. 
Navsezadnje gre za enake otroke, kot 
so bili prej v vrtcu. Delo vzgojiteljic 
bo tudi zato, ker gre za otroke, ki jih 
igra in učenje skozi igro zelo priteg
neta, tako rekoč nepogrešljivo in v 
vehko pomoč učiteljici. V medsebo
jnem sožitju in ob razdelitvi nalog, 
ki ustrezajo njuni strokovni 
usposobljenosti, bodo rezultati zago
tovo zelo dobri. Tudi sicer menim, 
da imamo strokovno zelo dobro 
usposobljene učitelje, žal pa naša 
šola vse prevečkrat poudarja pomen 
količine raznolikega znanja. Ob tem 
pa otroke premalo usposobi za 
kritično razmišljanje in samostojno 
učenje oziroma za to, da bi naučeno 
znah tudi uporabljati. Več pozornos
ti pa bi morala posvečati tudi 
otrokovim čustvom in njihovim 
potrebam po izražanju, bodisi na 
glasbenem, likovnem, kulturnem ah 
katerem drugem področju.”

Sicer pa Emilija Pešec vzgojo 
razume precej širše kot kdo drug, 
povezuje jo z možnostjo izbire, z 
dopuščanjem iskanja lastne poti in s 
spodbujanjem samostojnosti. Pravi 
tudi, da učitelj in vzgojitelj lahko 
posredujeta znanje, vzgajata pa s 
tem, kar sta, kaj mislita o otroku in v 
kar verjameta.

s k o ra jd a  n i

Za upokojence pravijo, da nimajo 
nikoh časa. Čeprav je to le fraza, bi 
lahko rekli, da za našo sogovornico 
to kar drži.

“Še preden sem se upokoji
la, mi je marsikdo rekel, da 
upokojencem vedno zmanj
kuje časa. Pravzaprav tega 
nisem jemala resno, saj se mi 
je zdelo to skorajda 
nemogoče. Mislila sem si, če 
lahko po 10 in več ur delam v 
službi, bom imela potem več 
kot dovolj časa, ko ne bom 
zaposlena. A sem se uštela, 
verjetno zato, ker se kot 
človek še vedno dobro 
počutim in sem pripravljena 
svoje znanje z velikim vesel
jem posredovati vsem, ki to 
hočejo. Poleg tega me v 
mojem bivšem vrtcu pa tudi v 

vrtcu v Žalcu pridno vabijo k sodelo
vanju. Več časa sedaj posvečam tudi 
družini in prijateljem, rada hodim v 
naravo in uživam ob branju dobre 
knjige. Svoj čas sem si nekako raz
poredila po predalih. Teh pa je 
vedno več, saj se lotevam vedno 
novih izzivov.”

Ravno v tem času je začela sode
lovati z Domom upokojencev Celje, 
kjer bo vodila eno skupino starih za 
samopomoč. Poleg tega je tudi ured
nica stanovske revije Vzgojiteljica. 
Vključena je tudi kot članica 
upravnega odbora v nedavno 
ustanovljeno organizacijo - Univerza

za tretje življenjsko obdobje. Aktivno 
pa tudi sodeluje pri delu Društva za 
promocijo in vzgojo za zdravje 
Slovenije, ki ima svoj sedež v Žalcu.
To pa še ni vse. Pridno namreč tudi 
obiskuje angleški krožek in se uči 
angleščine. Malo pogospodinji svoji 
hčeri, saj sta oba z možem zaposlena 
v vojski in vehko odsotna. Kdaj pa . 
kdaj si vzame čas tudi za srečanje s 
svojimi prijateljicami, ki so prav tako 
v pokoju in “udarijo čvek partijo”.

Ž e lja  in  načrtov  

ne m an jka

Druženje z Emilijo Pešec je prijet
no, a tako kot mene tudi njo pregan
ja čas. Pogovor zaključim s 
klasičnim vprašanjem o njenih željah 
in načrtih.

“Ne vem, če bom vse uresničila,

kar sem si zadala ob odhodu v 
pokoj. Zapisala sem si deset stvari, ki 
bi jih rada počela. Nekaj od tega sem 
že uresničda, nekaj je takšnih, da je 
bolje, da o njih ne govorim, saj so že 
kar malo nore. Ena od tovrstnih želja 
je polet z balonom. V kratkem bom 
to res storila. Pomembno mesto 
imajo v tem seznamu tudi potovanja. 
Sem že začela in vsako leto si bom 
privoščda vsaj eno potovanje po 
svetu. Med nalogami je tudi izdelava 
kronike naše družine. Pa angleščine 
bi se rada dobro naučila in če mi bo 
šlo, še romanski jezik. Skratka, še bo 
pestro in zanimivo. Upam, da mi bo 
zdravje dobro služilo in da bom te 
svoje načrte lahko tudi uresničila. Če 
bom takšna, kot sta bda moja babica 
po mamini strani in dedek po očetovi 
strani, bom imela za to še vehko 
časa.”

Naj bo res tako, Emilija Pešec, 
hkrati pa se s tem zapisom pridru
žujemo vsem tistim, ki so vam česti
tah za prejeto državno priznanje ter 
vam žehmo še vehko lepih in ustvar
jalnih let.

Darko Naraglav

V O S N J A K
TRGOVINA IN MONTAŽA

Š E M P E T E R , te lefon: (0 6 3 ) 7 0 2  - 100

ŽELIM O VAM
M IRNE BOŽIČNE PRAZN IKE  

TER VESELO, USPEŠNO  
IN  ZDRAVO LETO 2000.

S A V IN J S K A

IfclC
Šlandrov tra 35
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ZAVOD ZA KULTURO ŽALEC

vpisuje otroke od 5. do 10. leta v 
CICIBANOV GLEDALIŠKI ABONMA 2000. 

Prijave sprejemajo na upravi Zavoda za kulturo 
in v Občinski matični knjižnici Žalec 

do 20. januarja 2000.

OBČINSKI ODBOR 
SKD POLZELA

VABI NA 10. POHOD Z LUČKAMI (baklam i) 
K POLNOČNICI NA GORO 0 IJ K 0

V PETEK, 24 . DECEMBRA 1 9 9 9 ,
OB 2 1 .3 0  URI

IZPRED CERKVE SV. MARJETE NA POLZELI.

Lučke, bakle dobite pred cerkvijo.
(Cena lučke 250 SIT).

Vsem članom  in  sim patizerjem  SKD 
želim o

SREČNE BOŽIČNE PRAZNIKE TER 
ZDRAVO IN USPEŠNO NOVO LETO.

V eliko p r ilo ž n o s t i z a  
s ilv e s tr o v a n ja  n a  p r o s te m
Mnogi si bodo ob vstopu v 

leto  2000 privoščili bolj 
razkošna silvestrovanja, prav 
gotovo pa bo veselo tudi povsod 
tam, kjer pripravljajo silve
strovanja na prostem. 
Priložnosti za takšno silve
strovanje bo veliko.

B ožiček  in  dedek M ra z  

v Žalcu

V Žalec je včeraj prvič letos 
prišel Božiček. Na prireditveni 
prostor pred blagovnico Žana so 
ga otroci priklicali s pomočjo 
pevca Andreja Šifrerja. Na tem 
mestu bo Božiček otroke obiskal 
vsak dan ob 10. in 16 . 30 uri, do 
petka, 24. decembra. Otroke vsak 
dan čaka igrica ali pravljica. Od 
27. do 30. decembra pa bo od 
16.30 ure po Žalcu hodil tudi 
dedek Mraz, seveda s prijaznim 
spremstvom.

Glasbena šola Risto Savin 
Žalec vabi na koncert 
kitarskega orkestra, ki bo 
jutri (23- decembra) ob 
18. uri v dvorani Doma II. 
slovenskega tabora v Žalcu.

O k in u  z  d u g e  s t r a n i
Kino prinaša tudi veliko 

skrivnosti, ki običajno gledalcu 
ostanejo prikrite. Da bi vsaj 
malo razsvedili še neosvedjene 
plati njegovega delovanja, smo 
za pogovor prosili Ireno Verbič, 
višjo knjižničarko v Občinski 
matični knjižnici Žalec, odgov
orno za kinoprogram v Zavodu 
za kulturo Žalec.

Naj začneva na začetku. 
Kako se je  zgodilo, da ste pre
vzeli “filmsko dejavnost” v 
Žalcu?

“Začelo se je pravzaprav, kot je to 
v navadi, v otroštvu. Moj oče je bil 
nekoč kinooperater v kinu Prebold 
in po njegovi zaslugi sem imela 
dostop do starih filmskih novosti, 
vseh slik, podatkov - tedaj smo si 
otroci to zapomnili na pamet. Film je 
bil že od tedaj moja “velika ljubav.” 
In ko sem pozneje imela tukaj 
priložnost najprej nadomeščati 
Mojco Cestnik, bivšo odgovorno za 
program, kasneje pa tudi prevzeti 
njeno delo, mi je prišlo kot 
naročeno. Sedaj je 40 % mojega dela 
knjižničarstvo, preostalih 60% pa 
film.”

Kako dolgo opravljate to 
delo?

“Približno štiri leta in pol.”
Vem, da vam delo ponuja več 

veselja kot težav - vsekakor pa 
so tukaj tudi problemi. Eden 
teh so recimo stalne spremem
be v napovedanem programu. 
Kako to, da prihaja do teh 
sprememb?

“To je cela veriga vzrokov in 
posledic, ki se začne v Ljubljani in 
drugih večjih kinematografih. Tuji 
distributer kot pogoj za odkup 
postavlja to, da se film začne vrteti v 
velikih mestih. Kar je povsem nor
malno - saj je tam tudi zaslužek 
največji. Toda zaradi tega se Uidi 
zgodi, da če ima film manj kopij

(lahko jih je do osem v Sloveniji, 
lahko pa je tudi samo ena ah dve) ... 
se pa v Ljubljani zelo gleda, potem 
tam rok predvajanja avtomatsko 
podaljšajo ... zaradi česar pa se 
podre terminiranje za vse druge 
kraje v Sloveniji. Kar se zna zgoditi 
zelo naglo, brez posebnega 
vnaprejšnjega obvestila, mi pa se 
moramo potem prilagajati.”

Menda ste se prilagajali 
tudi tako, da ste se osebno 
vozili po kolute filmov?

“Ja, včasih se zgodi tudi kaj 
takšnega. Film je pristal dan prej v 
Portorožu, tam nimajo prevoza, jaz 
sem ga napovedala tukaj in potem 
sem se sama odpeljala ponj, recimo 
v soboto dopoldne, da je bil v soboto 
zvečer v Žalcu na sporedu. Na srečo 
se to ne dogaja tako zelo pogosto.”

Včasih so koluti filmov 
dokaj poškodovani. Verjetno 
to ni zaradi teh “avantur
ističnih” voženj v poslednjih 
trenutkih?

“Slabe kopije so odvisne od 
mnogih dejavnikov ... ne, od teh 
voženj sploh ne. Nove kopije so v 
tujini izredno drage, zato je distrib
uterju finančno dosegljiveje odkupiti 
nekaj novih in nekaj starih. Tukaj so 
tudi tehnične stvari - po navadi so 
ameriške kopije vsaj malo boljše od 
evropskih, ki znajo biti zelo 
izrabljene. Lep primer so recimo 
filmi skupine Dogma 95 (Lom valov, 
Praznovanje, Id io ti...). Oni delajo na 
tej “nedolžnosti" izraznih sredstev, 
kar načeloma pomeni, da imajo 
odlične ideje za film, sama tehnika 
pa je takšna, kot da bi recimo za 
predvajanje dobili VHS-kaseto. 
Groza!

Ob tem bi rada omenila še nekaj. 
Mnogokrat nas obtožujejo, da v 
Žalcu režemo filme. To ni res. Prvič 
je tukaj veliko odvisno od podrob
nosti, katere šem že omenila. Dragič

V Žalcu bo silvestrovanje na 
prostem na Mestnem trgu, organiza
torji pa vse udeležence prosijo, naj 
se veselijo novega leta brez pokanja 
petard. Namesto tega bodo ob 
polnoči lahko uživali v bogatan ognjeme
tu. Igral bo ansambel Braneta 
Klavžarja. Brezplačno bodo delih 
kuhano vino.

V Šempetru bo na Silvestrovo vese
lo pred Hmeljarskim domom, na 
novega leta dan pa bo v dvorani 
doma še novoletni ples. 
Silvestrovanje pripravljajo tudi v trgu 
Vransko in v Ojstriški vasi.

K. R.

pa so “luknje” med predvajanjem 
filma odvisne od kakovosti predva- 
jalnih aparatov. Poglejte, vsak film 
ima več kolutov. Pri nas damo en 
kolut na en kinoprojektor, nasled
njega na drugega. Ko se en kolut 
odvrti, se zažene dragi aparat, 
medtem pa se tretji kolut namesti na 
prvi aparat. Zaradi različnih vzrokov 
se te menjave - z aparata na aparat - 
lahko opazijo ... to so te “luknje” 
med predvajanjem ... mi pa smo 
potem obtoženi, da imamo škarje v 
rokah. V večjih kinih z boljšo 
tehnologijo počnejo isto kot mi, le da 
se tam to ne opazi ah pa se opazi 
manj.

Sicer pa, če nam kdo slučajno še 
vedno ne zaupa - lahko se domeni z 
mano oziroma s kinooperaterjem in 
pride v operatersko kabino med 
predvajanjem in se sam prepriča, kaj 
se tam dogaja. To je vabilo!”

Če se že pogovarjava o 
tehnologiji, tudi v žalskem 
kinu se obetajo tehnološke 
spremembe, je  tako?

“Pravzaprav povsem zanesljivi h 
podatki še niso. Sedaj čakamo pre
dračune predvsem za nove zvočnike 
in ojačevalce za v kino. Menda bodo 
ogromni, h predračuni. Potem pa 
bomo videli, kako bo.

Zamenjali naj bi tudi platno. 
Sedanje je staro že 14 let, malo se je 
poškodovalo med Ustim rušenjem 
stropa v dvorani nekaj let nazaj, med 
prenavljanjem ga nismo mogli 
povsem zaščititi, pa tudi drugače je 
odslužilo svoje. Sicer smo vmes 
poskusih s kemičnim čiščenjem, 
toda to ni dalo preveč dobrih rezul
tatov. Da, načeloma se obetajo spre
membe v tehnični kakovosti kino 
dvorane.”

Tako smo, vsaj malo, 
razsvetlil še neosvetljene plati 
delovanja kina ...

Peter Zupanc

U čen c i v a b ijo
Učenci prvih štirih razredov 

osnovne šole Vransko in otroci z 
vrtca so danes (22 . decembra) 
pripravili božično-novoletni sejem.

Osnovna šola Prebold pa je prav 
tako danes pripravila knjižno-novo- 
letno sejemsko prireditev Dedek mi

kupi knjigo. Ob 16. uri se bo pričel 
kratek kulturni program, na ogled 
bosta knjižna razstava na temo 
Sožitje generacij in fotografska razs
tava, na sejmu pa bo mogoče poleg 
novih knjig kupiti tudi rabljene 
knjige ter čestitke in darilne vrečke.

O rg a n iza to rji p rired itev !

V vsaki številki Utripa Savinjske doline na  strani 17. objavljamo napoved
nik prireditev. Da bi bili naši bralke in bralci čim bolje seznanjeni z večino 
kulturnih, turističnih, športnih in drugih prireditev, organizatorje prireditev 
pozivamo, da nam datume, vrsto prireditve, kraj in organizatorja sporočajo 
na naslov uredništva (Savinjske čete 4,3310 Žalec) ah po faksu: 710-23-81, 
najpozneje do tretje srede vsak mesec za številko Utripa, ki izide četrto sredo 
v mesecu.

Objave podatkov o prireditvah v tabeli so brezplačne, razne če gre za 
izrazito komercialno prireditev. Uredništvo

NOVOLETNI KONCERT GODBE LIBOJE V ŽALCU
Godba Liboje tudi letos 

pripravlja zdaj že tradicionalni 
novoletni koncert. Letošnji, ob 
prehodu v novo tisočletje, bo 
posebno doživetje, saj so v goste 
povabili ugledne glasbene umet
nike, ki bodo dali koncertu 
dodaten čar.

Prireditev bo ob 100-letnici 
(pravzaprav 101.) rojstva Gerchwina

posvečena njegovi glasbi. Rapsodijo 
v modrem bo ob spremljavi libojske 
godbe izvajal prof. Hinko Haas, 
pevske songe jazz pevka Dragica 
Kladnik - Dada, sohst na ustni har
moniki pa bo Miro Božič. Godbeniki 
pripravljajo še nekaj glasbenih 
poslastic in kot vemo, znajo 
Libojčani prijetno presenetiti.

Prepričani smo, da bo tako

tudi letos, zato prisrčno vabljeni 
v torek, 28. decembra, ob 20. 
uri v Dom II. slovenskega tabo
ra v Žalcu.

Vstopnice prodajajo v Občinski 
matični knjižnici v Žalcu in Agenciji 
NT&RC Celje, izpostava Žalec, Šlan
drov trg 34, Žalec ter eno uro pred 
koncertom.

Filmski program kina Žalec
nedelja, 2 6 .1 2 ., ob 18. uri FUL GAS - avanturistična komedija

ob 20. uri FUL GAS - avanturistična komedija

POČITNIŠKE MATINEJE:
ponedeljek, 27. 12., ob 10. uri, sreda, 29. 12., ob 10. in 18. uri

10 RAZLOGOV ZAKAJ TE SOVRAŽIM - najstniška komedija 
ob 18. uri AFERA THOMASA CROWNA - romantična kriminalka
ob 20.15 uri AFERA THOMASA CROWNA - roihantična kriminalka 

INŠPEKTOR GADGET - komedija 
TARZAN - celovečerna risanka 
HIŠA STRAHOV- grozljivka 
13. BOJEVNIK - zgodovinski akcijski triler 
OČKA PO SILI - družinska komedija

nedelja, 2. 1.,

od 7. do 9 .1  
od 14. do 16 .1 .

od 21. do 23. 1. 
od 28. do 3 0 .1 .
Prosim o vas, d a  sprem ljate tudi tedenska obvestila n a  naših oglasnih deskah , k e r  se  program  lahko  sprem eni. Inform acije po  tel.: 715-123 ,717-717.

K I N O S K O P
Kakor lahko preberete v pogovoru 

z gospo Verbič, natisnjenem nekje na 
straneh tega istega časopisa, so spre
membe v načrtovanju programa kina 
Žalec nekaj, kar se zgodi tako rekoč 
mimogrede. In če se dogajajo spre
membe na načrtovalni ravni, lahko 
seveda pričakujete, da na tej, 
spremljajoči ravni Kinoskopa, 
zaostajamo kakšne tri obrate za 
njimi. En mesec pa  še malo, na 
kratko povedano. Ah, drugače 
povedano, preden tole izide, se tam 
program trikrat spremeni. Ah še bolj 
naravnost povedano, INŠPEKTOR 
GADGET, Disneyeva družinska 
komedija, ki je bila napovedana in 
obravnavana na tem mestu prejšnji 
mesec, bo v Žalcu zaigrala šele sedaj 
oziroma januarja. Tako je to. Pa ne 
bom še enkrat opisoval istih zgodb, 
se strinjate, ah ne? Konec koncev 
imam tukaj na razpolago še en 
Disneyev film, ki tokrat sodi v zvrst, 
po kateri je slavni oče Mikija Miške - 
in njegovi nasledniki - še bolj oziro
ma najbolj znan. Risanka! In to 
TARZAN! Igrajo: Tarzan. Jane. Vehko 
opic. Phil Collins v vlogi glasbe (to je 
malce nenavadno rečeno, ampak 
predvidevam, da razumete poanto). 
Eno povsem subjektivno kritiko sem 
imel ob ogledu tega filma: spraševal 
sem se namreč, če ni ta zgodba že 
malce preveč izrabljena. Ponavljana. 
Vam jo moram ponoviti tudi jaz? 0  
brodolomnem paru na divjem 
džungelskem otoku in njuni smrti in

kako preživi le njun otroček, pa ga 
najdejo opice in ga vzgojijo v svojega, 
kar nekako deluje, toda le do tedaj, 
da pride na obisk angleška civilizaci
ja v podobi Jane, njenega priletnega 
očeta raziskovalca plus nekaj grobih 
mornarjev? Ampak resnici na ljubo 
pri tovrstnih Disneyevih izdelkih, 
tehnično gledano, vse funkcionira. 
Animacija na višku. Čustvena katarza 
seže do srca. Glasba kot mora biti. 
Humor in akcija se vrtoglavo izmen
jujeta. Na kratko: stvar je posneta, 
kot je treba - vse ostale pripombe so 
res le subjektivne narave. In ta 
“stvar” ne bo izpolnila časa le 
otrokom. (Tako ah tako še vedno 
trdim, da so Waltove risanke bolj kot 
otrokom namenjene odraslim, ki se 
hočejo spominjati, kakšni so bili kot 
otroci. Ampak to že bolj spada v 
druge vode ...) Če pa že omenjam 
odnose otroci - odrash, hop, že je 
tukaj Adam Sandler, večni komični 
otrok Amerike, v svoji dragi veliki 
uspešnici OČKA PO SILI (ah Big 
daddy). V Waterboyu - a veste, da se 
ne spominjam, kako so ga prevedb 
pri nas, pa ni tako dolgo, kar je igral? 
- je bil mamin sinko in nazadnje tudi 
odhčni igralec ameriškega 
nogometa. Sedaj sicer mamica nima 
tohko besede, a on je še vedno 
nedorasli sinko, ki pa mora po sili 
razmer skrbeti za resničnega, male
ga otroka. Kdo se od koga uči 
odraslosti in kako se njuna učna 
doba k onča... si boste lahko ogledah

- upam - v januarju. Tole je komedi
ja, se razum e...

...zdaj, za konec, pa še bolj 
“resne”, akcijske zadeve. Pri katerih 
je sodeloval kup znanih ljudi. John 
Mc Tieman je kot režiser pred časi v 
orbito akcijskih zvezd spravil 
požrtvovalnega Bracea Willisa, juna
ka večno navzdol ukrivljenih ustnic, 
v filmu Umri pokončno (prvi del). 
Sedaj je režiral Antonia Banderasa, 
preproga, oprostite, soproga blond 
in nasmejane Melanie Grifìth. Vse 
skupaj se odvija po scenariju, 
začrtanem po knjigi “avtomatskega “ 
pilota oziroma pisatelja Michaela 
Chrichtona (a kdo ne pozna vsaj 
Jurskega parka?), knjigi, imenovani 
Jedci mrtvih. (Mimogrede, original 
je iz leta 76, sedaj pa je izšla tudi pri 
nas.) Jedci mrtvih, ha? Kanibali, na 
kratko. Banderas kot arabski popot
nik Ibn Fadlan v tem srednjeveškem 
viteškem okrvavljenem spektaklu 
odide na skrivnostno nalogo v sever
no Evropo ... kjer ne odkrije le 
Vikingov, temveč tudi to, da nekdo 
nekoga žre. Redno. Skorajda bi poz
abil: filmu je naslov 13. BOJEVNIK. 
In v njem, poleg omenjenega gospo
da, igra tudi že skorajda pozabljeni, 
nekoč veliki lomilec src Omar Sharif. 
Odkod in kako se je znašel tu, ne 
sprašujte mene, producenti so krivi, 
on se je pa strinjal... jaz se za zdaj le 
poslavljam, lep filmski pozdrav ter 
vesele ter srečne praznike.

Peter Zupanc
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P r e m ie r a  M o ž a  v  V rb ju
Amatersko gledališče Vrba iz 

Vrbja, ki uspešno deluje že 22 
let, se je svojim zvestim gledal
cem tokrat predstavilo s 
komedijo Curtha Flatowa Mož, 
ki si ne upa. Skupina se je pod 
vodstvom Jožeta Krajnca na 
uprizoritev pripravljala tri 
mesece.

Komedija govori o sponah ljudi, ki

se poročijo in doživljajo vsak svoje 
težave, ki se pričnejo s poroko. 
Številni komični zapleti so za 
gledalce zelo zabavni, tako da so se 
lahko vsi od srca nasmej ah. S 
komedijo bodo gostovah širom po 
Sloveniji. Kot pravijo, ima ta upri
zoritev v vrsti drugih še posebno 
mesto, ker je zadnja v tem desetletju, 
stoletju in tisočletju. V komediji

nastopajo Andrej Čehovin, Frenk 
Železnik, Biba in Jože Meh, Sabina 
Cokan, Marjana Topolovec - 
Dolinšek, Milan Vogrinc, Jelka Štor
man, Jaka Jeršič in Karmen Pokomy. 
Sceno je pripravil Zvone Holobar, za 
tehnično opremo skrbi Srečko Štor
man, za glasbo pa Radio Polzela in 
Duo Party.

T. Tavčar

Med igro

Nova veseloigra v Šempetru
Gledališka skupina KUD Grifon iz 

Šempetra je svoje več mesecev traja
joče priprave zaključila s premiero 
veseloigre avtorja Jakoba Aleševca 
Podlaga zakonske sreče. Zgodba se 
dogaja v začetku tega stoletja, tema 
pa je večno aktualna - razmerje med

moškim in žensko je nenehno na 
preizkušnji in velikokrat je tudi 
majhne ovire težko premagati. 
Spletke, ki nastajajo, se v zgodbi 
zrcalijo v izkrivljenih in smešnih 
obrisih, a tudi tukaj je ljubezen 
najboljše zdravilo. V predstavi, ki jo

je občinstvo toplo sprejelo, so 
nastopih: Iztok Čurči, Nives Grčar, 
Silva Vodovnik in Zmago Rovšnik, 
režiserka je Vera Kalčič, za glasbeno 
spremljavo pa je poskrbela pianistka 
Sabina Kuhč.

T. Tavčar

Člani dramske skupine, k i nastopajo v veseloigri Podlaga zakonske sreče.

R azstava  za  sk lad  D rob tin ice
V Muzeju motociklov na 

Vranskem bo do konca leta

Utrinek z  razstave

odprta razstava likovnih del 
slikarke Vilme Mavrič iz Celja.

Mavričeva ustvarja 
na steklu, razs
tavila pa je dela, 
na katerih so  
upodobljeni mo
torji, avtomobili, 
zodiakova zna
menja, zdravilne 
rastline, urne šte
vilčnice in drugo.

Kot je povedala 
umetnostna kriti
čarka Marlen 
Premšak, je umet
ničin fantazijski svet 
poln asociacij in iluz

ij, ki jih žeh dehti z drugimi ljudmi, 
potrebnimi pomoči. Omenjena razs
tava naj bi namreč pomenila tudi 
rojstvo sklada Drobtinice, ki naj bi 
nastal prav po zaslugi Mavričeve, 
idejo pa je podprl tudi klub Rotary. 
Avtorica razstave je ves izkupiček, ki 
se bo nabral v času razstave, nameni
la šolanju službenih psov za 
slabovidno mladino. Sklad 
Drobtinica naj bi svojo dejavnost 
namenjal otrokom in staršem  s 
posebnimi potrebami, pri tem pa bi 
se povezal z ministrstvom za šolstvo, 
zdravstvo ter delo in družino. Radi bi 
podpirali tudi študente in sred
nješolce, ki bi opravljah raziskovalne 
in diplomske naloge o razvoju oseb s 
posebnimi potrebami in pripravljah 
programe za delo s temi osebami.

T. Tavčar

Na predstavitvi: Ivan D obnik (v sredini), Andrej Šprah in  Irena Verbič.

Pesniški prvenec Ivana Dobnika
V Občinski matični knjižnici 

Žalec je bila pred dnevi pred
stavitev pesniške zbirke 
KALIGRAFIJA LIRE, uradnega 
knjižnega prvenca nekdanjega 
Gomilčana Ivana Dobnika, ki 
sedaj živi in ustvarja v Ljubljani. 
Pesniška zbirka je bila sicer 
nominirana za nagrado 
najboljšega prvenca, ki jo 
podeljuje Društvo slovenskih 
pisateljev in ki so jo istega dne 
podeljevali na knjižnem sejmu v 
Cankarjevem domu, toda Ivan 
Dobnik je kljub vabilu v 
Ljubljano za svoj cilj tega dne 
raje izbral Žalec. Knjižničar 
Andrej Šprah se je na dokaj 
obiskanem literarnem večeru 
pogovarjal z  njim najprej o bolj 
teoretičnih plateh ustvarjanja, 
nato pa so se  v zanimiv in

večplasten pogovor vključili tudi 
obiskovalci.

Ivan Dobnik, drugače doma iz 
Šmatevža pri Gomilskem, se z 
različnimi vejami besednega 
izražanja ukvarja skorajda vse živ
ljenje. Piše zgodbe, radijske igre, 
prevaja iz francoščine in je član 
uredništva revije Apokalipsa. Redno 
objavlja v različnih revijah. Njegova 
prva pesniška zbirka se je imenovala 
Osvobajanje, izšla pa je v samoza
ložbi skoraj natančno pred 19 leti. 
KALIGRAFIJA LIRE je za razliko od 
prve bolj poezija v prozi, prežeta z 
budističnim pogledom na svet, izred
no večpomenska (kar ji dodaja 
priokus Evrope), podobna množici 
haikujev (zelo znane in priljubljene 
zvrsti pesnjenja, ki se je iz Japonske 
razširila po vsem svetu), povezanih v 
eno samo dolgo prozno nit. Želja

Ivana Dobnika je preoblikovati jezik 
v nove, izvirne pomene, ki bi - prek 
besede - znova prinesli premno- 
gokrat že izgubljeno vero v svet. O 
tem, kako je njegova želja uspešna, 
boste presodili sami, za pokušino pa 
vam ponujamo eno njegovih krajših 
pesmi iz prvenca, Osvobajanja.

Peter Zupanc, foto: T. T.

Na pismo, ki te nikoli ne 
doseže, sneži veter ni tesnobe, 
ne žalosti, ne bolečine: le 
praznina školjk, izžgana. Srež 
in pripetka, kljubovanje, urok 
brezmejne občutljivosti v tvoji 
beležnici izginjanja, žalovan
ja. A za kom? Tedaj si se razpel 
nad čas. Tvoje telo je  prod 
mogočne reke, ki se sklanja v 
tvojo dušo. Odhajaš s tokom in 
se z  oblaki vračaš: miže, čist, 
svoj.

Godba Zabukovica deluje od 
leta 1880. V prihajajočem letu 
bo godba praznovala 120-letni- 
co. Prva izmed prireditev časti
tljivi obletnici v čast je naš 
tradicionalni božično-novoletni 
koncert. Izvedli ga bomo v 
nedeljo, 26. decembra 1999, ob 
18. uri v Kulturnem domu v

Grižah.
V zadnjo prireditev v tem tisočletju 

smo vložili vehko ur vadbe. Pod vod
stvom dirigenta Tomaža Gučeka, 
žehmo vsem ljubiteljem, ki radi pris
luhnejo naši glasbi, polepšati 
praznične dni, polne pričakovanj in 
lepih želja.

V programu bo sodelovala tudi cit

ra rka  Irena Zdolšek udeleženka 
letošnjega slovenskega tekmovanja 
citrarjev in absolutni svetovni prvak 
na diatonični harmoniki Robert 
Goter.

Z najboljšimi željami za božič 
in uspešno novo leto 2000 vas 
vabimo na ogled koncerta.

S koncertom  v jubilejno leto

V Žalcu Jon Gal Planinc
Do 8. januarja prihodnje leto je v Savinovem likovnem salonu v Žalcu na ogled razstava likovnih del 

akademskega slikarja JONA GALA PLANINCA iz Ljubljane, ki je bila odprta prejšnji petek.
Jon Gal Planinc se je rodil leta 1966 v Ljubljani, kjer tudi živi, po končani srednji šoh za oblikovanje in fotografi

jo pa je diplomiral na akademiji za likovno umetnost v Ljubljani. Doslej je sodeloval na mnogih skupinskih razstavah, 
pripravil pa je tudi sedem samostojnih razstav. Kot je ob odprtju povedala likovna kritičarka Marlen Premšak, je mladi 
slikar sicer zorel ob očetu Štefanu Planincu, vendar je že postal avtor povsem samosvojih likovnih razsežnosti in 
odločitev. Lahko bi rekli, da je vizionar sodobnega slovenskega slikarstva. K. R.
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* Nastop skupine Čunga Lunga iz  podružnične šole Letuš

Z a v s a k o g a r  n e k a j .. .
In res je bilo za vsakogar 

nekaj na prireditvi s tem 
naslovom, ki jo je v dvorani 
Zadružnega doma v Braslovčah 
pripravilo Prosvetno društvo 
Braslovče.

Nastopilo je kar 20 posameznikov,

pevskih in vokalnih skupin, instru
mentalistov ter otroci iz vrtca, 
matične OŠ Braslovče in podružnice 
v Letušu. Nastopajoči so bili iz vseh 
štirih krajevnih skupnosti braslovške 
občine, prav tako pa tudi poslušalci, 
ki so do zadnjega kotička napolnili

dvorano. Vsekakor je bila to prired
itev, kakršnih si še želijo. Prav zaradi 
tega pa so bili prosvetno društvo, ki 
jo je pripravilo, in vsi nastopajoči 
deležni številnih pohval.

T. Tavčar

Ansambel Margareta s Polzele je  navdušil s svojim i m ladim i glasovi.

Peli so zbori žalske 
dekanije

V župnijski cerkvi sv. Marjete 
na Polzeli je bila pevska revija 
cerkvenih zborov dekanije 
Žalec. Revija je bila posvečena 
Antonu Martinu Slomšku, zato 
so zapeli največ pesmi, ki jih je 
spesnil in uglasbil Slomšek.

Na reviji so nastopih: moški pevs
ki zbor Polzela, mešani zbori Žalec,

Šempeter, Gotovlje, Petrovče,
Polzela, mešani pevski zbor Oljka 
Polzela in ansambel Margareta s 
Polzele. Poslušalci so bdi nad petjem 
navdušeni, posebno Slomškove
pesmi - tako življenjske, obenem pa 
duhovno bogate, so jih prevzele.

T. Tavčar

Če hočeš, tud i m oreš!

Največja moč na svetu, 
to je VOLJA!

Krajevna knjižnica v Grižah in 
članice za samopomoč v Grižah z 
imenom SONČNICE, so priredile 
23- novembra 1999 literarno 
popoldne v mah dvorani Doma 
Svobode Griže.

Na literarnem popoldnevu so se 
predstavile domačinke s pesmimi. 
Da je bil program še glasbeno 
popestren, so učenci šole Griže 
zaigrah na klavir, flavto in kitaro. 
Članica Sončnic je igrala na citre.

Program je bil popestren še 
posebno, ker so se odkrili skriti 
talenti - PESNICE - domačinke.

Magda Ježovnik

Praznični mesec v Taboru

V občini Tabor so v prazničnem 
mesecu decembru prav tako priprav
ili številne prireditve.

V Domu krajanov je prvo soboto v
decem bru nastopila domačinka 
Alenka Lesjak s prijatelji, ki je 
pripravila koncert z naslovom Vzemi 
si čas. Naslednji teden je v goste 
prišel mešani pevski zbor Koral iz 
Laškega, prejšnji teden pa je bil tudi 
božično-novoletni koncert celjskega 
godalnega orkestra s sohstko 
Andrejo Zakonjšek. V Taboru 
pripravljajo tudi silvestrovanje na 
prostem, zadnji dan leta ob 21. uri 
pa bo v župnijski cerkvi Sv. Jurija 
tudi zahvalna maša ob izteku leta 
1999. K. R.

P ester decem berD esajesič s  svojim i voščilnicam i v Občinski m atični kn jižn ici Žalec.

Razstava voščilnic Dese Jesič
Voščilnic je veliko na tržišču. 

Vsi tisti, ki so si ogledali proda
jno razstavo Žalčanke Dese Jesič 
v Občinski matični knjižnici v 
Žalcu, pa so lahko spoznali in 
tudi kupili čudovite in precej 
drugačne voščilnice, ki so prave 
umetnine in izražajo bogato 
likovno in tudi siceršnjo ustvar
jalnost avtorice.

Vse voščilnice so unikatne,

primerne tako rekoč za vse 
priložnosti. Narejene so iz naravnih 
materialov, osnova pa je ekološki 
papir. Tudi motive črpa Desajesič iz 
narave, sicer pa že dalj časa likovno 
ustvarja, kar je bilo dobro videti tudi 
na razstavi njenih voščilnic.

Z izdelavo le-teh se ukvarja že 
kakšna tri leta. Z razstavo pa je svo
jim sokrajanom  pokazala, kaj 
pravzaprav počne. D. N.

Zavod za kulturo Žalec je v 
decembru pripravil pester program 
prireditev. Na miklavževo je bil v 
Domu D. slovenskega tabora 
miklavžev večer s celjskim plesnim 
orkestrom Žabe, nekaj dni pozneje 
pa je Plesni forum iz Celja pripravil 
predstavo z naslovom Sadna opera. 
Prejšnji teden je bila otrokom  
namenjena gledališka predstava 
Polonica Pika, prejšnji četrtek pa je 
bil Uidi praznični koncert Igorja in 
Zlatih zvokov z gosti.

V se  t o  j e  ž iv lj e n je
Do 12. decembra je bila v 

Savinovem salonu v Žalcu na 
ogled razstava reportažnih 
fotografij dogodkov, ki jih je za 
nekaj stotink sekunde zaustavil 
in zabeležil fotoreporter Edi 
Masnec.

Ob odprtju razstave je zbranim 
najprej spregovorila direktorica 
Zavoda za kulturo Anka Krčmar, nato 
so besedo prevzeli žalski župan Lojze 
Posedel, publicist Drago Medved in 
ob koncu še predsednik sveta KS 
Šempeter Jože Randl. V kulturnem 
programu je nastopila Alenka Lesjak 
s prijatelji.

Drago Medved je med drugim 
dejal, da je ciklus 30 fotografij v 
črno-befi tehniki Edija Masneca 
prvič postavljen na ogled v

Savinovem likovnem salonu. Izbral 
jih je iz svojega bogatega arhiva, ki 
šteje več milijonov posnetkov, ko je 
kot fotoreporter v letih 1978 do 
1983 delal v časopisni hiši Dnevnik 
Ljubljana, in od leta 1983 do 1996 
kot urednik fotografije in fotore
porter pri Novem tedniku. Pri srcu 
so mu bili predvsem majhni ljudje, ki 
so bili tako ah drugače postavljeni v 
širok življenjski prostor. Razstava je 
zaokrožena kronologija obdobja 
osemdesetih oziroma devetdesetih 
let. Vehko je radostnih trenutkov, 
povezanih predvsem s slovenskimi 
etnološkimi značilnostmi, otroških 
obrazov, pridnih rok savinjskih obi
ralcev hm elja ...

Edi Masnec je svoj fotografski 
aparat začasno “obesil na klin” leta

1996, ko se je v celoti posvetil 
vodenju svoje, leta 1989 ustanovl
jene turistične agencije Dober dan. Z 
njo dosega vidne rezultate, predvsem 
na južnem Jadranu, kjer sodi med 
najvidnejše svetovne touroperatorje. 
Ta razstava je bila pred kratkim 
postavljena tudi v dubrovniški galer
iji Loža, kjer je naletela na izreden 
odziv. Tokrat so številni poslovni 
partnerji in drugi gostje, tudi iz 
Dubrovnika, prišh v Žalec. Po 
odprtju razstave je bil zanje v dvorani 
Doma II. slovenskega tabora Žalec 
koncert Alenke Lesjak s prijatelji, ki 
ga je obogatila ena najboljših dal
matinskih klap Raguza iz 
Dubrovnika.

T. Tavčar

Utrinek z  odprtja razstave

L i b o j e

27. revija narodno
zabavnih ansamblov

Kulturno društvo Ludvika 
Oblaka Svoboda Liboje je 
pripravilo že 27. revijo narod- 
no-zabavne glasbe, ki je bila v 
dvorani Doma Svobode v

Libojah. Ta revija je tretja 
najstarejša tovrstna glasbena 
prireditev v Sloveniji, starejša 
sta le še festivala na Ptuju in v 
Števerjanu.

Revija v Libojah ni tekmovalna in 
je namenjena samo prijetnemu 
druženju vseh, ki imajo radi to glas
beno zvrst. Da je takšnih veliko, so 
dokazali številni nastopajoči. Bilo je 
18 ansamblov in dvorana je bila 
polna na obeh koncertih. Poleg glas
benikov je nastopil še Klobasekov 
Pepi, prireditev pa je povezoval 
Podhomski Joža.

T. Tavčar
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Na P o lze li je lk a  ž e lja

V praznovanje ob prehodu v leto 
2000 se je vključilo tudi turistično 
društvo Polzela. V kraju so postavili 
jelko z željami občanov ob prehodu 
v novo tisočletje in pripravili izbor 
najlepšega oziroma najbolj izvirnega 
okraska. V Kristalni dvorani graščine 
Šenek pa je bil sredi decembra pred
božični koncert klasične glasbe. 
Nastopila sta violinist Marko Zupan 
in pianistka Irena Kralj, uvodna 
razmišljanja je prispevala Tanja 
Cizej. K. R.
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POLZEl.A, LOČICA 75/a
tel.: 701L-249, 701-366
odprto: od 8. do 18. ure
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Žalski župan Lojze Posedel je  odličnim  judoistkam  podelil grafike akademskega sliktftja Rudija Španzla, trenerju 
M arjam Fabjanu p a  priložnostno darilo.

S p rejem  za  o d lič n e  šp o r tn ik e
Urška Žolnir zlata na evropskem prvenstvu

Na OŠ Griže je bilo srečanje 
učencev in učiteljev te šole ter 
gostov iz Grenvenbroicha iz 
Nemčije, medtem ko se srečanja 
niso udeležili gostje iz 
madžarskega mesta Keces- 
kemet. Srečanje sta organizirala 
OŠ Griže in Judo klub Sankaku 
Celje, ob tej priložnosti pa so se 
v veščinah tega športa pomerili 
najmlajši.

Na osrednjem sprejemu gostov v 
telovadnici griške šole je žalski 
župan Lojze Posedel pripravil tudi 
sprejem za judoistke Judo kluba 
Sankaku Celje, ki so se vrnile z

evropskega mladinskega prvenstva, 
vse pa so doma v žalski občini.

Največji uspeh - zlato kolajno si je 
prislužila Urška Žolnir. Osvojila je 
naslov mladinske evropske prvakinje 
do 63 kg in ponovila uspeh izpred 
dveh let v Ljubljani, le da ga je takrat 
dosegla v kategoriji do 6 l  kg. 
Podobno kot v dvorani Tivoli pred 
dvema letoma je tudi tokrat prema
gala vseh pet tekmic, ki so se ji 
poskušale postaviti po robu - z ipo- 
ponom. Urška je ob tem dejala: “Oba 
naslova mladinske prvakinje mi 
seveda zelo veliko pomenita. Morda 
mi je letošnji še nekoliko bolj pri

srcu, saj je bila pot v Ostii nekoliko 
bolj strma in naporna."

K še večjemu slavju so s svojim 
uspehom prispevale tudi Maja Frece, 
ki je osvojila bronasto kolajno, in s 
petim mestom Petra Nareks. Sprejem 
je bil namenjen tudi alpinistu, 
Žalčanu Maticu Joštu, ki je bil v zad
nji slovenski odpravi na Himalaji, 
udeležil pa se ga je tudi trener 
judoistk Marjan Fabjan.

Povejmo še, da so tudi v KS 
Galicija pripravili sprejem za vse tri 
judoistke in jim izročili priložnostna 
darila.

T. Tavčar

Savinjski Hopsi so v 9- krogu 
pokala Saporto v domači dvorani 
pripravili pravo senzacijo. 
Premagali so špansko ekipo 
Pamesa z  rezultatom 8 1 : 74, kar 
je bil prvi poraz španske ekipe v 
tem evropskem tekmovanju. Če 
bodo Hopsi nadaljevali s takšno 
igro, kot .so jo pokazali na tem 
srečanju, bodo lahko v skupini 
drugi.

Na tem srečanju pa niso zaigrali v 
polni zasedbi, saj so poškodbe 
razredčile polzelsko ekipo. Po zmagi 
so bila ugibanja, ah se bodo Polzelani 
uvrstili v šestnajstino finala, če v zad
njem, 10 . krogu predtekmovanja 
premagajo še estonsko ekipo Delta 
Tartu. Ta uspeh so Hopsi dosegli, saj 
so Estonce premagali s 84 : 66. Za ta 
uspeh so zaslužni vsi košarkarji, na 
čelu s trenerjem Borisom Zrinskim,

pa tudi tisti, ki jih spremljajo na tri
bunah polzelske dvorane.

11. januarja bodo Savinjski Hopsi v 
domači dvorani gostih grški AEK, 
povratna tekma pa bo teden dni kas
neje v Atenah. Grki so favoriti, toda 
Hopsi so z zmago nad Pameso dokaza
li, da lahko presenetijo vsakogar.

Nekoliko slabše pa Savinjski Hopsi 
igrajo v državnem prvenstvu Kolinska. 
Potem, ko so doma premagali Loka 
Kavo z 71 : 67, so minulo soboto 
doma doživeli nepričakovan poraz. 
Visoko - 9 1 :7 8  jih je premagala ekipa 
Rogle Atras iz Zreč. Zreški košarkarji 
so tako Polzelanom vrnili poraz na 
domačem igrišču. Trener Boris 
Zrinski je po tem srečanju povedal, da 
je ekipa Rogle spočita, za Polzelani pa 
so naporne tekme v pokalu Saporta, 
porazu pa so botrovale tudi težave s 
poškodbami. T. T.

Zmagi Žalčank
Rokometašice Žalca so  v 

nadaljevanju 1. državne 
rokometne lige dosegle dve 
pomembni zmagi in se na prven
stveni lestvici do drugega dela 
tekmovanja močno zasidrale na 
tretjem mestu, kar pa je bila 
tudi njihova želja.

Najprej so doma gostile ekipo M - 
Degro Piran. Srečanje je bilo 
odločilno za Žalčanke. Z zmago bi 
obdržale tretje mesto, če pa bi bile 
poražene, bi lahko bile četrte. 
Srečanje je bilo ves čas športno, bor
beno in pošteno. Obe ekipi sta na 
koncu imeli priložnost za zmago. 
Kljub temu da so Žalčanke večkrat 
povedle za tri zadetke, so Pirančanke 
izenačile. Gostje so zadnjič napadle 
pri rezultatu 27:26, a so se gos
titeljice le ubranile zadnjega napada 
in zmagale - s 27:26. Povedati velja, 
da je zaradi študijskih obveznosti 
prve vratarke Žalčank Korotneve 
branila Jelenova, nato pa tretja 
vratarka Marinčekova, ki se je 
izkazala in je bila med najbolj 
zaslužnimi za zmago Žalčank, saj je 
imela 10 obramb.

Minulo sredo pa so Žalčanke v 
lokalnem derbiju premagale ekipo 
Vegrad Velenje. Že sam začetek je 
kazal, da bodo Žalčanke to srečanje 
dobile, saj so ob polčasu vodile 17:7, 
ob koncu pa zmagale s 30:21. V tem 
zadnjem srečanju je blestela 
Randlova, ki je dosegla kar 11 zade
tkov. T.T.

Šem petrankam  jesenski naslov
V predzadnjem, jesenskem kolu 

H. državne odbojkarske hge so si 
igralke B&L Utrip Šempeter z zmago 
v regionalnem obračunu (3:0 v 
setih) formalno že zagotovile jesens
ki naslov. Pred polnimi tribunami so 
sicer gostje iz Šoštanja povedle v vseh 
nizih, vendar pa so domačinke 
opravičile svoj položaj na lestvici.

Šoštanj čanke so bile na trenutke pre
cej zmedene in se niso znašle med 
hitrimi napadi gostiteljic. Povedati 
velja, da so si s to zmago Šempe- 
tranke že zagotovile naslov 
jesenskega prvaka. Če bodo tako 
nadaljevale tudi v drugem delu, bi že 
drugič vstopile v elitno družbo 
najboljših slovenskih odbojkarskih

ekip.
Velik uspeh v nadaljevanju H. DOL 

v moški konkurenci pa so doživeli 
tudi odbojkarji SIP Šempetra na gos
tovanju v Beltincih, ko so istoimen
sko ekipo premagali gladko 3:0 v 
nizih. Na prvenstveni lestvici so 
trenutno na drugem mestu s 25 
točkami, vodi ekipa Brezovice, ki je 
zbrala 4 več - 29 točk.

T.T.

Savinjčani najboljši v  državi
Najbolje organizirano  

državno strelsko tekmovanje je 
skoraj zanesljivo državna strel
ska liga, ki se imenuje Pokal 
prijateljstva. V njej nastopajo 
strelke in strelci, stari do 15 let. 
V letošnjem letu se tega tek
movanja z  našega območja 
udeležujejo strelke in strelci iz 
strelskih družin Braslovče in 
Juteks Žalec.

Letošnje tekmovanje se je začelo 
šele novembra, zato so bila tek
movanja pogosta. Do sedaj so bila že 
tri, dvakrat v Ljubljani in enkrat v 
Škofji Loki. Če k temu dodamo še 
dvoje regijskih tekmovanj, vidimo, 
da so strelci zelo obremenjeni. Imeli 
so kar pet uradnih tekmovanj, mora
jo pa tudi trenirati. Če žehjo ostati na 
mestih, ki jih trenutno zasedajo, 
potem je treba biti aktiven tudi do 
petkrat na teden. Z njimi pa morajo 
biti aktivni tudi njihovi trenerji.

Dosedanja tekmovanja so pokazala, 
da strelke in strelci iz naše doline 
niso najboljši samo na regijskih tek
movanjih, ampak tudi na državnih. 
Žal pa to ni rezultat zelo ugodnih 
pogojev za delo. Obe strelski družini 
imata vadbene prostore v 
zakloniščih, ki so predvsem zelo 
vlažna, kar močno škoduje orožju, 
poleg tega pa so brez sanitarnih 
prostorov. Prav to zadnje je 
povzročilo, da je Strelska zveza 
Slovenije prepovedala organiziranje 
državnih tekmovanj v Žalcu, tako da 
se morajo Žalčani in Braslovčam 
udeleževati tekmovanj izven naše 
doline. To povzroča dodatne stroške, 
česar pa sofinancerji ne upoštevajo.

Uspehi strelcev iz ekipe Juteks 
Žalec in tudi Braslovč bi morah vpli
vati na pristojne, da bi tudi temu 
športu v njihovih občinah posvetih 
ustrezno pozornost. Lepo in prav je, 
da je poskrbljeno za kolektivne

športe. Žal pa tega ni za individualne, 
v kar lahko uvrstimo poleg strelstva 
predvsem karate. Predstavniki obeh 
športov so pri delu z mladimi v 
državnem vrhu, kar se vidi na tek
movanjih, na katerih nastopa prek 
30 ekip z več kot sto posamezniki. 
Prva mesta niso nobena redkost.

V prvih treh krogih državne pio
nirske hge je Uroš Vogrinc iz SD 
Juteks Žalec osvojil enkrat prvo in 
dvakrat drugo mesto, s 187 krogi 
ima tudi najboljši rezultat med pio
nirji. Maja Guček iz SD Braslovče je 
bila enkrat druga, Dušan Gračner iz 
SD Juteks Žalec je osvojil eno peto 
mesto, Karin Hofman iz SD Braslovče 
pa je bila na vseh tekmovanjih sedma 
ah osma. Izjemno dobri so bili v 
ekipnem tekmovanju, saj je žalska 
ekipa dvakrat osvojila prvo in enkrat 
drugo mesto, Braslovčanke pa so na 
vseh tekmovanjih osvojile četrto 
mesto.

Savinjska orientacijska liga
13. novembra je bila na 

Ponikvi pri Žalcu druga tekma 
Savinjske orientacijske lige, ki 
jo je pripravil mladinski odsek 
PD Žalec. Razpis tekmovanja so 
poslali vsem planinskim  
društvom Spodnje Savinjske 
doline. Tekme se je udeležilo 25 
ekip s skupno 89 tekmovalci iz 
šestih planinskih društev. 
Tekmovanje je potekalo v šestih 
kategorijah. Prehoditi in 
premagovati so morali razgiban 
teren na območju Ponikve, 
Studenc, Stebovnika, Podkraja 
in Brezovega, proge so  bile 
dolge od 5 do 8 km. Na šestih 
kontrolnih točkah, ki so bile 
žive, so morali reševati naloge 
iz planinske šole. Start in cilj 
ekip sta bila pri zadružnem  
domu na Ponikvi. Prva ekipa je 
šla na pot ob 9- uri, zadnja pa se 
je na cilj vrnila ob 13.20 uri.

Rezultati tekme: v kategoriji A 
(učenci 5. in 6. razreda) je prvo

V Trbovljah so vzorno pripravili že 27. 
mednarodni turnir v karateju, na katerein je 
že po tradiciji nastopilo veliko število tek
movalcev (490), med njimi tudi številni tek
movalci iz Slovaške, BiH, Hrvatske in 
Slovenije, ki se pripravljajo na bližnje 
mladinsko evropsko prvenstvo v Celju (od 
11. do 13. februarja). Za slovenske mlade 
karateiste je bil to tudi eden izmed izbornih 
turnirjev za uvrstitev v reprezentanco, ki bo 
nastopila na EP. Prav zato so b i  boji v

mesto zasedla ekipa PD Braslovče, 2. 
mesto PD Polzela, 3. PD Zabukovica, 
4. PD Žalec; kategorija B (učenci 
7. in 8. razreda): 1. mesto PD 
Braslovče, 2. PD Polzela, 3- PD 
Zabukovica; kategorija C (mladinci 
do 26. leta): 1. PD Braslovče, 2. PD 
Vransko, 3. PD Žalec, 4. PD 
Zabukovica; kategorija D (člani do 
40 let): 1. PD Prebold, 2. PD 
Braslovče, 3. PD Žalec, 4. PD 
Zabukovica; kategorija E (veterani 
nad 40 let): 1. PD Braslovče, 2. PD 
Polzela, 3- PD Zabukovica, 4. PD 
Žalec; kategorija F (družine): 1. 
PD Zabukovica, 2. PD Polzela, 3. PD 
Žalec, 4. PD Braslovče.

Po drugi tekmi Savinjske ori
entacijske fige 1999/2000 krepko 
vodi PD Braslovče s 157 točkami, 
sledi PD Zabukovica s 97 točkami, 
na tretjem mestu je PD Žalec z 88 
točkami, četrto mesto pripada PD 
Polzela - 27 točk in na šestem mestu 
je PD Prebold s 27 točkami.

Nada Jelen

mladinskih kategorijah zelo kakovostni. 
Nastopili so tudi vsi žalski kandidati za 
mladinsko reprezentanco. Najuspešnejši je 
bil Gregor Jančič v najtežji kategoriji + 78 
kg, ki je šele v finalu tesno izgubil z nosilcem 
bronaste medalje s članskega EP v Grčiji, 
Samiijem Mehičem iz BiH. Matjaž Končina 
je bil v kategoriji do 78 kg tretji. V polfinalu 
je izgubil z zmagovalcem po podaljških, in 
sicer s članskim reprezentančnim kolegom 
Christjanom Kajtno iz Brežic Dejan Lukač je

REZULTATI OSNOVNIH 

ŠOL V NOGOMETU
MLAJŠI DEČKI
1 .1. OŠ ŽALEC
2. OŠ GRIŽE
3. OŠ PETROVČE

STAREJŠI DEČKI
1 .1. OŠ ŽALEC
2. OŠ ŠEMPETER
3. OŠ GRIŽE

REZULTATI 
PODROČNEGA PRVEN
STVA V  ROKOMETU ZA 

STARAŠE DEKLICE -

ŽALEC, 7 .12 .1999
V torek, 7 .12 .1999 , je na I. OŠ v 
Žalcu potekalo področno prvenst
vo v rokometu za starejše deklice. 
Po zanimivih in kakovostnih igrah 
so se ekipe šol uvrstile po nasled
njem redu:
VRSTNI RED:
1. II. OŠ CELJE
2. IV. OŠ CELJE 
3 .1. OŠ ŽALEC
4. OŠ BRASLOVČE 
Strokovna delavka ZŠD. a. S.

v kategoriji do 65 kg osvojil 9. mesto. Prav 
tako 9- mesto sta osvojila pri dečkih Žiga 
Gričnik in pri deklicah Anja Bevc. Ostali so 
izpadli v 1. ali 2. kolu.

Turnir si je ogledalo okoli 1000 gledal
cev, ki so seveda uživah v kvalitetnih 
nastopih. Kandidate za nastop na 
mladinskem EP čaka še 4. božični turnir 
mladinskih reprezentanc v Murski Soboti. 
Po tem bo selektor določil spisek oseb, ki 
bodo nastopile na EP.

K a r a t e

Mednarodni turnir Trbovlje ’99

IMLtlMŽDP
proizvodnja, export-import in trgovina, d.o.o.

Latkova vas 236
3312 Prebold
tel.: 063/ 702-661,702-240
faks: 063/ 702-126

VSEM POSLOVNIM PARTNERJEM

IN  PRIJATELJEM

ŽELIMO
SREČNO

IN  USPEŠNO
LETO 2000 .
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Z letošnjega smučarskega sejma

20 let Smučarskega kluba Prebold
V začetku tega meseca je 

Smučarski klub Prebold orga
niziral že dvajseti smučarski 
sejem nove in rabljene 
smučarske opreme. Zvečer prve
ga dne so tudi slovesno prosla
vili 20-letnico ustanovitve 
kluba.

Na slovesni seji, ki so se je 
udeležili ustanovni in sedanji člani 
društva ter predstavniki drugih 
društev in organizacij ter občine, je 
zbranim spregovoril predsednik 
društva Vlado Žuža, ki to dolžnost 
opravlja že deset let. Pred njim je 
deset let vodil društvo Tomaž Vozbč. 
V svojem govoru je Vlado Žuža 
najprej predstavil 20-letno zgodovi
no smučarskega kluba. Ob koncu pa 
se je zahvalil vsem članom kluba za 
njihovo dosedanje delo in jih pozval, 
da tudi v prihodnje pomagajo pri 
delu društva. Posebej se je zahvalil 
sponzorjem in drugim, ki finančno 
afi kako drugače pomagajo klubu. 
Njim in dolgoletnim članom in člani
cam na čelu s Tomažem Vozfičem pa 
so ob tej priložnosti podelili tudi 
posebna priznanja.

Smučarski klub Prebold so 
ustanovili pred 20. leti na pobudo 
nekaterih smučarskih navdušencev, 
ki so v smučišču in vlečnici na tako 
imenovanem Cestnikovem hribu 
videli dobre pogoje za delo kluba.

Smučišče in vlečnico je v letu 1974 s 
pomočjo TT Prebold, Hmezada 
Žalec, Gozdnega gospodarstva Žalec 
in Zveze telesnokultumih organizacij 
Žalec uspela zgraditi osnovna šola. Z 
njo je vse do leta 1979 upravljal 
Hmezad Gostinstvo Žalec, v tem lem

pa je upravljanje s smučiščem pre
vzel pravkar ustanovljen Smučarski 
klub Prebold. Druga za drugo so se 
vrstile delovne akcije, na katerih so 
razširili smučišče, namestib razsvetl
javo za nočno smuko in urejevah 
okolico. Kupili so tudi teptalec za 
sneg, kombi za prevoz mladih tek
movalcev ter sodnikov za merjenje 
časov na smučarskih tekmah. V tis
tem času je bilo v klub včlanjenih 
prek 200 članov. Slabe zime in večno 
pomanjkanje denarja je klubovce

pripeljalo do odločitve, da deluje le 
kot rekreativci. Zelene zime so pre
cej zmanjšale število članov, vendar 
so tisti najbolj zagreti omogočali, da 
je delo kluba normalno potekalo. 
Zelo so poudarjali strokovno uspos
abljanje trenerjev in učiteljev. V 
klubu trenutno še delujeta dva tren
erja smučanja in deset učiteljev. Vsa 
ta leta ne manjka manjših delovnih 
akcij. Tako ko zapade prvi sneg, 
organizirajo začetne in nadaljevalne 
tečaje za otroke vrtcev in osnovnih 
šol Spodnje Savinjske doline. Vrtcem 
in šolam v naravi ponujajo strokovno 
pomoč. Skratka, ostajajo zvesti svoji 
tradiciji in pripravljenosti za delo.

Za konec pa še kratka izjava 
predsednika Vlada Žuža: “Delujemo 
in bomo delovali tudi v prihodnje. 
Prav danes dopoldan smo zaključili s 
smučarsko šolo, v kateri je bilo prek 
30 otrok iz preboldskega vrtca. 
Minule dni pa je v popoldanskem 
času potekal tudi smučarski tečaj 
skupine osnovnošolcev. Vlečnica 
obratuje in če bo sneg, bomo imeli 
še več tečajev. Možna je tudi nočna 
smuka in v minulih dveh tednih, ko 
je bilo dovolj snega, je bilo na 
smučišču tako kot v njegovih 
najboljših časih. Škoda je, da je 
prišlo do tako močne odjuge in da 
bo potrebno čakati na nov sneg.”

D. Naraglav

Šahovske
vesti

Uspešen nastop na 7. mednar
odnem šahovskem turnirju

GRIŽE - Šahovski klub Griže je 
priredil mednarodni nagradni 
šahovski turnir za leto 1999- Na 
turnirju je sodelovalo 70 šahistov iz 
Hrvaške in Slovenije. Igralo se je po 
švicarskem sistemu (devet kol) fide 
pravila s tempom igranja 15 minut 
na igralca. Organizator je pripravil 
20 lepih praktičnih nagrad.

Zmagal je Branko Rugolej,CRO ŠK 
Kovinar Maribor (7,5) pred GM 
Mladenom Planincem, CRO Lipa 
Šentjur (7 ,5), GM Davorjem 
Komljeničičem, CRO (7), sledijo 
Igor Sitnik, Triglav Krško (7), IM 
Janez Barle, ZSD Maribor ŠK 
Paramida (6,5). Četrti je bil domačin 
fide mojster Dani Vombek, ŠK Griže
(6 .5 ) , med mladinci je bil najboljši 
Luka Lenič iz Domžal - na 18. mestu
(5 .5 ) , med pionirkami domačinka 
Ksenija Novak, ŠK Griže, med vet
erani pa Branko Pipai iz ŠK Žalec.

PRODAJNI CENTER -  TRGOVINA Z GRADBENIM 
LATKOVA VAS MATERIALOM

Latkova vas 84, 33 12  Prebold  Tel.: 063/702-250, faks: 702-251

OD OPEKE...DO STREŠNIKA-in še mnogo več...!!! 
NA NAŠIH PRODAJNIH MESTIH VAM NUDIMO 

VSE ZA GRADNJO IN OBNOVO!

Vsem bralcem, 

našim cenjenim strankam  

in poslovnim partnerjem  

se zahvaljujemo za  zaupanje 

in jim  želim o mnogo zdravja ter lepe 

in prijetne božične 

in novoletne praznike.

Srečno 2 0 0 0

K olektiv  SAM  d.0.0.

V S A M U  N I S I  N I K O L I  S A M

Z m a g a li B r a s lo v č a m
V dvorani Doma krajanov na 

Gomilskem je bilo konec 
novembra ekipno državno 
prvenstvo v taekwon-doju, ki ga 
je pripravil Taekwon - do klub 
Sun Braslovče. Zaradi bolezni se 
je tekmovanja udeležilo manj 
ekip, kot so organizatorji 
pričakovali. Največ uspeha pa so 
imeli člani Taekwon - do kluba

Sun Braslovče, ki so  postali 
zmagovalci skupnega seštevka 
za pokal kluba Sun.

V posameznih kategorijah so zma
gah: člani forme Hwarang
(Maribor), borbe Hwarang 
(Maribor), test moči Sun Braslovče, 
specialna tehnika Sun Braslovče, 
članice forme Sun Braslovče, borbe 
Sun Braslovče; mladinci: forme

Slavko Šlander, Celje, borbe 
Hwarang (M aribor), test moči 
Hwarang (M aribor), mladinke 
forme in borbe Kobra Kranj.

Zmagovalci skupnega seštevka za 
pokal Sun Braslovče: 1. Sun
Braslovče, 2. Hwarang Maribor, 3- 
Slavko Šlander Celje itd.

T. Tavčar

Tekmovalci in tekmovalke Taekwon - do kluba Sun Braslovče

VODSTVO BALINARSKEGA 
KLUBA ŽALEC se ob izteku leta 
1999 želi zahvaliti vsem, ki ste 
nam pomagali v sezoni 1999, 
materialno ah kako drugače. Brez 
Vaše pomoči ne bi mogli tako 
uspešno končati našega športnega 
programa.

Zato še enkrat HVALA in se pri
poročamo. Tudi velika hvala g. 
županu Lojzetu Posedelu za 
posluh pri širitvi tega športa.

Občankam in občanom želimo 
v letu 2000 vehko sreče, zdravja 
ter uspeha na poslovnem in šport
nem področju.

SREČNO!
Vodstvo kluba

Savinjska košarkarska liga

Zadnji dve nedelji so košarkarji 
odigrah srečanja 5. in 6. kroga v 
Savinjski košarkarski ligi. Rezultati 
5. kroga: Polzela : Laško 53:74 
(24:37), Nazarje : KK Velenje 59 : 56 
(24:23), Gornji Grad : Prebold 66 : 
72 (29:37), NS Velenje : Mozirje 70 : 
53 (41:20). Rezultati 6. kroga: 
Prebold : NS Velenje 39: 59 (26:31), 
KK Velenje : Gornji Grad 66 : 52 
(24:24), Laško : Nazarje (58 : 46) 
(27:18). Ekipi Mozirja in Polzele sta 
bik prosti.

Med strelci po 6. krogu vodi 
Pungartnik (Polzela) 186 točk, 
Blagotinšek (Laško) 108, Kopriva 
(Gornji Grad) 80 točk itd. Na listi 
strelcev trojk vodi po 6 krogu 
Pungartnik (Polzela) 15, prav tako 
pri izvajanju prostih metov, saj je od 
68 metov zadel 57-krat, kar je 83,8 
odstotkov.
Lestvica po 6. krogu:
NAZARJE 6 4 2 281:260 10
NS VELENJE 5 3 2  284:258 8
PREBOLD 5 3 2 247:240 8
ŠD MOZIRJE 4 3 1 261:257 7
POLZELA 5 2 3 323:356 7
KK VELENJE 4 2 2 261:248 6
LAŠKO 4 2  2 247:236 6
GORNJI GRAD 5 0 5 278:327 5

T. Tavčar

VULKANIZERSTVO
REHAR Marko

Dobrteša vas 60/a, 3311 ŠEMPETER 
tel.: 063/701-501 

GSM: 041/ 737-453

Lepo božično praznovanje te r mnogo sreče 

in osebnega zadovoljstva v le tu  2000 

želimo še posebej našim cenjenim strankam .

GARANT d.d. POLZELA
c a i W N r  Industrijska prodajalna POLZELA 

tel.: 063/7037 130, 7037 131V .  P0LZELA. 0o"
rt/O ZA VA®.,

VELIKA NOVOLETNA AKCIJSKA PRODAJA POHIŠTVA 
od 6. 12. 1999 do 29. 1. 2000

«■ Velika izbira vseh  vrst pohištva po ugodnih cenah 
Dodatno znižanje om ar z drsnimi vrati - 1 5  %

*- Razprodaja program a COMPO - znižanj« 30 %
*- Velika ponudba opuščenih  in izvoznih program ov - 

do 50-odstotnl popust
NOVO *** NOVO*** NOVO*** NOVO*** 

PROGRAM G - 2000

VSI KUPCI SODELUJEJO V NAGRADNEM 
ŽREBANJU

**** 50 BOGATIH NAGRAD****
Delovni čas  prodajalne:

od ponedeljka do petka od 8. do 18. ure, 
ob sobotah  od 8. do 12. ure.

Informacije po tel.: 063/70 37 130, 063/70 37 131.

POHIŠTVO GARANT - POHIŠTVO ZA VAŠ DOM!

V LETO 2000 S POHIŠTVOM G-2000! 
SREČNO V LETU 2000!
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Slovenci pijemo dobro mleko!
Po vsej medijski kampanji o 

takšnem ali drugačnem mleku, ki ga 
namolzemo in pouajemo v Sloveniji, je 
prav, da tudi v našem Utripu pokažemo 
“belo” plat medalje.

Trdno sem prepričan, da smo v 
Sloveniji že do sedaj pili dobro mleko. 
Kajti mleko je živa stvar in sterilnega 
mleka ni moč namolsti oziroma ga 
nima pomena, saj je večina mikroorga
nizmov v mleku koristna. Naj vas nikar 
ne zavaja številka 100.000 mikroorga
nizmov v mililitru mleka, kajti to je ob 
tako masivni količini velika številka - 
toda to ni 100.000 pošasti, ki samo 
čakajo na priložnost, da vas 
pokončajo, ampak so to za dobro 
počutje in prebavo prav blagodejni 
gostje. Seveda pa je potrebno pri 
higieni molže paziti, da se v mleko ne 
vrinejo patogeni mikroorganizmi. 
Navsezadnje je v najboljšem jogurtu 
tako veliko mikroorganizmov, da se 
štejejo na deseto ali dvanajsto potenco. 
Navsezadnje bi brez mikroorganizmov 
sploh ne bilo - ne jogurta ne sira ali 
kislega mleka.

Zato trdim, da sb novinarji z bom
bastičnim pisanjem o mleku in nepoz
navanju mleka in mlečnih izdelkov 
naredili dvojno škodo. Prvič, neuk 
potrošnik bo nasedel temu pisanju in 
se bo odrekel nakupu domačih 
mlečnih izdelkov in zaradi tega bo 
nastala velika gospodarska škoda, 
drugič, potrošnik ki ne bo kupoval in 
užival mleka in mlečnih izdelkov, si bo 
zelo znižal kvalitetno raven prehrane.

Da je Evropska zveza velik 
birokratski stroj, vemo vsi. Številka 
100.000 mikroorganizmov je posledi
ca več faktorjev, še najmanj pa 
zdravstvenega. V prvi vrsti je potrebno 
upoštevati, da se Evropska zveza tudi 
brani pred pritiskom mleka iz manj 
razvitih vzhodnoevropskih držav. Poleg 
tega pa onemogoča slabše pridelovalce 
v Evropski zvezi in se tako otresa pre
hudih tržnih viškov. Kajti vedeti je 
treba, da so za mleko z malo mikroor
ganizmi potrebne velike investicije v 
hleve in molzno opremo, predvsem pa 
v hladilno tehniko. Iz tega sledi, da 
bodo, dolgoročno, mleko oddajale 
samo kmetije s svojimi hladilnimi 
bazeni za mleko. Skrivanja za drugimi 
hrbti v skupnih zbiralnicah je konec. 
Tudi podatki iz Mlekarne Celeia 
kažejo, da je mleko iz individualnih 
bazenov najboljše kakovosti, saj je

Človeku v tretjem življenjskem 
obdobju so naložene posebne življe
njske naloge. Zato moramo ostati 
karseda dejavni daleč v starost, saj je - 
kot navaja A. Trstenjak - starost 
najlepša doba življenja. Vse mladostne 
skrbi in zablode so za nami. Starost je 
doba, v kateri se vsi dosežki življenja iz 
prejšnjih let zgrnejo v eno samo dopol
njeno celoto, v neločljivo vrednoto, ki 
je življenje samo. V starosti zmaguje 
duh nad materijo. Bolj ko peša telo, 
bolj se utrjuje duh.

I. osnovna šola Žalec je starejšim 
ljudem na široko odprla vrata. 
Tradicionalno srečanje krajank in kra
janov, starih 70 let in več, so pripravili 
Mestna skupnost Žalec in KO Rdečega 
križa Žalec s I. osnovno šolo Žalec. 
Udeležilo se ga je 150 starejših, ki smo 
jim radi rekli kar “babice in dedki". 
Spodbudne besede, pesem, ples in 
dobra volja so vse udeležence napolnili 
z lepimi spomini, ki jih bodo greli še 
nekaj časa. Razšli smo se z mislimi: “O, 
kako lepo in prijetno je, ko so domači 
skupaj.”

Pomembno je bilo tudi srečanje 
učencev 1. osnovne šole Žalec s 
skupino ZIMZELEN, ki deluje že deveto 
leto pod okriljem Centra za socialno 
delo Žalec. Preizkusili smo se v 
pekarski delavnici in zapeli pri pouku 
glasbene vzgoje. V pekarski delavnici 
smo pekli koruzni kruh ter maslene 
kolačke. Vse, česar smo se lotili, je 
izjemno dobro uspelo, čeprav je bilo 
pri delu mnogo rok. Pecivo in kruh sta 
bila izvrstna. Pekli smo ga z ljubeznijo,

povprečje v teh bazenih pod 50.000 
mikroorganizmov v mililitru; da je 
mleko tudi z več mikroorganizmi lahko 
zdravo, pove podatek iz pravilnika 
Evropske zveze, da je v kozjem in bivol- 
jem mleku lahko 1 milijon mikroorga
nizmov. Pa so primerljivi z onimi v 
mleku - samo da kozjega in bivoljevega 
mleka v Evropski zvezi ni viška. Seveda 
ne smemo pozabiti še na pasterizacijo, 
ko se mleko za petnajst sekund 
izpostavi temperaturi 72 stopinj Celzija 
in se s tem uniči vse morebitne 
škodljive mikroorganizme. Tako da je 
bojazen o morebitnem ogrožanju 
zdravja popolnoma odveč. Večina 
kmetov že zna namolsti in oddati zelo 
kvalitetno mleko, tistih nekaj, ki pa 
tega ne bo obvladalo, bo moralo 
poiskati posel kje drugje.

Zato si lahko mirno natočite 
kozarec pravega, čistega, slovenskega 
mleka in ga z užitkom popijete. Koristil 
bo vam, ki ga pijete. Kakor tudi nam, ki 
ga za vas proizvajamo.

Andrej Podpečan, kmet

V premislek inšpektorjem  

in birokratom
Iskreno čestitamo krajanom 

Ponikve in Podkraja ter požrtvovalne
mu in vztrajnemu predsedniku kra
jevne skupnosti Ponikva Ivanu Jelenu, 
da jim je uspelo ohraniti športno 
igrišče, katerega je hotela gradbena 
inšpekcija s skrajno krivično odločitvi
jo razrušiti. Ob tem primeru se 
upravičeno sprašujemo, za koga in v 
katerem interesu deluje naša državna 
oblast, ki se brez sramu odloči 
razrušiti športni objekt, zgrajen z 
denarjem občine in krajanov in s pro
stovoljnim delom, vreden blizu 20 mil
ijonov tolarjev.

Igrišče je že nekaj let veselo 
uporabljala šolska in odraščajoča 
mladina KS Ponikve. Tisti, ki se le spoz
namo na športne dejavnosti, vemo, da 
je igranje določenih iger z žogo res 
živahno, da se slišijo klici in udarci 
žoge ob tla itd. Vendar ta dejavnost ne 
povzroča takšnega hrupa, da bi morali 
rušiti. In vendar KS Ponikva ni uspelo 
pridobiti gradbenega in nato uporab
nega dovoljenja za to igrišče zaradi 
podpisa nerazumevajočega soseda, 
katerega hiša je oddaljena od igrišča 
blizu 30 metrov, vmes pa poteka 
lokalna cesta.

Nekoč sem tudi sam delal v državni

ki je bila povezana z igrivostjo ob skrb
ni roki in nadzoru babic. Testo se je 
držalo tudi naših majic in šolskih klopi 
(na sliki).

Babice so se strinjale: “Prijeten 
občutek, ko te obkrožajo otroci. Bilo 
me je strah, nisem vedela, kako bom 
sprejeta. Pozneje je bilo čudovito. 
Mladi so se zanimali za peko. 
Pomladila sem se. Z veseljem bom še 
šla v šolo, saj sem doživela zelo lepe 
trenutke s šolarji, ki znajo biti prijemi 
in radoživi.”

Glasbena delavnica je imela namen

razumevajoče srce in gledale z neoma
jno toplino miru. Bilo je, kot bi se

upravi, v šolstvu in otroškem varstvu 
ter športnih društvih, ko smo gradili 
ogromno objektov - tudi igrišča. In 
marsikaj je bilo potrebno reševati bolj 
življenjsko. Marsikje so krajani celo 
darovali zemljišče za igrišča pri šolah 
in vrtcih in jih danes direndaj ne moti. 
Upravne službe in inšpekcije pa tudi 
niso počenjale takšnih bedarij in 
nerodnosti.

To je bilo sramotno. Čudim se, da 
nobena dobronamerna opozorila 
raznih dejavnikov niso nič zalegla. 
Razdraženi in pošteni krajani, ki so 
zgledno pokazali vztrajnost in dosto
janstvo, so vedeli marsikaj povedati, 
kar ni pohvalno ne za oblast ne za 
inšpekcijo, ki ne ravna vedno in pov
sod enako.

Smo pač ljudje, takšni in drugačni. 
Marsikdo pa bi se moral v primeru 
Ponikve za kraj in pogoje delovanja 
mladih še bolj potruditi. Ponikva si to 
zasluži.

Inšpektorjem in drugim upravnim 
delavcem pa dobrohotno priporočilo, 
da je tudi v demokraciji potrebno kdaj 
prisluhniti dobrim ljudem, ne pa le 
muhavosti enega posameznika ali le 
črki suhoparnega zakona!

Janez Meglič 
predsednik sveta LDS Žalec

K rajan i Ponikve vztrajajo ..

... pri odločitvi razvoja-rušitve 
igrišča ne pride v poštev!

V lem 1993 je bilo na zboru kra
janov Ponikve prisotnih 78 krajanov in 
krajank. Odločili so se za takojšnji 
pristop k izgradnji igrišča za rekreaci
jo in otroke naše podružnične šole. 
Takojšnja, hitra in učinkovita izgradnja 
na nespornem zemljišču KS, ob novem 
gasilskem domu na Ponikvi. Tako so 
krajam s svojim delom dokazali, kako 
se da z minimalnimi sredstvi ustvariti 
večmilijonske materialne dobrine in s 
tem poiskušati presekati nazadovanje 
kraja Ponikve v vezi športa in rekreaci
je naše male KS. Kar 90 % sredstev so 
prispevali krajani, vse v slogi in 
udarniških akcijah. 600 m' asfaltne 
površine pa financirano iz sredstev KS 
Ponikva.

V kraju smo bili vsi zadovoljni. 
Uresničili smo tisto, kar Občina ni 
mogla, ali ni hotela, ali ni uvidela 
potreb tistega časa. Stvari so se pričele 
zapletati pri legalizaciji - pri urejanju

srečali pomlad in jesen ter bi iz njih 
nastalo poletje, ki predstavlja prijeten 
klepet med babicami in vnuki, nežne 
pozornosti, polno ljubezni in čiste 
iskrenosti.

Utrinki učencev: “Imeli smo se lepo. 
Peli smo babicam in one nam. 
Imenitno smo se zabavah. Babice so 
super igrale na glasbila. Všeč mi je 
bilo, ko so babice pele in nas učile peti 
pesem Priroda je vstala. Super je bilo, 
ko smo se vsi smejali. Babice so zapele 
tudi eno žalostno pesem, ampak imeli 
smo se vseeno veselo.”

Izvirna in enkratna življenjska 
izkušnja babic ni ostala njihova zaseb
na lastnina. Mladi so imeli enkratno

Učenci I. OŠ in Zimzelen

dokumentacije. Pridobljena so bila 
soglasja Komunalnega podjetja Žalec, 
Telekoma Celje, Cestnega podjetja 
Celje, Elektra Celje, opravljena je bila 
meritev ropota in navsezadnje soglasja 
sosedov, ki mejijo na omenjeno 
igrišče. Zbrani so bili podpisi, ki so bili 
potrebni v ta namen, razen enega. 
Težki zapleti, in skoraj rušitev omen
jenega objekta. Prva odločba repub
liške inšpekcije o rušitvi je bila izdana
11. maja 1998 leta. Na vlogo KS je 
sledilo tudi nekaj podaljšanj v zvezi 
rušitve. Skratka, inšpekcija nam je 
omogočila, da se dogovorimo o lega
lizaciji o ureditvi dokumentacije. Tudi 
sedanji župan gospod Lojze Posedel se 
je vključil v konkretne dogovore - tudi 
brez uspeha. Podpisa niso imeli. 
Inšpekcijska odločba zopet ponovno 
izdana o rušitvi v dneh 22., 23. ali 24. 
novembra. Na Ponikvi smo se počutili 
izigrane. Izigrane na način nemoči 
nadaljnega urejanja dokumentacije. 
Mimi protest krajanov, ki je zgrnil 
množice ljubiteljev športa, staršev in 
otrok je napolnil prostor pred gasil
skim domom in igriščem v ponedeljek, 
22. novembra. Zadnja priložnost, da 
povemo, da nismo za vsakršne igrice. 
Vršili so se razni pritiski na KS, za kar 
je bila sklicana izredna seja, pogovori z 
omenjeno stranko za podpis, 
razmišljanje v danem primeru, kaj 
storiti? Toda že v torek naslednji dan 
nas obišče kar v jutranjih urah repub
liška inšpekcija z izvajalci del - rušenja 
na Ponikvi. Množice Ponkovljanov so 
se zopet premaknile in podprle delo 
KS. Vsi krajani so jasno povedali, da 
rušitve na Ponikvi ne bo. Kar se je tudi 
pokazalo v pozitivni luči in realnim 
razmišljanjem našega nesojenega sose
da krivde, odstranitve igrišča. Ob 
inšpekcijski službi, ob močnem 
spremstvu policije so prišli tudi kra
jani. V zadnjem trenutku smo skupaj 
rešili najhujše. V skupini krajanov je 
bilo izdano soglasje. Razmišljanje in 
pritiski so pokazali, da se v kraju še 
kako potrebuje enotnost, spoštovan 
odnos do soljudi, solidarnost, ki v 
danem primeru zadovolji množice. 
Sedaj so nam odprta vrata ureditve 
dokumentacije - in igrišča na Ponikvi, 
ki mora ostati.

Hvala vsem, ki ste pomagali razrešiti 
ta problem. Kmalu bodo izdani lokaci
jska dokumentacija, gradbeno dovol
jenje in tehnični pregled. Do takrat bo 
igrišče zaklenjeno. V imenu sveta pa 
obveščam krajane, da sprejmejo to 
zaprtje kot dejstvo, da vplivajo na svoje 
otroke, ki prihajajo na igrišče, da se 
primemo vedejo do Strahovnikovih, 
vsaj so zapisali svoje ime pod 
dokončno veliko razmišljanje enotnos
ti kraja in njegovega razvoja. Upam, da 
bomo do krajevnega praznika v letu 
novega tisočletja uradno odprli igrišče 
in tako zadovoljili zahtevam, ki so bile 
izpostavljene od strani inšpekcijskih 
služb, kakor tudi sosedu v zahtevku 
podpisa zasaditve cipres. Zmagovalca 
na Ponikvi ni. Prevladal je razum!

Predsednik KS 
Ivan Jelen

Zahvala
Ker se nisem imel možnosti zahvali

ti v imenu nas starostnikov, ki smo bili 
v Petrovčah povabljeni na naše letno 
srečanje in pogostitev, bom napisal vse 
tisto, kar smo povabljeni doživeli in 
čutih. Tako prireditev in pogostitev 
nam že nekaj let prireja Rdeči križ 
Petrovče. Z eno besedo, kot se reče, 
smo bik prijetno presenečeni. S kul
turnim programom smo bili izredno 
zadovoljni, saj so nam ga pričarali 
učenci domače osnovne šole, nato pa 
so nas postregli čisto po grofovsko. Kar 
pa je najvažnejše, bili smo prijazno 
sprejeti, vsakemu od nas je bila 
namenjena kakšna topla beseda.

Skratka, zahvaljujemo se vodstvu 
Rdečega križa Petrovče, ki ga vodi ga. 
Čedetova, zlasti pa vse priznanje njen
im marljivim sodelavkam za pobiranje 
denarja in pripravo zakuske. Ne 
smemo se pozabiti zahvaliti tistim, ki 
so darovali za nas finančna sredstva, pa 
tudi brez donatorjev, t.j. Krajevne 
skupnosti Petrovče in Društva upoko
jencev Petrovče, naše srečanje ne bi 
doseglo takšnega zadovoljstva.

Škoda je le, da niso prišli vsi, ki so

bik povabljeni, za kar je seveda krivo 
tudi slabo vreme in poledenele ceste. 
Pa še tole: letos je svetovno leto starost
nikov, ki ga praznujejo starostniki 
vsega sveta, saj je generalna skupščina 
Združenih narodov leta 1991 sprejela 
načela Združenih narodov o starejših. 
Starostniki KS Petrovče smo 
prepričani, da bomo doživeli tako 
pogostitev tudi v letu 2000 in nasled
njih letih, čeprav v teh letih ne bomo 
slavili svetovnega leta starostnikov.

R. R.

P rebo ld  po  p reb o ld sko
Kar se ta čas dogaja s kulturo v 

Preboldu, se tiče prav vseh občanov, 
tisti, ki se združujemo v Delavsko- 
prosvetnem društvu Svoboda Prebold, 
pa smo še posebej odgovorni za njeno 
prihodnost. Zlasti zdaj, ko se pravza
prav odloča o usodi in statusu kulture 
v občini nasploh, ne moremo in ne 
smemo molčati. Nekateri namreč 
menijo, da si človek te zvrsti hrane pri
dobi dovolj že v osnovnošolskih klopeh 
in da za provincialno kulturo, 
kakršno da gojimo v Preboldu, ne 
potrebujemo pogojev, kot bi jih 
omogočal nov kulturni dom. Takšno 
razmišljanje se lahko porodi le v glavi 
provincialnega politika.

V Preboldu vlada na področju kul
ture vsesplošna kriza. Objekti, ki že 
nekaj let služijo v ta namen, so v katas
trofalnem stanju. Zato smo v izvršilnem 
odboru društva ob prevzemu funkcije 
pričeli biti plat zvona. Vendar pa 
takšno stanje ni posledica nezaintere
siranosti občanov za kulturo, pač pa je 
to zasluga vodstvenih ljudi, ki niso 
znah vrednotiti pomena kulture in so 
dopustih, da je propadlo, kar se je v ta 
namen zgradilo. Očitno pa se še danes 
ne znamo odločiti, kaj je za kakovost
no življenje naše občine bolj pomemb
no. Prebold po preboldsko, je bil pred 
nedavnim naslovljen članek v 
Ljubljanskem dnevniku, ki je komenti
ral našo problematiko.

Ne zavedamo se, da prav po zaslugi 
kulture in njenih predstavnikov 
Slovenci še danes govorimo slovensko 
in da je sestavni del civilizacije pred
vsem kulturna raven naroda. 
Preboldčani imamo 6000 knjig, str
panih v vojaških zabojih, ki so 
nameščeni v vlažnih prostorih 
propadajoče graščine. Knjižnica s 
6000 knjižnimi enotami zasilno poslu
je v prostorih stare lekarne. Izvršilni 
odbor Svobode je dobesedno na cesti, 
kar potrjuje neljubi dogodek, ki se 
nam je pripetil pred časom. Kljub re
zervaciji občinskega prostora za ses
tanek smo ob določeni uri ostali na 
dvorišču občinske stavbe pred zaprtimi 
vrati.

Dovolj razlogov imamo, da naspro
tujemo ne le načinu reševanja prob
lematike kulture, temveč tudi prioriteti 
reševanja društvenih problemov v 
občini. S takšnim vrstnim redom bo 
razvrednoteno triletno prostovoljno 
delo društva, uničena finančna sredst
va, ki so bila pridobljena za projektno 
dokumentacijo in začetna dela. 
Nepošteno se nam zdi, da se je društvu 
odvzelo 17 milijonov tolarjev (brez 
obresti), pridobljenih z našim prizade
vanjem od bivše občine Žalec. Odvzet 
nam je bil denar, ki ga je društvo pri
dobilo od ministrstva za kulturo v višini 
800.000 tolarjev. Ta denar je bil raz
porejen v Šešče za obnovo 
tamkajšnjega doma.

Športniki v občini si upravičeno 
žehjo novih prostorov. Če bi se v 
preteklosti bolj potruditi in bi biti med 
sabo bolj složni, bi te lahko imeti že 
zdavnaj. Zdaj izkoriščajo položaj v 
občinskem svetu in nameravajo za 
dosego svojih ciljev spodnesti tla pod 
nogami kulturnikom. Če namreč na 
zadevo pogledamo z vidika devetletne
ga osnovnega šolanja, kar jim služi kot 
krinka, se lahko vprašamo, ali za 
devetletko res potrebujemo ne samo 
telovadnico, ampak pravi stadion z 
vsemi pritiklinami, ki zna biti nekoč 
šoti še v vehko breme.

Višek vsega pa je načrt, s katerim se 
namerava, in to šele leta 2001 (če), 
reševati prostorska problematika kul
ture. Nizu gasilskih dvoran po 
okoliških krajih, ki niso usposobljene

K o  s i  m l a d o s t  in  s t a r o s t  p o d a t a  r o k o

pokazati “babicam”, kako je videti 
pouk glasbene vzgoje danes, babice pa 
so želele mlade naučiti pesmi, ki so jih 
prepevale, ko so bile male. Šlo je za 
obojestransko učenje. Mladi so naučiti 
babice svoje pesmice, babice pa svoje 
mladino.

Ob čustveno ugodnem ozračju med 
mladimi so babice razkrile svoje

priložnost učiti se iz zakladnice mod
rosti babic. Stari ljudje imajo veliko 
življenjske energije, ki jo mora družba 
vgraditi v svoje delovanje za skladno, 
humano, celostno delovanje. Načrto
vana srečanja so uspela ter nas spod
budila k organiziranju podobnih 
dejavnosti tudi v prihodnje.

za nobeno kakovostno ati večjo prired
itev, bi dodati še eno, in to s preured
itvijo stare telovadnice. Imenovati bi jo 
večnamenska dvorana, kar je še ena 
krinka. Vemo, da bi bila “večnamen
ska” dvorana s 180 sedeži stisnjena 
med stadion oziroma telovadnico in 
šolsko zgradbo in ne bi ustrezala 
nobenim normativom. Za dolgo 
obdobje bi morala nadomeščati dvora
no, ki je predvidena na lokaciji bivšega 
Doma Svobode, saj bi v občinskem 
proračunu zmanjkalo denarja zaradi 
gradnje stadiona. Tako bi biti v 
Preboldu res dokončno prisiljeni gojiti 
le provincialno kulturo. Podobno kot 
včasih, ko so graditi dvorane za kul
turo skupaj s sušilnicami za hmelj. 
Posledice občutimo danes, pa se 
nočemo nič naučiti.

Tudi knjižnica, ki bi bila prav tako v 
stari telovadnici, bi dobila samo 
polovično rešitev. Prostor bi bil res 
ogrevan in suh, še zdaleč pa ne bi 
mogel nuditi tiste možnosti zadovolje
vanja potreb kraja, kot če bi bila 
knjižnica takšna, kot si zasluži - vablji
va za številne občane in hkrati v ponos 
občini. Morda bi pritegnila tudi katere
ga od tistih mladih, ki zganjajo po 
Preboldu vandalizem.

Od župana smo pričakovati, da bo 
delal v dobro celotnega kraja in za vse 
generacije, ne pa da bo tako očitno 
ščitil peščico posameznikov in da 
dovoljuje zakulisno politiko štirih ali 
petih svetnikov.

Eno leto smo potrpežljivo čakati v 
upanju, da se bo zadeva rešila v dolgo
trajnejše zadovoljstvo večine. Zadnji 
dogodki pa so pokazati, da iz 
proračuna ni izpadel le en objekt, ki ga 
zagovarja društvo. Pred nami so se 
začela zapirati vrata.

Preostal nam je le še protest. Zanj 
smo se odločiti šele, ko smo izčrpati 
vse možnost za kakršen koti pameten 
dogovor. Javnost bomo seznaniti, 
kakšne igre si gremo v Preboldu in 
zakaj bo odpadla gradnja kulturnega 
doma. Izgubiti nimamo kaj. To smo 
dolžni predvsem tistim, ki so nam zau
pati in nas podpirali tudi finančno. Del 
denarja, ki smo ga zbrati s humani
tarnimi koncerti, smo že porabili za 
polovično kritje stroškov idejnega pro
jekta za kulturni dom, kriti smo 
stroške za organiziranje naslednjih 
koncertov, plačati smo večinske 
stroške zadnjega koncerta. Preostanek 
denarja bomo občanom vrniti v obliki 
plačanih gledaliških predstav in kon
certov. Že zdaj pa vabim vse, ki so nam 
zaupati denar, in tudi druge na letno 
konferenco društva, ki bo v začetku 
naslednjega leta, kjer bo podano 
izčrpno poročilo o finančnem stanju 
društva. Ničesar nimamo skrivati in ne 
tresemo se za svoje funkcije kot neka
teri svetniki, ki imajo od njih čast ati 
koristi, morda tudi oboje. Naš cilj je 
povrniti Preboldu življenje, kakršno je 
nekoč že bilo, in postoriti še kaj korist
nega.

Veliko opozorilo za napačne 
odločitve bi nam lahko bil hotel, ki že 
deset let propada sredi Prebolda in so 
z njim zadovoljni le tisti, ki so ga 
zgradili. Naj se ne ponovi zgodovina. 
Kulturniki načeloma nismo proti grad
nji telovadnice. Prositi smo le za 
takšno rešitev, ki bi v bližnji prihod
nosti, če ne že vzporedno, dopuščala 
tudi gradnjo kulturnega doma, tam, 
kjer so v zemlji še vedno temelji stare
ga doma, pa čeprav s popravki, ki bi 
projekt poceniti. Pa nas nihče noče 
poslušati. • Namesto da bi občina 
Prebold zaključek tisočletja zaz
namovala s selitvijo knjižnice v nove 
prostore, kot je bilo predvideno, če 
nas ne bi spodnesti, bomo novo 
tisočletje dočakati v sporu in mrtvilu, 
kar je značilno za Prebold. Žal ugotav
ljamo, da se bo problematika kulture 
prenesla v naslednje tisočletje in če se 
bo takšna občinska politika nadalje
vala, smo tudi brez realnih možnosti, 
da se bo ta problem rešil v doglednem 
času v dobro kulturi in njenih uporab
nikov.

Prebold po preboldsko.

Anica Trivan, 
predsednica DPD Svoboda 

Prebold



Express metro je ena izmed 
najbolj pozitivno-produktivnih  
skupin iz  naših krajev. V naši 
rubrik i se je že predstavila, ven
dar j i  takrat popolne pozornos
ti še nismo namenili. To smo 
storili tokrat, pa brez zamere...

S skupino sem se že nekajkrat ses
tal. Ker so me sproti obveščali o svo
jih namerah in o stvareh, ki so jih že 
naredili, sem se odločil, da je to 
skupina, ki bi ji morah nameniti več 
pozornosti. Torej...

Skupino trenutno sestavljajo: 
Kristjan Puckmeister, ki ima za nalo
go “programiranje”, oziroma skrb 
za tolkala in bas ...(v bistvu je 
zadolžen za ritem sekcijo skupine), 
Goran Jeružanin, ki vliva v skupino 
zrelost, dopolnjuje glasbo s svojimi 
“back” vokali in je druga polovica 
tandema Jeružanin - Peer, ki sta glav
na tekstopisca v skupini, njegova 
sekundama naloga je igranje ritem 
kitare. Vsaka skupina pa mora imeti 
tudi svojo maskoto. V to vlogo se je 
postavil Grega Peer, ki je glavni 
vokalist in kitarist. Poleg tega skrbno 
neguje svoje gnezdo na glavi in na 
koncertih privablja punce, kot mi je 
razložil Puckmeister.

Ta trojica se je podala na čudovito 
pot nekonvencionalnega predstavi

t a

S e m e n a r n a  L j u b l j a n a , d . d . ,  D o l e n j s k a  c .  2 4 2 ,  L j u b l j a n a

avtor
JANG

KORENT

STANE
SEVER

" T 7 “ " V “ ŽENSKA 
KI DELA

SVEN
NYKVIST

rista
KIH

ZORAN
PREDIN

~ v ~ BITJE Z 
VELIKIMI 

OČMI

NEVAREN
PLAZILECVELETOK V 

SIBIRIJI TEODOR
INDUSTR. 
MESTO V 
SREDNJI 
ANGLIJI

IGRAŠ
KARTAMI

MESTI) V 
NEMČIJI 
OB REKI 

EMS

PRIPOVED.
PESNIŠTVO

BARBARA

AM FILM. 
IGRALKA 

(PATRICIA)

HROŠČ
SKAKAČ

NOČNI
LOKAL

LOKAV
ALŽIRIJI
(PREJ
KINE)

*

ZADNJA
CHAPLIN.
SOPROGA

UTRIP
SAVINJSKE
DOLINE

VRSTA
MEŠANE
SOLATE

DANE
DEBIĆ

DOLGOREPA
PAPIGA

GRUČASTO 
NASELJE 
PRI PIVKI

IGRALE
HUDSON

VRSTA
GUNE

BIBLIJSKA
OSEBA

GL MESTO 
NORVEŠKE

GOZDNA
ŽIVAL

NOČNA
PADAVINA OČE

DROG PRI 
VOZU, SORA 

STALNO 
BIVALIŠČE

KONICA.
BODICA

SENAM
NASLOVOV

NOVO
MESTO

PREDSED
NIK ZDA

(BILL)
3

KAREL
OŠTIR MATI PISATELJ

FLEMING

janja samega sebe. Stvari 
so se lotih čisto interaktivno,

če se lahko tako izrazim. Odločili 
so se, da do izdaje prvega albuma ne 
bodo koncertirali, ampak bodo 
delovali izključno kot virtualna 
skupina. Tako bodo vse svoje sile, 
interaktivne ah ne, vložili v nastaja
joči projekt.

Predstavih so se že na petindva
jsetih radijskih postajah po vsej 
Sloveniji in kakor sem slišal nergati 
njihovega idejnega vodjo, Grega 
Peera, to sploh ni bila lahka naloga. 
Poleg radijev, časopisov in ostalih 
“standardnih” medijev, si skupina s 
tem virtualnim pristopom prizadeva 
osvestiti javnost, da obstajajo tudi 
takšni mediji, kot so npr. internet. To 
je medij, ki so mu metrojevci name
nih vehko pozornost, saj jih lahko 
najdete na straneh prve slovenske 
virtualne založbe, kot prvo skupino, 
ki se je na ta način predstavila 
Sloveniji in celemu svetu. Od 
komadov, ki so jih posneh pred 
tremi meseci lahko na internetnih 
straneh shšite dva izbrana komada. 
Založba ima med svojimi lastniki Uidi 
človeka iz domačega kraja. To je 
Boris Šavc, ki je metrojevce nekako 
uvedel v ta virtualni svet. Založba se 
imenuje Krama.com in se je od svo
jega odprtja (ki smo ga na naši strani 
nemudoma oznanili), vsebinsko 
močno povečala.

Poleg te skupine se fantje ukvarja

jo tudi z drugimi stvarmi. Grega je v 
zadnjem času postal vodja
kamniškega snemalnega studia
“Studio 94”, kjer so metrojevci pos
neh dve pesmi, ki se nahajata na 
internetu in bosta izdani na njihovem 
prvem albumu, katerega izid je 
predviden v marcu leta 2000. Grega 
pa je tudi član zasedbe Raf & Band, 
ki je že dokaj znana v naših logih.

Kristjan se je v zadnjem času še 
posebej posvečal t.i. veščinam dj- 
anja, ki se s tehno glasbo oziroma 
glasbo novega tisočletja razvija v 
resno dejavnost, ki so ji podlegli že 
mnogi tujci. Slovenija pa tudi tokrat 
caplja nedaleč zadaj.

Zaradi načina obravnavanja glasbe 
in pristopa do nje lahko sklepamo, 
da so si fantje v preteklosti nabirati 
izkušnje po različnih skupinah.

Goran Jeružanin je na Hrvaškem 
sodeloval s skupino Trdava, v 
Sloveniji pa z Orgasmus Blues Band 
in Zeus. Grega Peera pa smo lahko 
že prej občudovati v “deški” skupini 
Nude iz Celja. Kristjan je svojo glavo 
zaposloval kar doma s kitaro, nato z 
električnimi inštrumenti in podobno 
glasbeno šaro, katere čare mishm, 
da pozna samo on.

Med intervjujem sem fantom zas
tavil vprašanje, kaj jim pomeni izraz 
lokalna skupina.

Po rahlem premisleku mi je Grega 
odgovoril, da misti, da je to skupina 
z omejenim interesom, z omejenim 
potencialom in kreativnostjo oziro
ma idejami, prilagojenimi prostoru 
in času delovanja le-te. Metrojevci 
nočejo nikogar poveličevati in nikog
ar dajati v nič. Dejstvo pa je, da t.i. 
lokalne skupine spremlja tudi 
lokalna scena, v kateri pa se pojavlja 
pretirano zvezdništvo s strani “ome
jenih” (na takšen ah drugačen 
način).

Ko smo se v pogovoru dotakniti 
teme drog, so metrojevci nezado
voljno zamrmrati in namrščiti čela. 
Grega pravi, da je droga očitno zelo 
velik problem v naši sedanji skup
nosti in se ga moramo lotevati kot 
takega. Klišejski slogan sex, drugs 
and Rock’n’Roll je že davno umrl z

velikimi glasbenimi imeni, ki pa jih 
trenutno ni smiselno omeniti, ker bi 
stvar izgubila na teži, ki jo nosi. 
Grega nadaljuje, da je očitna težnja 
mladine po odklonskem vedenju, 
izražena v zlorabi ilegalnih substanc, 
ki so v glasbi dobile status kultnosti z 
osebami, ki so jih uživale. Metrojevci

prikazano tudi drugače, kot pa z 
drogami. PoGregovem mnenju so 
droge arhaični pojav v sodobnem, 
tehnološko naprednem svem, ki se 
pustijo povoziti in pustijo povožene 
tudi “potrošnike” le-te času, ki se 
neumorno odmika in odtujuje od 
njih.

z različnimi stili glasbe, od funka, 
jazza, rocka, popa, drum’n’basa in 
še marsičesa.

To glasbeno “sestavljanko” vam 
bodo metrojevci, kot smo že omeniti, 
lahko ponuditi približno v marcu ali 
aprilu 2000.

Mislim, da je skupina tako nabi-

Od leve pro ti desni: Grega Peer, Goran Jeružanin in  Kristijan Peer.

so tako glasbeno kot tudi drugače 
napredna skupina in so mnenja, da 
je odklonskost le teoretična razlaga 
filozofije vsakega posameznika, v 
njegovem nestrinjanju z obstoječo 
“dominantno" kulturo oz. družbo. 
To nestrinjanje pa je lahko

Ob vseh teh novih zvrsteh glasbe 
se je po mnenju metrojevcev tudi 
rock’n’roll spremenil in mutiral v 
nekaj bolj agresivnega, obenem pa 
spremljajočega trenutnim trendom v 
svem. Obljubiti so mi, da bo takšna 
tudi njihova plošča, ki bo prepletena

ta z energijo, da se še ne bo kmalu 
poslovila od nas in da bomo lahko o 
njej in njenih akterjih še velikokrat 
pisali na naših in predvsem vaših 
glasbenih stran eh ...

Mitja Knapič

ATELJE ZA 
BARVNO IN 

ČRNO - BELO 
FOTOGRAFIJO

Atelje:
3310 Žalec, Šlandrov trg 9 
Telefon: (063) 717 - 252

prodaj’a 
fotomateriala, 

albumov in 
fotokopiranje

Atelje:
3000 Celje, Grevenbroich 9 

Telefon: (063) 412 - 337

Za vse ujete trenutke...
*  p rodaja  fotoaparatov, albumov... *  

ekspres izdelava fotografij za  dokum ente ’ 
*  vse fotografske storitve *

*  fotokopiran je *

ŽELIMO VAM VESEL BOŽIČ 
IN USPEŠNO LETO 2 0 0 0

in se še naprej priporočamo! 

KONKURENČNE CENE!

ŠTUDENTSKI 
NOVOLETNI 

ŽUR !!

Ob novem letu vas bo 
mnogo razmišljalo, kam bi 
šli praznovat. Glasbo, 
veliko dobre družbe, 
pijačo, jedačo, ogenj in 
predvsem zabavo brez pre
povedanih drog ter 
drum’n’bass v živo, lahko 
dobite na našem žuru. Zato 
tiste, ki ste prijazni do svo
jega telesa in duha, prosi
mo, če se lahko zglasite v 
prostorih Študentskega 
kluba Žalec in preživite 
novo leto z nami.

B rez  d rog  pros im .

Si
SERVIS BELE 

TEHNIKE 
ter

SERVIS 
IN MONTAŽA 

O U N IH  GORILCEV  
DANILO PIKL s.p. 

3311, Šempeter II 5/d 
Telefon: 063/702-070 
GSM.041 709-186

POPF1AVILA:
• PRALNIH STROJEV,
•  ŠTEDILNIKOV,
•  BOJLERJEV,
• SUŠILCEV,
• MALIH GOSP. APARATOV,
• OSTALA ELEKT. POPRAVILA

SERVIS IN M ER ITVE
O U N IH  GORILCEV

Želim  vam  prija zn e  božične in novoletne prazn ike .

SK UPINA E X PR E SS M ETRO DELA STVARI

PO  SVOJE
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S poezijo in sanjami 
obogateno življenje

“Čas je prepočasen za tiste, ki 
čakajo, prehiter za tiste, ki se 
boje, predolg za tiste, ki žaluje
jo, prekratek za tiste, ki se 
veselijo, toda za tiste, ki ljubijo, 
je neskončen.” Tako je nekoč 
zapisal Henry van Dyke, podob
no pa o času razmišlja tudi 
Magda Salamon z Gomilskega. 
ki sodi med tiste ljudi, ki ver
jamejo, da je poezija tudi v 
našem času tiha moč, ki lahko 
neopaženo vpliva kot eden od 
glasov človeške vesti, ki jih 
slišimo res slabotno, pa vendar 
neizbrisno in nepogrešljivo.

0  njenem odnosu do poezije 
zgovorno priča zajetna mapa s prek 
150 pesmimi, ki odstirajo njen 
pogled na življenje. Njene pesmi so 
globoke, razmišljujoče, vodila so jo 
lastna spoznanja, polnega zavedanja 
o življenju in ljubezni do vsega 
stvarstva. Ker se pripravlja na izdajo 
svoje pesniške zbirke, smo jo 
nedavno tega obiskali in nastal je 
pričujoči intervju, ki razgalja njene 
misli, odnos do življenja in njeno ust
varjalno delo.

Magda Šalamon, po poklicu 
si ekonomistka, mati dveh 
otrok, zaradi bolezni zaposle
na s polovičnim delovnim 
časom, za sprostitev in veselje 
pa delaš tudi kot voditeljica 
na Radiu Goldi. Pesmi pišeš že 
od svojega 16. leta. Ali drži, 
kar sem povedal?

“Povsem. Dejala bi še, da poklic
no pač opravljam delo, za katerega 
sem se usposobila, vse drugo je, 
razen družinskih obveznosti, moj 
konjiček, moja bit, moja svoboda. 
Sicer pa živim življenje današnjega 
povprečnega človeka in nisem nič 
posebnega. S pisanjem pesmi sem 
začela v svojih najstniških letih; to so 
bile lahkotne, večinoma ljubezenske 
pesmi. Z leti sem začutila potrebo po 
izražanju tistih občutkov in doživetij, 
ki sem jih v sebi prepoznavala. V 
meni je rasla tankočutnost in mi 

.narekovala možnost pisanja, izraza 
teh besed, ki sem jih prenašala na 
papir.”

Kakšne so tvoje pesmi, kaj 
izražajo, kaj z  njimi izpove
duješ?

“0  tem, ali so dobre, bi pravza
prav morali povedati literarni kritiki. 
Je pa res, da sem nekaj ugodnih

odmevov že doživela na raznih 
srečanjih literatov in ob drugih 
priložnostih, kar me nedvomno 
razveseljuje in prepričuje, da sem na 
pravi poti. Nekakšna izhodiščna 
točka mojih pesmi je zavedanje živ
ljenja. Zavedanja tistih vrednot, ki so 
lastna nam ljudem - našim možnos
tim. Iz tega pa izhaja tudi izraz 
ljubezni, ki naj bi jo človek gojil v 
sebi. Na kratko bi lahko rekla, da se 
te pesmi dotikajo mene, mojih 
občutkov, mojega življenja pa tudi 
zunanjega sveta.

Ko so gradili avtocesto in pri tem 
uničili precej gozda in polj, je v meni 

bil nekakšen 
odpor do tega 
početja, ki sem 
ga tudi izrazila v 
eni od svojih 
pesmi. To 
pomeni, da je ta 
pesem pravza
prav odsev moje
ga nestrinjanja in 
občutkov, ki sem 
jih pri tem deja
nju doživljala v 
svoji notranjosti. 
Je moje izrazno 
mnenje.”

Pred osmi
mi leti si se 
soočila s spoz
nanjem in 
možnostjo, da 
svojih želja 
in načrtov ne 
boš mogla 
povsem ures
ničiti. Danes s 
svojim delom 

in ustvarjalnostjo dokazuješ, 
da na to ne misliš več, ampak 
se, morda bolj kot bi se sicer, 
posvečaš svojim konjičkom in 
še čemu. Je tako?

“Lahko bi rekla tako. Pravzaprav 
se moje življenje po tem spoznanju ni 
bistveno spremenilo, je pa v meni 
prebudilo nek čut, da sem se začela 
zavedati druge vsebine življenja. 
Čeprav se sliši malo čudno, je bila to 
neka tolažilna nagrada, ki mi je 
omogočila priti do spoznanja, da je 
vredno drugače misliti, drugače rav
nati, drugače delati. Lahko grem po 
svoji poti, ki je mogoče malce 
drugačna od poti drugih ljudi, hkrati 
pa sem hvaležna, da je tako.” 

Pisanje pesmi pomeni del 
tvoje poti, tvoje svobode, kaj 
pa delo na radiu Goldi?

“Tudi to, čeprav je do tega prišlo 
povsem spontano. Pravzaprav me je 
kar nekaj potegnilo v to, mi zašepeta
lo: “Magda, pojdi ljudem nekaj pove
dat.” In sem šla. Vesela sem, da mi je 
to dano, saj to resnično rada 
počnem, hkrati pa besede, ki nekako 
vrejo v meni, izrazim tudi preko tega 
medija. Za popestritev programa 
kdaj pa kdaj preberem katero svojo 
pesem in z njo dopolnim svoje misli 
in izrečene besede.”

Magda Salamon, kot vemo, 
poleg vsega že omenjenega 
počne še marsikaj drugega. 
Poseben odnos pa ima do na
rave. Kakšen je  ta odnos?

“Poleg delovnih in družinskih 
obveznosti, pisanja pesmi in dela na 
radiu zelo rada in veliko hodim v 
naravo. Narava mi je tisti izvir življen
ja, ki me navdušuje na vsakem 
koraku. Je del mene in moje biti. 
Veliko hodim v planine, tudi v

visokogorje, se srečujem s pleza
njem in še čim. Narava ima na 
oblikovanje človekove osebnosti 
poseben vpliv, je tako mogočna in 
veličastna, da smo v primerjavi z njo 
zelo majhni, čeprav si jo radi lasti
mo. Ampak neupravičeno, saj je nad 
nami in nam jemlje in daje. Če 
znamo naravo poslušati, jo opazo
vati, lahko popolnoma spoznamo 
smisel vsega gibanja, življenja in vseh 
procesov od nastanka do konca. V 
razdajanju sebe do narave čutim 
posebno zadovoljstvo, ki pomemb
no bogati moje življenje. 
Nezanemarljiv delež pa k temu 
prispeva tudi veselje do petja in pa 
slikanje na svilo. Še zlasti pri sled
njem lahko izrazim del svoje oseb
nosti in občutkov, ki me prevevajo v 
danem trenutku. Lahko bi rekla, da 
se v svoji izraznosti, ki je sicer vid
nejša v pesmih, s tovrstnim delom 
dopolnjujem. Pri petju sicer nisem 
aktivno angažirana v kakšnem 
pevskem zboru, čeprav sem pred leti 
bila, si pa rada še vedno zapojem za 
svojo dušo. Sicer pa, tudi glasba je 
del mene in jo zelo rada poslušam.”

Marsikaj sva že povedala, 
nisva pa se še dotaknila tvoje
ga odnosa do razumevanja 
duha, do živali in vegetari
janstva, ki tudi pomembno 
zaokroža tvojo osebnost.

“Res je. Z raziskovanjem svojega 
duha se ukvarjam že precej let. V tem 
času sem se spoznala z 
najrazličnejšimi tehnikami, ki pripe
ljejo človeka do tega, da se počasi 
razbremenjuje, razrešuje zunanjih 
okvirjev, omejitev, vzorcev, ki jih 
imamo. V obremenjenem svetu je žal 
tako, da imamo vedno manj časa 
zase. Prehitro pa potem pridemo na 
cilj, ko se moramo iskreno vprašati, 
kaj smo naredili v svojem življenju za 
sebe in kaj bo ostalo za nami. To pa 
ni samo tisto, kar ostane v vidni obli
ki, in ravno to, kar se ne vidi, me 
zanima. Dosti se srečujem z ljudmi, 
ki imajo podobne poglede, se z njimi 
pogovarjam in tako širim svoje znan
je na tem področju. Že večkrat pa 
sem tudi organizirala kakšna preda
vanja. Vegetarijanka sem tudi že lep 
čas in iz tega izhaja tudi moj odnos 
do ubijanja živali, do hrane, ki je 
posledica tega.”

Toliko nam je zaupala Magda 
Šalamon. Prav kmalu naj bi zagledala 
luč sveta njena pesniška zbirka. 
Njene pesmi so že bile predstavljene 
ob raznih priložnostih, med drugim 
so popestrile tudi predstavitev izdaje 
knjige Sreča je metulj novinarja - 
invalida Zvoneta Modreja.

D. Naraglav

ODPRTA DLAN

Brat, odpri svojo dlan sreče, 
naj se najin korak ne opoteče.
Začuti utrip šepetajoče misli duha, 
zvok ljubezni ponesi do nežnega srca.

Objemi zarjo v jutru hrepenečem, 
položi cvet k potoku drhtečem.
Pobožajva narahlo sapico mini, 
v kot položiva rdečico sramu.

Razpri roke kot ptič peruti, 
v letu k svetlobi sprejetje začuti.
Spoznaj radosti, dviguj moči svobode. 
Pokloni up valovanju mime vode.

Ne išči prahu med kamenjem trpljenja.
Ne sprašuj, zakaj nabirava šopek življenja?

Dotik odprte dlani, v očeh nasmeh zažari, 
nad spokojem razumevanja blagoslov visi.

Magda

Magda Šalamon, pesniška duša, k i gleda na življenje z  
drugačnimi očmi, kar j i  omogoča širino in  svobodo 
izražanja.

Franc Kekec - kolesar z razlogom
Sinovo darilo spremenilo njegovo življenje 

Danes med najboljšimi v državi
Jesen življenja je za marsiko

ga zelo delovno in ustvarjalno 
obdobje. Zdi se, kot da bi hoteli 
nadoknaditi zamujeno in tako 
izpopolniti čas, ki nam je 
odmerjen. Ob tem nekateri 
dosegajo zavidanja vredne 
rezultate, ki so  primerljivi s tis
timi, ki jih dosegajo dosti mlajši 
od njih. Eden takšnih mož je 
tudi Franc Kekec iz Pongraca - 
Bezovnika v KS Griže, ki je že 
vrsto let vnet kolesar. V petek, 
lO.decembra, so mu v dvorani 
Dela v Ljubljani podelili kar 
dvoje pokalov in medalj. Postal 
je viceprvak v pokalnem tek
movanju in v državnem prven
stvu in je edini Savinjčan, ki mu 
je v kategoriji rekreativcev in 
veteranov to uspelo doseči.

Franca Kekca poznajo mnogi 
Savinjčani, saj je bil dolgo let 
uspešen obrtnik. Tudi jaz ga poznam 
iz tistih časov, saj je društvom rad 
pomagal z denarjem. To pa še toliko 
raje, ker sta bila tudi njegova sinova 
zelo aktivna športnika, ki sta ljubila 
planine in gore. Obeh sedaj žal ni več 
med živimi, vzele so mu jih gore. Prvi 
sin je izgubil življenje pod plazom na 
Zelenici, ko mu je bilo komaj 17 let. 
Drugi pa je za vedno ostal v Himalaji 
kot član državne alpinistične 
odprave na K2 leta 1993-

Prav smrt slednjega sina pa je 
Francu Kekcu močno spremenila 
način življenja.

“Malo pred odhodom v Himalajo 
mi je sin kupil kolo. Z njegovim 
nakupom me je želel pripraviti do 
tega, da bi se znebil odvečnih kilo
gramov in da bi zaživel bolj zdravo 
življenje. Ta njegova namera je 
povsem uspela, saj sem izgubil kar

20 kg odvečne teže. Njegovo darilo je 
bilo tako rekoč “usodno” za moje 
zdravo življenje, njegova smrt pa 
moralna obveza in spoštovanje nje
gove želje. Zelo sem mu hvaležen, saj

Franc Kekec

sem po njegovi zaslugi sedaj povsem 
drugačen človek. Kolesarjenje je 
postalo moj način življenja, hkrati pa 
je spomin na sina, ki je bil z več ko 
900 alpinističnimi vzponi resnično 
zagret alpinist,” je v uvodu najinega 
pogovora povedal Franc Kekec in si 
ob tem obrisal rosne oči, saj je 
spomin na sinova tudi po toliko letih 
še vedno zelo boleč.

Franc Kekec je v odlični kondiciji. 
Tisti, ki ga ne pozna, bi mu prisodil 
vsaj 15 let manj, kot jih dejansko 
ima. Kolo je njegov stalni sopotnik in 
skoraj ni dneva, da ne bi sedel nanj 
in prekolesaril vsaj nekaj kilo
metrov. Če je zelo slabo vreme, pa to 
počne na sobnem kolesu in si tako

ohranja kondicijo. Tekmuje na vseh 
pomembnejših tekmovanjih, in sicer 
v kategoriji F, ki zajema tekmovalce 
veterane v starosti od 60 do 65 let. 
Tako rekoč na vsaki tekmi dosega 
rezultate od prvega do tretjega mesta 
in njegove vitrine so polne najra
zličnejših pokalov in medalj.

“Vključen sem v državno prvenst
vo in vozim za kolesarski klub Ptuj - 
Frenk. Tekmovanje za državno 
prvenstvo zajema tri tekme v vožnji 
na kronometer, štiri tekme v gorski 
vožnji in tri cestne tekme. Za končni 
rezultat se šteje v vsaki disciplini le 
po en najboljši dosežek tekmovalca. 
Letos mi je uspelo osvojiti drugo 
mesto, prav tako drugi pa sem v 
pokalnem tekmovanju, kjer vsaka 
tekma, glede na uvrstitev, prinaša 
določeno število točk. Boljši od 
mene je bil le Marko Rejc, ki je sko
raj pet let mlajši. Drugo leto se selim 
v kategorijo nad 65 let, ki je tudi zad
nja starostna kategorija. Moj cilj je 
doseči 1 . mesto, čeprav bo kar težko, 
saj mi za vratom piha en Italijan, ki 
dosega podobne rezultate kot jaz. 
Sicer pa bomo videli, kako bo. 
Navsezadnje je pomembnejše od 
rezultata biti še naprej zdrav in zado
voljen ter kot kolesar uživati v stal
nem stiku z naravo.”

Franc Kekec je zanimiv človek, že 
kar posebnež, ki je lahko s svojo 
vztrajnostjo in energijo, ki jo izžareva 
pri 65 letih, spodbuda za marsikoga. 
Kolesarjenje je primemo tako rekoč 
za vsakega, ki je vsaj kolikor toliko 
zdrav. Seveda pa tistega, kar počne 
Franc Kekec, ne zmore vsak in ga 
tudi nima smisla dobesedno posne
mati. Pa še veliko veselja in kole
sarskih užitkov, Franc Kekec.

D. Naraglav

Lidija in Albin z  enim  izm ed daril, m ladi muco

Bisernoporočenca Herodež s Polzele
Albin in Lidija Herodež s 

Polzele sta pred dnevi prazno
vala biserno poroko, to je 60 let 
zakonskega življenja. Ta lep, 
častitljiv in redek jubilej sta 
želela praznovati skromno, v 
krogu svoje družine, tako kot je 
tudi teklo njuno skupno življe
nje.

Albin Herodež se je rodil pred 80 
leti v Trnavi kot sin kmeta, ki je tudi 
zidaril. Osnovno šolo je obiskoval v 
Orli vasi, leta 1934 pa se je zaposlil v

tovarni nogavic na Polzeli kot koton 
pletilec. Na Polzeli je spoznal tudi 
svojo ženo Lidijo, ki je štiri leta 
mlajša, rodila pa se je kot hči znane
ga polzelskega peka Jožeta Vrtnika. 
Prva leta zakona sta živela doma pri 
Vrtnikovih, potem pa v tovarniškem 
stanovanju. Med tem se je začela 
druga svetovna vojna in Albin je bil 
mobiliziran v nemško vojsko, 
odkoder je kmalu odšel v partizane. 
Po koncu vojne, leta 1949, sta začela 
graditi hišo in tri leta pozneje se je

družina vanjo vselila. V tem času so 
se rodili štirje otroci, tri dekleta in 
kot zadnji sin. Albin se je tudi upoko
jil v tovarni nogavic, potem ko je 
delal polnih 42 let. Lidija šla v pokoj 
po 30-ih letih dela v tem kolektivu.

Šestdeset let skupnega življenja je 
dolga doba, ki je slavljencema pri
nesla veliko dobrega in slabega. 
Skupaj s svojimi otroki, 7 vnuki in 6 
pravnuki pa seveda najraje obujata 
lepe spomine.

T. Tavčar
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O č e to v a  ž l i c a  v  s o r o d u  s  C lin to n o v o
Janez Korbar - zbiratelj starin, oblikovalec lesa, planinec, ribič, zelisčar...

Janez Korber m ed svojim i najdragocenejšimi starinam i 
in stenskim i urami, k i sedaj že krasijo domove tistih, 
katerim  so bde namenjene.

Ljudje se poleg poklicnega 
dela ukvarjamo še z mnogimi 
drugimi stvarmi, ki nam bogati
jo življenje, zapolnjujejo prosti 
čas in so nam v veselje, zabavo, 
pa tudi dajejo ali jemljejo 
denar. V tem kolesju smo 
pravzaprav vsi, razlika je samo v 
našem odnosu do tega, kar 
počnemo, v porabljenem času, 
ki ga namenjamo za to, pred
vsem pa v vsebini našega 
početja. Če združujemo prijetno 
s koristnim, smo lahko še  toliko 
bolj zadovoljni in ustvarjalni, 
predvsem pa deležni večje 
pozornosti svojih domačih in 
okolice. Vse, kar smo zapisali, 
velja tudi za Janeza Korberja iz 
Prebolda. Naša reportaža raz
galja njegovo ustvarjalno in 
pisano paleto nekdanjih in 
sedanjih dejavnosti.

Janez Korber je po poklicu strojni 
ključavničar, sedaj že upokojenec. 
Življenjska pot ga je pred 25 leti v 
Prebold pripeljala iz Hrastnika. 
Usoda mu je v prometni nesreči vzela 
prvo ženo in ga pustila samega z 
gluhonemim sinom. Naključje je 
bilo, da je po štirih letih spoznal 
Vilmo, sedanjo ženo, ki ji je umrl 
mož in je ostala sama s sinom in 
hčerko. Skupno so zaživeli novo živl
jenje, ki ga lepšajo mnogi skupni 
interesi in medsebojno spoštovanje.

Z b ira te lj s tarin

Z Janezom Korberjem se poznava 
že vsaj 20 let, vendar vse do pred 
nekaj meseci nisem vedel, da ima 
toliko konjičkov. Njegova delovna 
soba v spodnjem delu stanovanjske

hiše je prava zakjjdnica starin in 
drugih zanimivih predmetov. Ob 
vsem tem pa krasijo prostor njegove 
ure z najrazličnejšimi, v les vžganimi 
motivi.

“Že kot otrok sem vedno kaj zbi
ral, risal in počenjal vse mogoče in 
nemogoče stvari. Pozneje sem to 
opustil, znova pa me je žilica zbiran
ja zagrabila, ko sem začel hoditi v 
službo. Zbiranje je postalo moj 
konjiček, ki mi še danes veliko 
pomeni. Najbrž sem to podedoval po 
očetu, ki mu je bilo vsako stvar 
škoda vreči stran. Sem človek, ki 
skuša vsaki stvari, predmetu, vrniti 
del nekdanje uporabnosti ah vsaj 
očuvati njegovo zgodovinskost. 
Nemalokrat se je že zgodilo, da sem 
kakšno stvar potegnil iz zabojnika, jo 
očistil in ji dal svoje mesto v hiši ah 
zunaj.

Če pomislim, kaj vse ljudje 
zmečejo stran, sem kar malo jezen. 
Velikokrat gredo v zabojnike stvari, 
ki bi jih bilo vredno ohraniti, saj so 
del naše kulturne in zgodovinske 
dediščine - naše preteklosti. Med 
predmeti, ki jih čuvam kot neko svet
injo, je na primer jedilni pribor, star 
blizu 100 let. Prenaša se iz roda v 
rod. Že kakšnih trideset let starega 
ga je za poročno darilo leta 1935 
dobila ženina mama. Od nje ga je 
nasledila ona, po tragični avtomobil
ski nesreči pa je v mojem varstvu. 
Kot spomin na mamo ga nameravam 
izročiti sinu. Enako pa bom storil s 
to partizansko žlico iz aluminija, ki je 
drag spomin na mojega očeta."

Žlica  tud i B illu  C lintonu

Omenjena žlica je bila narejena iz

aluminija ameriškega vojaškega 
aviona, ki je bil med vojno sestreljen 
nekje na Dolenjskem. Takšno parti
zansko žlico je ob obisku v Sloveniji 
leta 1997 dobila kot zgodovinsko 
darilo tudi ameriška državna sekre
tarka Madeleine Albright, letos pa 
tudi ameriški predsednik Bill 
Clinton. Posebno mesto imajo v 
Janezovi zbirki tudi citre, ki so prav 
tako družinska dediščina. Pred nekaj 
leti mu jih je prinesel njegov najm
lajši brat, ki jih je našel na 
podstrešju. Z njimi je Janeza zelo 
razveselil, saj ga spominjajo na čas 
njegovega otroštva. V Janezovi zbirki 
tudi ne manjka starih knjig iz časov 
Valentina Vodnika, starih 
molitvenikov in drugih starin. Še 
nedolgo nazaj je imel posebno stek
lenico iz leta 1725, ki je bila 
oblečena v deščice in okovana z žele
zom. Precej večjih starin pa je našlo 
svoj prostor v leseni uti za hišo. 
Nekaj zelo starih stenskih ur pa krasi 
tudi druge prostore v hiši. Zelo zan
imiv je tudi radio iz leta 1922, ki ima 
žarnice zunaj svojega ohišja. O

Janezovem odnosu 
do stvari, ki jih 
drugi zavržejo, 
pričajo tudi razni 
predmeti, ki so 
vključeni v okolico 
hiše in služijo kot 
okras ah pa imajo 
celo uporabno 
vrednost, kot na 
prim er staro 
leseno kolo, ki je 
postalo cvetlični 
vrtiljak z lončnica
mi. Rože in narava 
so Janezove 

ljubezni, ki jim ostaja zvest že vse 
svoje življenje. Posebno mesto pa 
imajo v njem hribi in planinski svet.

Plan inec

Janez Korber je bil vrsto let 
zaposlen v SIP Šempeter, sedaj je že 
nekaj časa invalidski upokojenec. 
Preden je zbolel, je tako rekoč vsak 
vikend preživel z ženo v hribih in na 
planinskih poteh. O tem zgovorno 
priča tudi album s 25 transverzalni
mi značkami, med katerimi je tudi 
značka transverzal ca, ki jo prejme 
tisti, ki prehodi najmanj 10 trans
verzalnih poti. Med njimi pa mora 
biti prehojena slovenska planinska 
transverzala od Prekm urja do 
Ankarana.

“V hribe sem vedno rad hodil. Ko 
sem prišel v Savinjsko dolino oziro
ma ko so otroci malo zrasli, pa je 
planinarjenje postalo moj način živl
jenja. Skupaj z ženo sva včasih že ob 
petkih napolnila svoje nahrbtnike in 
se podala v hribe. Da bi imela nek 
cilj in da bi bili ti najini pohodi

dokumentirani, sva se lotila trans
verzal. Najprej sva začela hoditi po 
poteh slovenske transverzale od 
Prekmurja do Ankarana, hkrati pa 
sva delala tudi več drugih. Knjižice 
Zasavske, Kumrovške, Notranjske, 
Logaške, Domžalske in drugih trans
verzalnih poti so dobivale vedno 
nove žige in niti se nisva dobro 
zavedla, ko so bile polne. Vsaka 
transverzalna značka je spomin na 
lepe trenutke v naravi, kakšna pa me 
spomni tudi na manj prijeten oziro
ma žalosten dogodek. Ena takšnih je 
Domžalska transverzala, saj sem ob 
njeni podelitvi na Gabrovcu zvedel, 
da mi je umrl oče. Ta transverzalna 
značka ima zaradi tega posebno 
mesto v mojem srcu, saj me vsakič, 
ko jo pogledam, spomni na očeta.”

Z Janezom obudiva še kakšen pri
jetnejši spomin s planinskih poti, 
nato pa beseda steče o lesu in urah, 
ki ves čas pogovora veselo tiktakajo 
nad najinima glavama.

Ure ko t likovne umetnine

Pred kakšnimi šestimi leti, ko 
zaradi bolezni ni več mogel hoditi po 
hribih, se je Janez začel spogledovati 
z lesom in izpod njegovih rok so 
začeli prihajati najrazličnejši leseni 
predmeti, ki jih je okraševal z vžigan- 
jem raznih motivov. Iz tistih začetkov 
je tudi velika lesena plošča v hod
niku, na kateri je upodobljenih 100 
planinskih postojank z Aljaževim 
triglavskim stolpom v sredini.

“Na vseh teh kočah sva z ženo bila, 
manjka jih še slaba polovica, da bi 
bile zajete vse, ki sva jih obiskala v 
času najinega aktivnega planinarjen
ja. Vžgani motivi koč in domov so

nastali na podlagi razglednic, ki sva 
jih kupila na planinskih posto
jankah.”

Janez za svoje izdelke iz lesa, 
predvsem pa za ure uporablja javor
jev les. Preden ga začne obdelovati, 
mora biti stoodstotno suh. Vsaka ura 
je unikat, mojstrovina, ki je postala 
pogosto darilo za najrazličnejše 
namene. Komu in za kaj je namenje
na, pa običajno kažejo vžgani motivi 
in verzi, ki dajejo izdelku posebno 
likovno podobo. V njih se nekako 
tudi zrcali Janezova ljubezen do glas
be in petja, saj je svoj čas tudi prepe
val v moškem zboru, poskusil pa se 
je tudi v muziciranju na kitaro in 
harmonike. Naredil je tudi nekatere 
glasbene pripomočke, za katere 
pravi, da sodijo k  “frajkinclerjem”. 
Skratka, njegova ustvarjalnost ne 
pozna meja.

Ob vsem napisanem pa bi naredili 
napako, če ne bi povedali, da je bil 
Janez svoj čas tudi velik ljubitelj 
športnega ribolova, o čemer priča 
tudi več ribiških palic, pritrjenih na 
steno hodnika. Med kapitalnimi rib
ami je 6 kilogramov težak krap, ki ga 
je ulovil v Preserskem jezeru. 
Ribiške palice sedaj v glavnem 
samevajo, se pa zato Janez skupaj z 
ženo posveča zeliščarstvu, ki mu 
omogoča dober stik z naravo. Kot 
pravi, pri njih zjutraj vedno diši po 
domačem čaju, njegove sestavine pa 
so bile nabrane v neokrnjeni naravi 
slovenskih planin.

Z Janezom sva dolgo klepetala in 
brskala po njegovem delu in življen
ju. Preden sva se razšla, pa je 
postregel še z zanimivim podatkom, 
da je ob podiranju doma Svobode iz 
smeti rešil marionetne lutke iz 
lutkovne igrice o žogici Marogici. 
Tudi to dejanje je odraz njegovega 
spoštovanja do preteklosti in ljudi, ki 
so jo ustvarjali. Pa srečno, Janez, in 
še veliko zadovoljstva pri tvojih 
konjičkih. Darko Naraglav

Zlatoporočenca Pintar pred  slovesnim  kosilom  v gostišču Slovan-Filač na 
Vranskem

Zlatoporočenca Pintar iz 
Grajske vasi

Od novinarja do opernega pevca
Juan Vasle - Iz Argentine v Slovenijo

Konec minulega meseca sta 
praznovala 50 let skupnega živl
jenja Marija in Anton Pintar iz 
Grajske vasi. Obred zlate 
poroke sta zakonca opravila v 
župnijski cerkvi na Vranskem. 
Od tam so se podali v gostišče 
Slovan-Filač, kjer so  jim 
pripravili slavnostno kosilo. 
Praznovanje jubileja pa sta 
zlatoporočenca - sk lenila  na 
njunem domu v Grajski vasi, 
kjer se tudi najbolje počutita.

Življenjska pot zakoncema ni bila 
postlana z rožami. Marija je luč sveta 
zagledala konec aprila leta 1928 v 
Marija Reki, Anton pa na svečnico 
leta 1927 v Grajski vasi. Njuno 
otroštvo sta zaznamovala vojna in 
pomanjkanje. Po osnovni šoli sta se 
zaposlila v IT  Prebold, tam sta se

tudi spoznala in se nato leta 1949 
poročila. Skupen dom sta si ustvarila 
v Grajski vasi. Že leto po poroki sta 
dobila sina Tončija, čez tri leta pa še 
hčerko Mileno. Ob dveh otrocih se je 
Marija odločila ostati doma in skr
beti za čim bolj toplo družinsko 
gnezdo. Pridne in delovne roke moža 
so omogočale, da so živeli sicer 
skromno, a lepo družinsko življenje. 
Vse rožnate in trnove poti sta pre
hodila v slogi in ljubezni in danes, ko 
se ozirata nazaj, sta vesela in zado
voljna, da je bilo tako. V veliko vesel
je jima je petero vnukov, ki so sedaj 
že odrasli, a zanju še vedno tisti otro
ci, ki bogatijo njuni življenji.

Naj bo še dolgo tako, pravijo njuni 
domači in jima želijo, da bi bila še 
dolgo karseda zdrava in zadovoljna 
med njimi. D. N.

Nedolgo nazaj se je prebolds
ka cerkev sv. Pavla za dve uri 
spremenila v operno hišo. Za to 
je bil “kriv” gala koncert v slovo 
tisočletju, o katerem smo že 
poročali v prejšnji številki 
Utripa. Tokrat pa ta dogodek še 
dopolnjujemo z zapisom o 
Juanu Vasletu - opernem pevcu, 
ki si ga po očetovi strani lahko 
“lastimo” tudi Savinjčani. To pa 
je tudi dovolj pomemben razlog, 
da ga pobliže predstavimo tudi v 
našem lokalnem časopisu.

Juan Vasle je številno občinstvo na 
koncertu navdušil s svojim petjem, o 
čemer je zgovorno pričala tudi 
dolžina aplavzov. Njegov bas se je 
razlegal po cerkvi v vsej svoji 
gromkosti, a bil hkrati prijeten za 
uho. Marsikdo se je sam pri sebi 
spraševal, kdo bi utegnil biti Juan 
Vasle, saj sta neslovensko ime in 
slovenski priimek delovala že kar 
skrivnostno. Tudi zame, tako da je 
bil pogovor z njim hkrati tudi 
potrditev moje domneve, da gre za 
človeka, ki ima svoje korenine nekje 
v Južni Ameriki.

“Oče je Žalčan, ki se je po vojni 
preselil v Argentino in si tam ustvaril 
družino. Z mamo in brati še vedno 
živi v Buenos Airesu, jaz pa sem se 
pred devetimi leti preselil s svojo 
družinico v Ljubljano. Prvič sem bil v 
Sloveniji, ko sem imel 25 let. Za tem 
sem jo obiskal še nekajkrat, saj se mi

je zdela čudovita dežela. Ko sem 
dobil ponudbo ljubljanske opere, 
nisem veliko pomišljal. Spakiral sem 
kovčke in z ženo, ki je sicer 
Argentinka z italijansko-španskim 
poreklom , prišel v Slovenijo, v 
domovino svojih staršev. Žena sedaj

zelo dobro govori slovensko in tudi 
poje v operi, hčerki pa enako dobro 
govorita špansko in slovensko. Prva 
je bila rojena še v Argentini, druga v 
Sloveniji. Doma se med sabo pogo
varjamo v španskem jeziku, saj z 
ženo s tem omogočava hčerkama, da

ne izgubita stika z jezikom, ki je že 
od rojstva tudi najin jezik. Enako so 
ravnah tudi moji starši, saj smo se 
doma v Argentini pogovarjali sloven
sko in se mi tako ni bilo težko 
vključiti v tukajšnje življenje.”

Juan Vasle je po izobrazbi pravza
prav nov
inar in Uidi 
sedaj ni 
p o v s e m  
opustil svo
jega pokli
ca, saj
v s a k o  
s o b o t o  
poroča po 
telefonu za 
slovensko  
r a d i j s k o  
postajo v 
A rgentin i. 
Poleg tega 
piše za 
D e l o  
prispevke o 
športu in 
g l a s b i .  
Napisal pa 
je tudi knji

go o pevcih in še marsikaj. Kako pa 
je postal operni pevec?

“Novinarstva je v mojem poklic
nem življenju sedaj prisotno le še
kakšnih deset odstotkov. Vse drugo
predstavlja petje, ki me pravzaprav 
spremlja že od mladosti. Pel sem v

šolskih in študentskih zborih in ker 
me je petje veselilo, sem začel študi
rati solo petje. Stopil sem v operno 
šolo v teatru Colon v Buenos Airesu. 
Po končani šoli sem v zboru začel 
peti kot solist. Tehtnica se je vedno 
bolj nagibala na stran poklicnega 
pevca ter se končno povsem prevesi
la. Sedaj sem operni pevec, ki ima 
rad svoje delo in bi se zanj vedno 
znova odločil.”

Juan Vasle ima še veliko načrtov in 
tudi želja. Predvsem pa si želi še 
dolgo peti, se izpopolnjevati in dobi
vati zanimive operne vloge. Malo je 
že prepeval po evropskih opernih 
hišah, a bi bil vesel, če bi bilo tega še 
več. Vsakih nekaj let si žeh posneti 
kakšno ploščo. Za zdaj ima posnete 
tri, in sicer Slovenske pesmi, 
Slovenski samospevi iz 20. stoletja in 
ploščo z južnoameriškimi samospe
vi.

“Vesel sem vsega, kar mi ponuja 
življenje, poskušam ga živeti čim bolj 
preprosto, polno in ustvarjalno. 
Slovenija je čudovita dežela, z 
družino se tu prijetno počutimo in 
mislim, da bo tako Uidi v prihodnje. 
Danes mi je bilo še posebno prijetno 
peti v tej cerkvi, saj sem tako rekoč 
pel v kraju - dolini, ki je zibelka 
mojega očeta. Zaradi tega in čudovite 
pubhke je moje zadovoljstvo še 
tohko večje. Prav rad bom še prišel, 
če me boste povabili.”

Tako nam je povedal Juan Vasle, 
mi pa še dodajmo, da ga velja še kdaj 
povabiti v Savinjsko dolino, ki jo 
sicer dobro pozna, a se ji je s svojim 
petjem doslej predstavil le v 
Preboldu. D. Naraglav
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JANUAR
1. januar - dan miru
4. 1. 1797 - V Ljubljani je izšla prva številka Lublanskih novic, prvega 
slovenskega časnika, ki ga je urejal Valentin Vodnik.
6. januar - sveti trije kralji
7. 1. 1868 - V Št. Pavlu pri Preboldu je bil rojen zdravnik, zobozdravnik, 
skladatelj, zborovodja in šahist dr. Anton Schwab (umrl 29. 6.1936).
22. 1 .1 8 9 9  - V Kamenčah pri Braslovčah se je rodil prof. Franjo Baš. 
2 3 .1 .1 8 7 8  - Rodil se je pesnik Oton Župančič.
31. 1. 1737 - V Mozirju se je rodil Janez Goličnik, župnik v več krajih 
Savinjske doline, od leta 1780 v Grižah. Kot napreden čebelar je med 
drugim iz nemščine prevedel knjigo Antona Janše Popolni nauk o čebe
larstvu, ki velja za prvo slovensko tiskano knjigo o čebelarjenju.

G O Z D A R S K A  Z A D R U G A  
V R A N S K O  z o  o.

Vam žeti desete božične praznike

in uspešen začetek nodeqa tisočletja.

Hkrati obvešča lastnike sozdov, da odkupuje 
hlodovino in druge Sortimente vseh drevesnih 
vrst. Plačilo takoj.

Za dodatne informacije pokličite na tel. št.: 
063/700-12-30, 063/720-266 ali 041-632-230.

§ K A

m urna
éempeter v 5 . d. 13 a 

te l. 063/701-547 
Celje, Ul. mesta Grevvenbroicha 9 

O nvM m a Q /čo < ln n  i.fi. te l. 0 6 3 /415 -066

V E S E L E  B O Ž I Č N E  P R A Z N I K E  

T E R  S R E Č E ,  Z D R A V J A  I N  

O S E B N E G A  Z A D O V O L J S T V A  

Ž E L I  V S E M  S T A L N I M  IN  

N O V I M  S T R A N K A M
O p tik a  S im ona.

Z n a m i  d o  b o l j š e g a  v i d a !

™f. . .

-------------- .— — --------

PEKARNA - 
TRGOVINA

UDUČ Pongrac 102a 
3302 GRIŽE 
tel.: 063/716-375

KRUH IZPOD GOZDNIKA, KAMNIKA 
IN MRZLICE - POJEM DOMAČNOSTI IN KAKOVOSTI!

lafcup« in daoodanje z 
no božicn& ppg

ere&no teto  2

, prijatelji! 
treno zahvaljujemo 
zaupanje ter Vam 

t e  t er  zdravo ,

Naj bodo prazniki in kruh iz naše 
pekarne vaše in naše zadovoljstvo.

Kolektiv pekarne in trgovine Uduč

Pisci Savinjske doline
P rof. F ra n jo  Baš - ob  sto letn ic i ro jstva

B o ž ič
V Pokrajinskem muzeju v 

Mariboru je bila 19. oktobra letos 
odprta spominska razstava ob stolet
nici rojstva Franja Baša, prvega rav
natelja tega muzeja. Razstava opozar
ja na dve veličastni stvaritvi tega 
moža: pokrajinski muzej v Mariboru 
in tehniški muzej Slovenije v Bistri 
pri Vrhniki. Franjo Baš se je za mari
borski grad boril v pravem pomenu 
besede. Zmagal je in v njem obliko
val prvi pokrajinski muzej v 
Mariboru.

Franjo Baš je naš domačin. Rojen 
je bil 22. 1. 1899 v Kamenčah pri 
Braslovčah.

Bil je etnolog, geograf, zgodov
inar, muzeolog. Deloval je v 
Mariboru in v Ljubljani.

14. novembra 1982 je ob svoji 60- 
letnici Geografsko društvo Slovenije 
odkrilo spominsko ploščo na njegovi 
rojstni hiši. S tem so se njegovi ožji 
stanovski kolegi oddolžib spominu 
na soustanovitelja Geografskega 
društva Slovenije (1922) in njegove
ga osrednjega, strokovno- 
znanstvenega glasila Geografski vest
nik v lem 1925.

Franjo Baš je leta 1925 prišel v 
Maribor kot srednješolski profesor, 
1. 19 31 je postal ravnatelj
banovinskega arhiva in 1. 1939 rav
natelj mariborskega pokrajinskega 
muzeja.

Idejna osnova Baševega delovnega 
koncepta je bila “afirmacija kul
turnega in slovenskega Maribora”.

Od 1.1950 do 1952 je bil na min
istrstvu za kulturo vodja odseka za 
muzeje, galerije in spomeniško 
varstvo, nato do 1. 1963 ravnatelj 
Tehniškega muzeja Slovenije. Bil je 
prvi predavatelj muzeologije in 
spomeniškega varstva na Filozofski 
fakulteti v Ljubljani (1950 - 1963).

1. februarja 1963 je odšel v pokoj, 
24. m arca ga je zadela možganska 
kap. Odtlej ni mogel ne govoriti, ne 
brati in ne pisati. Umrl je 30. aprila 
1967.

Sodeloval je pri obnovi med oku
pacijo odnesenega kulturnega 
premoženja.

Njegov sin Angelos Baš je v 
Muzejskem hstu, ki je izšel ob razs
tavi, zapisal, da je bil njegov oče 
kmečki sin in je kmečkemu rodu 
ostal zvest vse življenje. Resnično 
domač je bil le med kmečkimi ljud
mi in se je globlje zanimal zlasti za 
podeželsko življenje. Sin je zapisal, 
da je v mariborskem obdobju od 
etnoloških tem največ raziskoval 
kmečko hišo in gospodarska poslop
ja.

V prispevku Toneta Petka 
Etnološko delo Franja Baša izvemo, 
da je Baš prve znanstvene objave

posvetil rojstni Savinjski dolini. V 
prvem letniku Geografskega vestni
ka, 1. 1925, je priobčil razpravo 
Hmeljarstvo v Savinjski dolini. S pre
gledom zgodovine hmeljarstva v 
svetu je označil razvoj te gospo
darske panoge.

Leta 1929 je napisal razpravo 
Gospodarsko poslopje v Savinjski 
dolini. Spis je začel z obsežnim 
geografskim uvodom o legi in 
značaju nasebj na obravnavanem 
ozemlju, s čimer je utemeljil namen 
gospodarskega poslopja. Razvoj 
gospodarskega poslopja prikazuje 
tudi z vphvom veleposestva na 
kmečko gospodarjenje. Prav tako je 
posebej obdelal gospodarska 
poslopja v hribih in v dobni ter 
nakazal njihovo odvisnost od živi
noreje in poljedelstva. Obsežno 
terensko delo je opravil tudi na 
Dobrovljah. Rezultat tega je obširna 
razprava Kašče na Dobrovljah 
(Slovenski stenograf, 1.1952). S tem 
delom je uvedel študij nove oblike 
stavb pri nas. Predstavitvi kraja z 
gospodarskega, geografskega in 
zgodovinskega zornega kota sledi 
raziskava tamkajšnjih kašč kot vira 
za ljudsko materialno kulturo in 
predvsem kot vira za zgodovino naše 
podeželske hiše. Dognal je, da so se 
kašče razvile v visokem srednjem 
veku.

Ta tri dela dokazujejo, da se je 
Franjo Baš, ne glede kje in kdaj je 
delal, ves čas zanimal za Savinjsko 
dobno in okobco rojstne vasi.

Prof. Milan Natek je ob odkritju 
plošče na njegovi domačiji v 
prispevku Profesor Franjo Baš - 
zaslužni raziskovalec slovenske 
zemlje zapisal, da je bil Baš neutru
den in dobrodušen popotnik, ki je 
podrobno prepešačil vse slovenske 
pokrajine. Neposredno je spoznaval 
slovenske dežele in njihovo prebival
stvo. Razmišljal in pisal je o prob
lemih, na katera je naletel na popo
tovanjih.

Prostor v časopisu ne dovoljuje, 
da bi podrobno predstavih njegovo 
delo. Njegova bibbografija je 
obsežna in raznovrstna ter šteje več 
kot 700 enot.

V že omenjeni razpravi je Tone 
Petek zapisal, da je namen razstave v 
manjši obbki pokazati življenjsko 
delo prof. Franja Baša in da je ta 
razstava izziv za pripravo večje in 
predvsem temeljitejše razstave.

Naša želja je, da bi vsaj del te razs
tave prikazah v Spodnji Savinjski 
dolini. Občina Braslovče ima lepo 
priložnost, da opozori na svojega 
rojaka.

Franc Ježovnik

8 9 . 1  M
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Telefoni:
studio: 703-200, 
redakcija: 724-724, 
faks: 724-427

komercialni mali 
oglasi: 090-46-31
(razen nedelje vsak 
dan po 8. in 16. uri)

Vsem našim poslušalkam in poslušalcem  
želimo 0 letu 2000  

zdrhan koš sreče, zdradja in uspehod.

Tudi d nodem tisočletju bodite 
z  nami dsak dan!

Božič je med ljudmi gotovo 
najbolj priljubljen praznik, ki je 
v stoletjih zbudil celo paleto 
najrazličnejših seg in običajev 
ter verovanj. Spregovorimo o 
šegah, običajih ter verovanjih v 
Savinjski dolini.

Božič je tipičen družinski praznik. 
Po prepričanju naših prednikov je 
tako velik praznik, da ga ne smemo 
motiti niti z obiski. Njun je namenjen 
drug dan, praznik sv. Štefana.

Začetek duhovne in zunanje 
priprave na božič je ADVENT, ki traja 
štiri nedelje. V naših krajih se vedno 
bolj pojavljajo ADVENTNI VENČKI, ki 
nimajo nikakršne tradicije pri nas, 
preneseni so iz skandinavskih dežel, 
izvor lahko poiščemo v verovanju 
germanskih plemen. Danes štiri 
svečke na adventnem venčku sim- 
bohzirajo štiri obdobja zgodovine 
stare zaveze svetega pisma. Venček 
smo omenib, ker vedno bolj krasi 
naše hiše, trgovine.

Pojdimo po dobni.
Na Gomilskem in verjetno tudi kje 

drugje na Štefanovo blagoslavljajo 
konje, sol in vodo. TEPEŽKANJE da 
še poznajo v dobni? Nam še otroci 
med tepežkanjem voščijo zdravje in 
dolgo življenje ter dobijo nekaj male
ga v dar? Dotik z leskovo šibo na 
TEPEŽNI DAN (28. december) 
prinaša odraslim zdravje, dekletom 
ženina, sadnemu drevju bogat sad, 
živini dobro rast, domačiji srečo. Če 
katera hiša v vasi ne bi odprla vrat 
otrokom - tepežkarjem, bi si za pri
hodnje leto zaprla vrata pred srečo.

Tepežkanje z leskovo šibo. LESKA 
je simbol potrpežljivosti, plodnosti in 
zdravja. Včasih so tepežkah starejši 
fantje in dekleta so se pustila nate- 
pežkati, v veri, da tepežkanje prinaša 
plodnost, bala so se, da bi drugače 
ne mogle imeti otrok. Leskov grm je 
pobi čudodelnih moči. LESKOVA 
MAST - leskova šiba je otrokom nek
daj pomagala do ubogljivosti - vsaj 
tako so mislili starejši. Na Ponikvi so 
med obema vojnama dobib otroci 
tepežkarji od župnika pol dinarja, 
pri vseh ostalih hišah pa slaščice.

Vrnimo se k BOŽIČU in odgovo
rimo na vprašanje: KAKO DOŽIVL
JAMO BOŽIČ V SAVINJSKI DOLINI?

Na Ponikvi pravijo, da je BOŽIČ 
največji zimski praznik za človeško 
dušo, KOLINE pa praznik za telo.

V Braslovčah gredo kosci na sveti 
večer opolnoči na travnik budobo 
dražit. Kdor zdrži čez polnoč, dobi 
od hudobe koso, ki je ni treba nikob

brusiti in zmeraj reže kakor sam 
vrag.

V Savinjski dolini pravijo, da je 
treba na sv. večer zvečer posaditi 
grah pod kap, da tedaj vrag prinese 
denar. To je naredil neki mož iz 
Grajske vasi. Ko so vsi odšU k 
polnočnici, je odnesel iz hiše vse 
križe in božje podobe, potem je 
zlezel na peč in vzel molek v roke. 
Opolnoči je pridirjal v sobo vrag in 
rasel tako naglo, da je zrasel do 
stropa In dregal moža na peči v 
hrbet. Ta se je prestrašil in udaril 
vraga z molekom. Vrag je pri priči 
izginil, denarja ni pustil.

V Taboru se je pri polnočnicah 
med kukanjem s kora začela vzdigo
vati izza oltarja velika, kakega pol 
metra visoka zvezda, narejena iz žice 
in preoblečena s prosojnim papir
jem. V njej je gorela luč. Spredaj je 
bil z venci monogram IHS. Kakor 
čudo se je zvezda počasi vzdigovala 
pod obok velikega oltarja.

V Savinjski dolini so poudarjah 
ČAR ZELENJA. Tudi v Savinjski dobni 
dolgo niso poznali božičnega 
drevesa, krasih so božji kot. Tam so 
obesib smrečice z vrhom navzgor. 
Zakaj smreka? Že v pradavnini je 
zimzeleno drevo, ki kljubuje zimi, 
očaralo človeka. Smreka je od nek
daj simbol rodovitnosti.

Na Lucije dan začnejo delati v 
Braslovčah ruto, začnejo robiti ruto, 
vsak dan jo zarobijo tobko, da 
narede zadnji šiv na božični večer. 
Takšna ru ta jim prinaša srečo. 
Grešne ljudi od poštenih spoznaš, če 
imaš narejen stolček iz šestnajstih 
vrst lesa “moškega spola”.

Gospodinja je svetovala dekU, naj 
nese ob polnočnici hleb kruha okob 
cerkve, češ srečal te bo bodoči mož 
in ti odvzel hleb. Dekla - služabnica 
je tako tudi naredila. Ob povratku od 
polnočnic je dekla očitala gospodin
ji: “Tako ste se bab za hlebček, da ste 
mi poslali že na cerkveni prag gospo
darja, ki mi je hleb iztrgal iz rok.” 
Gospodinja je bila zelo žalostna in je 
rekla dekli: “Kadar boš svojim 
otrokom rezala pogačo, ne odreci 
mojim kruha!” Gospodinja je še iste
ga leta umrla, njen mož pa se je 
poročil z deklo.

Šege in navade iz Braslovč m oko- 
Hce so zbrah in obranih šolarji iz 
Braslovč, ki so leta 1934 pod vod
stvom Ljudevita Šnuderla zbirab in 
zapisovab te običaje.

V Stopniku so na božični dan 
spekli posebno potico, nadevano s 
suhimi krhlji, po navadi hruškovimi. 
Potico so spekh kot kruh na cegel. 
Ta potica se je imenovala POGAČNIK.

: m še bi lahko pripovedovab.

Slomškova modrost
Leto 1999 si bomo Slovenci zapomnih (naši zanamci pa se najbrž učili) tudi 

po tem, da je papež Janez Pavel II. Antona Martina Slomška razglasil za 
blaženega. Za decembrsko številko Utripa smo izbrab nekaj njegovih misb, ki 
so aktualne še danes. Izbor Slomškovih misb je objavljen v knjigi dr. Antona 
Medveda: Knezoškof lavantinski Anton Martin Slomšek, ki je izšla leta 1900 pri 
Mohorjevi družbo v Celovcu ob stoletnici Slomškovega rojstva.
•  Lepo in dobro je res, Ijudij koristnega dela učiti, pa še boljše, se dela 

z lastnimi rokami lotiti in pokazati, kar se pove v besedi.
•  Čudo veliko lepega in dobrega stori en sam mož, kateri veliko dela, pa 

malo tožuje, se sam trudi in ne zanaša na druge ljudi.
•  Kdor drevje sadi, za svojo hišo denarje na obresti polaga.
•  Ni prav, se svojega dela sramovati, naj si bo šilo ah šivanka, naj se časti, 

dokler pošteno človeka živi.
•  Huje ko človek za častjo leti, bolj čast pred njim beži, da je ne dojde.
•  Za mladino je bolje, biti brez denarja, kakor pa brez vladarja.
•  V mladih letih stradati je huda, pa se dobrega razvaditi še hujše.
•  Svet se po samih šolah ne poboljša, ako starisi doma pravega dna ne položijo.
•  Zdravje duše in telesa sta si najbližja soseda, kajti pod jedno streho prebivata.
•  Ljubezen je močnejša kot smrt.
•  Naj bo hiša še tobko srečna, neprenehoma ji sobice ne sije.
•  Potrpljenje je za vsako bolezen prvo in najpotrebnejše zdravilo.
•  Zadovoljnost je polovica življenja.
•  Lepo je srce, ki se z veselimi veseb in z žalostnimi žaluje.
•  Kjer v soseski lepe zastopnosti ni, tam je življenje za pekel priprava.
•  Časi so ravno taki, kakoršni so ljudje.
•  Hočeš druge vneti, moraš sam goreti.
•  Kdor lepo pesen zna in jo zapoje, se več obrajta pri poštenih ljudeh, kakor on, 

ki piti kupuje.
•  Sreča tvoja še ni to, česar se dobrega naučiš, marveč to, kar dobrega storiš.
•  Ne zavrzi starih prijateljev, ker ne veš, kakšni bodo tvoji novi.
•  Kdor hoče prav srečno živeti, mora modro glavo pa žlahtno srce imeti.
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Nagradna križanka
Rešitve k rižan k e , ob jav ljene v četrti številki U tripa; DOMAČI-MEJSNT-IZDELKI-NAREZKI-LFRENOVKE-KRVAVICE- 
SALAME-SVEŽE-MESO-PEČENICE-KRAJNSKE-KLOBASE-PAŠTETE-PETROVČE-ŽALEC-CELJE.
Izid  žreban ja:
1. Zlatka Rojnik, Zg. Grušovlje 21, Šempeter

2. Marija Štefančič, Ložnica 35/a, Žalec
3. Franc Matko, Kapla vas 18, Prebold.
Nagrade podarja MESARSTVO ČAS, Ervin Čas, s.p., Žalec. Izžrebanci se oglasite v našem uredništvu, 
kjer boste prejeli vrednostne bone za dvig nagrad. Pokrovitelj križanke, objavljene v tej številki Utripa 
Savinjske doline, je KLASJE, MLINSKO PREDELOVALNO PODJETJE CE1JE, d. d., nagrade pa so vredne
5.000, 3.000 in 2.000 SIT. Rešitve križank (samo gesla) pošljite na naslov našega uredništva do 7. januarja 2000.
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J A N U A R  - P R O S I N E C
Pregovori:

- Na tri kralje jasen dan bo, za dolgo zimo hrani seno.
- Prosinca gorkota - v jeseni sirota. *
- Prosinec mrzel, da poka - bo sadje jeseni in moka.
- Sonce na Pavla stola (18.) dan obilo žita in vina da, 

če pa sneži, žito se podraži.
- Kakršno je vreme na Pavla stola dan, tako bo ostalo 

mesec dan.
- V januarju toplo - v februarju mrzlo.

O krasni v rt

Tudi pozimi je okrasni vrt prekrit s snegom ali ivjem 
lep. Ko pade svež sneg, ga po potrebi otresemo z drev
ja in grmovja. Če pa sneg skopni, popravimo zaščito 
najbolj občutljivih rastlin, sicer pa vrt prepustimo zimi.

Tudi sobne rastline še vedno potrebujejo počitek. Le 
cvetočim privoščimo nekaj več vode in tudi gnojila, da 
lepše cvetijo. V prezimovališču redno čistimo okenske 
cvetice in posodovke ter odstranimo suho listje in cvet
je. Zalivajmo čim manj, da bodo rastline res mirovale, 
ne smejo pa veneti. Če imamo potaknjence bršljank in 
pelargonij na sobni temperaturi, kjer intenzivno rastejo, 
jih moramo večkrat vršičkati, najbolje je, če odstranimo 
vrh, ko ima dva para listov. Le tega ponovno potaknemo, 
če imamo pripravljeno zemljo ah pa jo kupimo. 
Preostala rastlina mora imeti prav tako dva para listov. 
Iz pazduh pa poženejo novi poganjki. Tako so rastline 
nižje in bolj košate, pa tudi zacvetijo bolj zgodaj. 
Pogosto so problem tudi Ustne uši, ki jih je potrebno 
pravočasno zatreti. V Agilni in nekaterih Semenaminih 
trgovinah ter Kmetijskih preskrbah je kar pestra izbira. 
Za pomoč poprosite prodajalca.

Sicer pa je sedaj predvsem čas, da razmislimo, kaj 
bomo sadili spomladi v korita na oknih in kaj v okrasni 
vrt okoli hiše. Če hočemo, da bomo imeli zgodaj cvetoče 
begonije, moramo že konec januarja posaditi gomolje 
najprej v vlažno mivko, kjer kmalu odženejo. Aprila jih 
potem presadimo v korita.

Zelen javn i v rt

Tudi ta sedaj večinoma počivale ob otoplitvah lahko 
pobiramo korenovke in radič iz zasipnice, če smo jo 
jeseni naredili. Na prostem pa še vedno lahko pobiramo 
brstični in kodrolistni ohrovt ter por. Če smo dobro zas
tavili siljenje radiča, nam ga tudi v januarju ne bo pri
manjkovalo. Na isti način, kot je opisano v prejšnji

številki, lahko silimo tudi regrat. Še vedno lahko zelo 
popestrimo solate, skutne namaze in zeliščno maslo z 
vrtno krešo ah mešanico kreše, gorjušice in repice, ki 
jih posejemo v plitve posode. Ko vzkahjo, jih postavimo 
na okensko pohco.Dišavnice redno obtrgujemo in le 
zmerno zalivamo, da lepo odženejo nove Uste. Posebno 
rade napadejo uši peteršilj, posebno če je na toplem. 
Ker ga pozimi neradi škropimo s katerim koh pesti
cidom, pomaga tudi, če lonec nagnemo, peteršilj 
pošteno z curkom vode stuširamo in uši odplaknemo.

Zaprto gredo lahko že konec meseca napolnimo s 
svežim hlevskim, še bolje konjskim gnojem, da bomo že 
v februarju lahko začeli z zgodnjimi setvami. Najboljša 
lega grede je jug - sever s tem, da je severna stran višja.

Sedaj je tudi čas, da izdelamo načrt pridelovanja vrt
nin za naslednje leto. Pregledati je potrebno vrtno orod
je in ga po potrebi popraviti. Preglejmo semena in 
gomolje, ki smo jih jeseni sami pospravili. Po potrebi 
preizkusimo kaljivost ostankov semen. To najhitreje 
napravimo z navlaženo papirno brisačo, katere en 
konec je vedno pomočen v vodo.Nanjo nasujemo nekaj 
semen in jo zvijemo v rolo ah pokrijemo z drugo vlažno 
brisačo. Po semenu ustreznem času kaljenja le-to razvi
jemo, preštejemo kaleča semena in ugotovimo, kohko 
ga moramo posejati. Sedaj je tudi čas, da si nabavimo 
semena za pridelovanje svojih sadik paprike in 
gomoljne zelene, da bomo imeli dovolj utrjene sadike za 
saditev spomladi.

Vrtnine so vir zdravja in pomembna hrana za pravil
no nadzorovanje teže, ki postaja vse večji problem. 
Zdravo se prehranjujemo, če na leto pojemo od 80 do 
140 kg različnih vrtnin. Največ lahko porabimo zelja in 
ohrovta, to je od 12 do 15 kg, vključno s kislim zeljem, 
sledijo solata, endivija in radič od 10 do 15 kg. Po 10 kg 
pojemo korenčka, čebule, fižola, paradižnika, po 5 do 8 
kg pa kumar in paprike.

Za številne družine postaja zelenjavni vrt pomemben, 
saj jih oskrbuje s presnimi pridelki. Velikost vrta, 
prehranske navade družine ter čas za delo pa so 
pomembni pri načrtovanju kolobarja v vrtu. 
Kolobarjenje je menjavanje prostora za vrtnino po 
določenem vrstnem redu. Najbolj primeren je pet- do 
šestletni kolobar, na manjšem vrtu pa običajno tri do 
štiri leta. Če ne kolobarimo, se tla utrudijo, v njih se 
razmnožijo bolezni in škodljivci, vse to pa vpliva, da 
postane zemlja manj plodna. Več o tem pa v naslednji 
številki, ko bomo že načrtovali prva dela.

Martina Zupančič, univ. dipl. kmet. ing.

Zim sko za tiran je  varoze čeb el
Parazitarna bolezen čebel, 

varoza se vtrajno zadržuje v 
slovenskih čebelnjakih zaradi 
njene specifičnosti. Paraziti 
zajedajo čebelje ličinke, ki so v 
pokritih celicah, zato jim sred
stva za zatiranje ne pridejo do 
živega, dokler je v panjih prisot
na zalega. Veterinarska strokov
na služba zato čebelarjem svetu
je, da opravljajo temeljito zati
ranje varoze v zimskem času, ko 
v panju ni prisotne zalege.

Pri tem pa se med čebelarji 
pojavlja vprašanje, kako rešiti ta 
problem, saj vemo, da čebele v 
zimskem času mirujejo, vrsta zdravil, 
ki jih uporabimo pa so različna, zato 
je treba njihovo uporabo prilagoditi.

V Sloveniji imamo na voljo le dva 
razhčna preparata za zatiranje 
varoze v zimskem času; to sta 
Hemovarin Perizin.

Za oba preparata je pomembno, 
da ju uporabimo pravilno in točno 
po navodilih proizvajalcev.

Da ne bo dileme okrog uporabe 
posameznega preparata, bom 
uporabo vsakega posebej poskušal 
temeljito opisati.

HEMOVAR je preparat, uvožen iz 
ZRJ, njegova aktivna substanca pa je 
amitraz in sicer v 20 % koncentraciji. 
Preparat je možno uporabiti na tri 
različne načine:

1. 2 kapljici preparata kanemo na 
priložen listič, katerega obesimo za 
mrežo na zadnjem okencu in

prižgemo, da tli. Vrata panja hitro 
zapremo, poskrbimo pa, da dobro 
tesnijo. Dnevna temperatura pri tem 
je pomembna in m ora biti najmanj 
10°C. Vedno moramo na podnico 
panja vložiti namaščen papir ah test
no mrežo, da po končanem zdravl
jenju opravimo kontrolo uspešnosti 
zatiranja varoze.

2. 15 kapljic preparata umešamo 
v 1 hter mlačne vode. Emulzijo, ki 
nastane, z ročno pršilko razpršimo 
po čebelah. Pri tem moramo panj 
odpreti, odmakniti dva ah tri sate, 
nato pa preostale sate razmikati in 
čebele poškropiti, da postanejo 
rosne. Poraba emulzije je lahko 
največ 20 ml na 1 sat z obeh strani. 
Tudi pri tem načinu je pomembno, 
da dnevna tem peratura presega 
10"C.

3. Vodno emulzijo v razmerju 3:50 
(3 ml Hemovara : 50 ml vode) 
vnašamo v panje skozi žrela 30 
sekund z aerosolno napravo. V tem 
primeru je doziranje odvisno od 
vrste aerosolne naprave. Pri tem 
načinu obdelave čebeljih družin 
mora temperatura presegati 5°C

V vsakem od treh primerov je 
potrebno pri delu uporabljati 
zaščitna sredstva in sicer rokavice ter 
obrazno masko s filtrom proti 
živčnim strupom.

Pri delu s temi preparati ne 
smemo kaditi, piti ah jesti, sam 
preparat pa moramo hraniti izven 
dosega otrok na temnem in hladnem

prostoru.
PERIZIN je sistemični insekticid 

proizvajalca Bayer iz Nemčije. 
Aktivna substanca v Perizinu je 
coumafos in sicer v 3, 2 % koncen
traciji.

Delovna raztopina se pripravi 
tako, da se 1 ml Perizina umeša v 50 
ml blagega sladkornega sirupa, ki se 
nato s posebno brizgo ah pršilko 
razprši po čebelah. Doza za vsako 
čebeljo družino je le 5 ml te raz
topine na eno zasedeno ulico. 
Pomembno je, da se mediščni sati 
pred tem odstranijo iz medišča, 
četudi samo za dva dni. Tretiranje se 
ponovi čez teden dni, če ob prvem 
odpade več kot 10 varo j.

Uspešnost zatiranja varoze s 
Perizinom je tohko večja, kohkor 
manj je v panju prisotne zalege. 
Ravno zaradi tega je pomembno, da 
to tretiranje opravimo šele v obdob
ju med 15. novembrom in 15. febru
arjem.

Za vsa nadaljna navodila in pojas
nila glede zimskega zatiranja varoze 
pa se lahko obrnete na strokovno 
veterinarsko službo, ki vam bo glede 
tega rada svetovala.

Veterinarski zavod Slovenije, 
O.E. Celje, 

Oddelek za zdravstveno 
varstvo čebel 

Tmoveljska cesta 1 
3000 Celje, tel.: 38-451, 38-453

PROGRAM ZIMSKEGA 
IZOBRAŽEV ANJA ZA KMETE

Novosti pri letošnjem izobraževan
ju so organizirani, poglobljeni, 
večdnevni seminarji - tečaji, ki so 
organizirani za kmete celotne celjske 
regije. To pa zato, ker je vedno več 
specializiranih kmetij, ki se inten
zivno ukvarjajo z določeno pridela
vo. Ker so seminarji dragi, udeležba 
pa je v eni občini premajhna, smo 
nekatera predavanja organizirah za 
več občin skupaj. Razdalje niso tako 
vehke, da jih ne bi zmogli.

Za udeležbo na večdnevnih tečajih 
se obvezno prijavite vašemu svetoval
cu ah na KSS Žalec.

Za vse dodatne informacije 
pokličite KSS Žalec.

Sedaj, pozimi, je največ časa, 
da prisluhnete in se pogovorite 
s strokovnjaki. Tako Vam bo 
spomladi lažje pri delu in iskan
ju najboljše rešitve.

Udeležite se predavanj in 
tečajev in se tako pridružite 
najboljšim.

ZAVOD ZA ŽIVINOREJO IN 
VETERINARSTVO CELJE 
Enota za kmetijsko svetovanje 
Žalec
Žalskega tabora 1, 3310 Žalec, 
tel. (063) 710 17 80.

univ.dipl.ing. Zoran Kramer Higiensko pridobivanje mleka Hmeljarski dom Žalec 12.1.2000 
ob 10. uri

mag. Zlatka Gutman Kobal 
univ.dipl.ing.Andrej Soršak

Zimska rez travniških nasadov Kmetija čremožnik 
Dobrič pri Polzeli

19.1.2000 
ob 10. uri

mag. Zlatka Gutman Kobal 
univ.dipl.ing.Andrej Soršak

Vpliv tehnologije pridelave na 
kakovost jabolk

Hmeljarski dom Žalec 26.1.2000 
ob 10. uri

Priprava zdravilnih zelišč v januarju 2000

ing. Ciril Tinko Pridelovanje sladkorne pese Hmeljarski dom Žalec 2.2.2000 
ob 10. uri

univ.dipl.ing. Peter Pšaker Klima v hlevu Hmeljarski dom Žalec ^ .2 .2 0 0 0  
ob 10. uri

strokovnjaki IHP Hmeljarsko predavanje Hmeljarski dom Žalec 1.3.2000 
ob 10. uri

ga. Ruth Reš Podgornik Cvetje ob hiši in na balkonu Hmeljarski dom Žalec 8.3.2000 
Ob 10. uri

univ.dipl.ing. Ivan Kodrič 
mag.Milan Žolnir

Pridelava breskev in češenj 
Varstvo sadnega drevja

Hmeljarski dom Žalec 15.3.2000 
ob 1 0 . uri

TEČAJI:

strokovnjaki ZŽV Celje Reja drobnice Celje, Velenje februar 2000

g. Vinder Plesni tečaj za člane DPM Petrovče januar, februar 
2000

Strokovnjaki ZŽV Celje Tečaj iz govedoreje ZŽV Celje 22., 23. in 
24.3.2000

predsednice KO DKŽ Različni kuharski tečaji in 
izmenjava izkušenj

po dogovoru s 
predsednicami KO DKŽ

december, 
januar in 
februar 2000

INTERESNE
SKUPINE: NOSILCI TURISTIČNE 

DEJAVNOSTI NA KMETIJAH

ga.Sonja Kreslin Trženje na turistični kmetiji Zavod za živinorejo in 
veterinarstvo Celje

januar 2000

PRIKAZI:

ga. Darinka Felicijan Izdelava rož iz papirja Gasilski dom Gomilsko 19.2.2000 
ob 10. uri

univ.dipl.ing. Tatjana Pevec Postavljanje el. pašnih ograj kmetija april 2000

Oživitev travn išk ih  n asadov - “sadnih  vrtov”
Obrobju Savinjske doline dajejo 

svoj videz tudi travniški nasadi 
visokodebelnih dreves jablan, 
hrušk, češenj, shv in drugih sadnih 
vrst. Vsa ta drevesa so bila v pretek
losti na kmetijah pomembna in so 
z drugačnim načinom življenja 
izgubljala pomen.

Drevesa so dajala sadove za 
prehrano ljudi, tržni viški pa so se na 
kmetiji prodah ah predelali v žganje, 
jabolčnik, kis in sušeno sadje. 
Predstavljala so tudi zaščito pred 
vetrovi, na plazovitih terenih so 
zadrževala zemljo, ponujala so 
senco pasoči živini. Mogočne 
hruške so ščitile gospodarska 
poslopja pred strelami.Z nakupom 
sodobne mehanizacije so nam posta
la ta drevesa kar naenkrat odveč. 
Pri košnji so otežila delo, krma se je 
pod drevesi slabo sušila in ti vzroki 
so vplivali na masovno krčenje 
travniških nasadov. Marsikatera 
kmetija je opustila pašo, ker takrat 
ni bilo sodobnih ograj. Pash so 
večinoma otroci in nekateri imajo še 
danes slabe spomine na tedanjo 
pašo. Ti spomini še danes zavirajo 
razvoj pašništva, kar draži 
ekonomiko pridelave krme in sik v 
nakup drage mehanizacije, 
primerne za nagnjene terene.

Ko smo se začeh zanimati za 
Evropo, smo ugotovili, da tam 
uspešno tržijo marsikaj, kar smo 
pri nas že opustili.Ugotovili smo, da 
ne znamo tržiti mnogih slovenskih 
naravnih lepot, pa naj bodo to vrelci 
tople vode, geološka nahajališča, 
kapniške jame, romarske cerkve, 
stavbišča, ki so pod spomeniškim 
varstvom, znamenite osebnosti, ki so 
živele tu. Vzporedno bi lahko kmeti
je ponudile tudi tisto, kar pridelajo 
doma, kar so delale naše babice in 
to so tudi sadovi travniških 
nasadov in predelava sadja. To sadje 
ne bo konkuriralo sadju iz inten
zivnih nasadov in ne bo šlo v hladil
nice, ampak bo imelo prav 
določenega kupca.Ta bo prišel v to 
področje in bo iskal posušeno sadje, 
jabolčnik, žganje, stare sorte sadja 
in ekološko pridelano sadje. Zakaj ne 
bi imeli tudi mi sadjarskih cest, ld bi

oživele za začetek samo neko obdob
je v letu, kot imajo npr. na 
Primorskem osmice. Velikokrat se 
zgodi, da ljudje takšne stvari iščejo in 
ne vedo, kje naj kupijo. Ljudje 
imamo danes premalo časa, da bi od 
hiše do hiše spraševali, ah imajo to in 
ono. Še za v trgovino nam zmanjkuje 
časa in zahajamo v vehke centre, kjer 
dobimo vse na enem mestu. To pa je 
tudi vzrok, da m arsikatero sadje 
ostane na tleh in zgnije.

Z organiziranim pristopom do 
oživljanja starih kmečkih nasadov in 
do spremembe mišljenja in večje 
reklame ter iznajdljivosti bi na mar
sikateri kmetiji lahko travniški nasa
di dajali dodaten vir zaslužka.

Stara drevesa bi bilo potrebno 
najprej pomladiti in prvi ukrep, ki 
ga je potrebno narediti, je zimska 
re z .

Pri zimski rezi visokodebelnih 
dreves najprej izrežemo vse posušene 
veje. Krošnjo znižamo in s tem jo tudi 
bolje osvetlimo. Rez izvajamo tik ob 
deblu. Štrcljev ne smemo puščah, 
ker se rane na njih ne zacehjo. Štrclji 
se posušijo, nastanejo dupline, ki 
počasi uničijo drevo. Drevesa 
moramo tudi dobro pognojiti. Po rezi 
zrastejo na odrezanem mestu številni 
poganjki, odvečne med letom 
odstranimo. Naslednje leto pre
ostale poganjke vodoravno 
upognemo. Ker je rast na obrezanih 
mestih zelo bujna, odvečne pogan
jke večkrat odrežemo.

Zaradi mehanskih poškodb in 
mraza pride do poškodbe skorje, v 
kateri se nasehjo škodljivci (kapar, 
jabolčni zavijač, cvetožer...)

Zato debla ostrgamo s strgalom in 
vse ostanke po čiščenju zažgemo.

Več o sami rezi visokodebelnih 
dreves bo povedano in prikazano 
na kmetiji Vilija Čremožnika v 
Dobriču, 19-1. 2000, ob 10. uri.

Pod oživljanje travniških nasadov 
spada Uidi precepljanje starih sort, 
sajenje sadik starih sort, ki jih je 
moč dobiti že v vsaki drevesnici, prav 
tako pa tudi celotna oskrba dreves in 
nato kakovostna predelava sadja. 
Med letom bo KSS Žalec orga
nizirala še prikaze ostalih del v 
travniških nasadih.

Oživitev starih travniških nasadov 
je lahko ena izmed alternativnih 
možnosti zaslužka in preživetja 
gričevnatih in hribovitih kmetij 
pred vstopom Slovenije v Evropsko 
zvezo. Seveda pa bo potrebno ljudi 
seznaniti z vsemi možnostmi, ki jih 
domače sadje ponuja. Mlajše gen
eracije namreč teh možnosti v 
glavnem ne poznajo več. Zato KSS 
pripravlja vrsto strokovnih 
izobraževanja katerimi bomo zain
teresirane seznanili z oskrbo 
travniških nasadov in z vsemi 
možnostmi, ki jih domače sadje 
ponuja.

KSS Žalec
Svetovalka: Mira Vrisk, kmet. inž.
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BLAŽ KRIŽNIK s p.
C esta na Lavo 2, 3310 Žalec 

tel.: 063/710-14-20 
fax: 063/710-14-21

Če plačate z gotovino, dobite 10-odstotni 
popust za pnevmatiko osebnih vozil.

SB B B lin
Za vas smo tukaj od 8. do 18. ure, 
ob sobotah od 8. do 13. ure.
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Se priporočamo! |
VESEL BOŽIČ IN SREČNO NOVO LETO 2000.
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V e te r in a r s k a  a m b u l a n t a

F A R M A , d . o . o .
Podlog 1 , 3 3 1 1  Š em pete r
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ZASEBNA
VETERINARSKA AMBULANTA_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ I _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ >

Am bulanta je odprta 
od 7. do 9. ure in od 17. do 18. ure. 

tel.: 701-323

DEŽURSTVO 24 u r 

m obitel: 0609 646-202

«J*
V e te r in a r s k a  a m b u l a n t a

F A R M A , d . o . o .
Podlog 1 , 3 3 1 1  Š em pete r

ŽELI (/SEM OBČANOM 
VESEL BOŽIČ 

IN
SREČNO NOVO LETO

VJ>. V jC  V fC  V pT VjN V Jv  v |>  y j \  v j y  T l v

2 4  UR

Z A S E B N A
SAVINJSKA
VETERINARSKA
POSTAJA, d.o.o. Tel-: 063' ™ ;J33
ŽALEC Mob.: 0609 616-786
Celjska c. 3/a, Žalec

Ambulantni čas:
ponedeljek - petek od 7. do 9. ure in od 16. do 17. ure, 

sobota od 7. do 9. ure.

IZPOSTAVA VRANSKO, te l.: 725-007 
IZPOSTAVA POLZELA, te l.: 722-333 

Delovni čas: od ponedeljka do petka od 8. do 9. ure.

S v e č k *  ü c  fr l* c U t*  

h m *  le t *  2 0 0 0  

f e t i  j*  v t e e n  *& & u t**K  

u e te n ù u w ji 

u e te n ù ta n *6 e  f r e t ta , je  

f a lc e .

G R A D B E N I IN Ž E N IR IN G
ing. V inko  VUČAJNK, s p.

Prežihova 1, Žalec, telVfaks: 063/718-265 
mobitel: 0609 618-443

PROJEKTIRANJE
ORGANIZIRANJE

IN IZVAJANJE DEL
V GRADBENIŠTVU

Izvajamo:

GRADBENA D E U  \  /  NIZKE GRADNJE
OBRTNA D E U  \  /  ADAPTACIJE

IN Š T A U C IJ S K A D E U \/ REKONSTRUKCIJE

Poslovnim sodelavcem 
in bralcem Utripa 

želimo
vesele in zadovoljne 

božične praznike 
ter uspešno leto 2000!

študentski servis maribor
PODRUŽNICA ŽALEC
Mestni trg 7, tel./faks: 063 / 717-197, 71-00-600

• posredovanje dela za študente in dijake, J I
• naročanje napotnic tudi po telefonu, Delovni čas:
• fotokopiranje A4, č/b, 8 SIT, vi ak °d 7-3o0 d° l 9n ure’<C~)»m l . '  ^  ob sobotah od 8. do 12. ure. ^ — J

A4, barvno, 180 SIT,
• vezava fotokopij od 260 do 300 SIT.

ok] u m m  p e i j i i c  ttsk

Dffl[iEica&®©[MiBKi iroiMiKrirscaiK] imsTO© oso©.®®*
PRODAJA fTUDIIITSKIil SMUHdAKSKOCa KART

VSI ČLANI NAŠEGA SERVISA IMAJO:
D 10% popust pri opravljanju vozniškega izpita pri Avtošoli MAZZONI 

v Žalcu, tel.: 717-570,
Z> 100 SIT popusta pri ogledu kinopredstave v kinu Žalec - kupončke 

za popust dobite v našem servisu.

Trgovina IRA
Hmeljarska 15, 3312 Prebold 

Tel.: 063/724-554

H e rm a n  A lb in ,  s .p . 
slikopleskarstvo in izdelava 

plastičnih fasad 
S oseska  1 2 ,3 3 1 2  P re b o ld , 

tel.: 063/724-039, 
mob.: 041/626-116

Vsem našim kupcem se 
zahvaljujemo za zau

panje in
voščimo mirne in srečne  

božično-novoletne 
praznike.

T k i l Y
TRG OVINA  
Z MEŠANIM BLAGOM  
IN  BAROM
Liljana Robnik, s.p. 
KASAZE, 3301 
PETROVČE 
tel.: 063 707-760

VSEM KUPCEM 

IN  POSLOVNIM PARTNERJEM 

ŽELIMO VESEL BOŽIČ 

IN  SREČNO PRIHAJAJOČE 

LETO 2000

M e k tii1 trqoüine in bara LILIf

d.o.o.
KOSOVA 6, 3000 CELIE, tel.: 063 / 443-144 

Odprto: pon. - pet. 8.-19. ure, sobota 8.-12. ure.

Trgovsko p ro izvo d n o  p o d je tje  Celje
*** SALON POHIŠTVA***

MOŽNOST NAKUPA OSTALEGA POHIŠTVA 
ZA OPREMO VAŠEGA STANOVANJA

Našim kupcem in poslovnim partnerjem želimo 
lep božič in srečno ter uspešno leto 2000.

Si lI Trgovina in storitve

l i l i  C r ^  Talne obloge

V N A Š I  P R O D A J A L N I  V A M  P O N U J A M O :

p rep ro g e  200  x 300  že oci 12 .0 0 0  S IT  d a lje

- 4-metrske tople pode in itisone za vsak dom in poslovne prostore
- 2-raetrske tapisome, obloge za stopnice
- tekače, preproge, dekorativno blago, pliš, 

pluto, predpražnike, namizne prte
- material za polaganje talnih oblog
- zavese standardnih mer in zavese po posebnem 

naročilu z raznim okrasnim blagom
- simpatex za kopalnice, kopalniške gamitpre, umetni krzno.

Na željo kupcev vam talne obloge zarobimo 
in brezplačno dostavimo na dom.

Polagamo vse vrste talnih oblog in tapeciramo sedežne 
garniture in stole.

'Od 20. do 31. decembra vam pri nakupu nad 10.000 SrU 
PONUJAMO 15-odstotni božično-novoletni popust 

za vse blago.

VSEM STRANKAM IN POSLOVNIM  
SODELAVCEM

SE ZAHVALJUJEM O ZA ZAUPANJE  
IN ŽELIMO

PRIJETNE BOŽIČNE PRAZNIKE  
IN SREČNO, ZDRAVO  

TER USPEŠNO NOVO LETO 2000.
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T u d i m e d  p r a z n ik i je  p o m e m b n o  

r a z m iš lja t i  o  s v o j i v a r n o s t i
Pred nami je obdobje, ki je po mnenju marsikoga veselo in 

najbolj praznično. Ker letošnji božič, predvsem pa novo leto, 
nikakor ne bosta običajna, saj prihajamo tudi v novo tisočletje, 
bodo tudi praznovanja in že same priprave na praznovanje 
bistveno bolj pomembna in mrzlična. V tej predpraznični mrzlici 
marsikdo pozabi na osnovna načela lastne varnosti. Da bi prazno
vanja preživeli čim lepše in tudi varno, dovolite, da povzamemo le 
nekaj osnovnih preventivnih nasvetov.

Za to obdobje je značilno, da je pokrajina zasnežena, kar praznikom daje 
še poseben čar. To pa za voznike pomeni, da morajo imeti vozila opremlje
na z zimsko opremo, prav tako pa morajo biti še posebej pozorni na to, da 
pred vožnjo očistijo vozilo in si s tem zagotovijo dober pregled na vse 
udeležence v prometu. Te nasvete smo že objavili ob preventivni akciji Vama 
zimska vožnja.

V tem času so prometno-vamostne razmere na cestah sila nepredvidljive 
in spreminjajoče se iz ure v uro. Zaradi tega lahko kaj kmalu naletimo na 
poledico, zato hitrost vožnje vsekakor prilagodite lastnostim ceste in lastnim 
sposobnostim ter upoštevajte te hitro spreminjajoče se vozne razmere. K 
umiritvi hitrosti prometa smo pozivali v preventivni akciji po lic iji Hitrost 
ubija.

V tem obdobju marsikateri voznik rad popije kakšen kozarček alkoholne 
pijače, veliko pa je takih, ki te opojnosti zaužijejo preveč. Taki vozniki so zelo 
nevarni in nepredvidljivi, saj se njihova sposobnost vožnje bistveno zmanjša. 
Zaradi tega vam svetujemo, da ne pijete alkohola, če boste kakorkoli 
udeleženi v cestnem prometu, temveč upoštevajte sporočilo policije in tudi 
akcije Natakar, taksi prosim.

Ker so noči daljše in vidljivost bistveno manjša, naj velja za pešce, posebej 
pa za najmlajše že znano preventivno sporočilo policije Stopimo iz teme. S 
tem boste bistveno bolj vidni, vsekakor pa zaradi tega tudi bolj varni, saj vas 
bodo vozniki opažih prej. Pomembno pa je pri tem razmisliti, da pešci niso 
zavarovani tako, kot vozniki v varnostnih kabinah vozil, temveč so neposred
no izpostavljeni tveganju hujših telesnih poškodb. Na cestah bo v tem času 
izredno povečan promet, zato vam svetujemo, da bodite strpni in preudarni 
vozniki. Spoštujte prometne predpise in tudi druge udeležence v premem, saj 
boste s tem naredili sami največ za varnost vseh udeležencev v premem. 
Varnost vseh udeležencev v premem je največkrat odvisna od razmišljanj 
vsakega posameznika, torej je varnost prometa predvsem v glavah vseh 
udeležencev.

S problematiko uporabe pirotehničnih sredstev se ukvarja policija že v tem 
obdobju, pričakujemo pa, da se bo stanje na tem področju še bistveno 
poslabšalo. Prav tako se policija vsako leto srečuje s pojavi množičnega 
metanja petard in uporabe drugih pirotehničnih izdelkov. Medtem ko je 
takšno početje določenim posameznikom in skupinah v zabavo, je za velik 
del državljanov to početje neprijetno in predstavlja svojevrstno nasilje med 
ljudmi. Nepremišljena, neprevidna in objestna uporaba pirotehničnih 
izdelkov pogosto povzroči telesne poškodbe (opekline, raztrgnine rok, 
poškodbe oči itd.), vznemirja ljudi in Živah ter onesnažuje okolje. Da bi

preprečili tako hude posledice, bomo policisti štorih vse, kar je v naši moči, 
da omejimo nezakonito in nevarno uporabo teh sredstev. Dosledno bomo 
ukrepali proti vsem, ki bodo metali petarde oziroma druge pirotehnične 
izdelke, kjer to ni dovoljeno. Predvsem bomo nadzirali uporabo teh sredstev 
v šolah in njihovi okolici, v bližini zdravstvenih domov, vrtcev, domov za 
ostarele, v okohci cerkvenih objektov, v strnjenih naseljih, na hodnikih 
stanovanjskih blokov, športnih objektov in na drugih krajih, kjer se zbira 
večje število ljudi. Kljub vsem prizadevanjem policije se moramo zavedati, da 
je objestna in nevarna uporaba pirotehničnih izdelkov problem vseh, zato 
prosimo vse, predvsem pa starše otrok, njihove skrbnike, učitelje in vzgo
jitelje, da z opozarjanjem na nevarnosti in možne posledice takega početja 
ter s svojim lastnim zgledom pripomorejo k  preprečevanju in zmanjševanju 
posledic.

Pirotehnične izdelke, ki jih mladoletniki lahko uporabljajo, naj uporablja
jo le pod nadzorom staršev ah skrbnikov. Mesta za odmetavanje petard naj 
bodo izven urbanih nasehj, na prostorih, kjer ni možno ogroziti ljudi in 
objektov. Spoštujte pravico sosedov, otrok, starejših, da v miru uživajo 
praznike, zato ne mečite petard v njihovo bližino in pred njihove domove. Ob 
tem pozivamo vse, ki jim ni do pokanja s pirotehničnimi izdelki, da se 
odzovete naši preventivni akciji Petarde, lepše je brez vas, ki smo jo priprav
ili ob pomoči Občine Žalec. Oglasite se na Policijski postaji Žalec in za sim
bolično darilo in PISNO ZAHVALO predate v uničenje pirotehnične izdelke. S 
tem boste prispevali k  varnosti in miru v času prihajajočih praznikov, saj čar 
le-teh ni vedno samo pokanje, ampak tudi mir, ljubezen do soljudi, česar 
večina ne zna oziroma noče spoštovati.

Čas praznikov je tudi čas, ko se marsikdo odpravi na krajše ah daljše 
počitnice. To pa je tudi čas, ko so na delu storilci kaznivih dejanj. Ti izko
riščajo odsotnost ljudi od doma za izvrševanje kaznivih dejanj. Prav tako smo 
v tem času nekohko bolj sproščeni in nemalokrat premalo pozorni na lastno 
varnost. Predvsem mislimo na varnost pri nakupovanjih, ko v naglici 
puščamo denarnice na prodajnih pultih, odklenjena vrata vozil na 
parkiriščih, pozabljamo stvari in podobno. Prav te okoliščine opazujejo 
tatovi, ki takoj izkoristijo našo nepazljivost. Zaradi tega vam svetujemo, da ste 
v teh predprazničnih dneh pozorni na vse te okoliščine in se po nepotrebnem 
ne izpostavljate oziroma ne dopustite storilcu, da bi poštah njegov plen.

Konec leta je tudi čas, ko vsakdo rad izreče nekaj takšnih ah drugačnih 
besed o svojem delu in življenju. Tudi policisti Pohcijske postaje Žalec ob 
koncu letošnjega leta sporočamo, da radi živimo in delamo v tej dolini in se 
trudimo, da bi bilo vsakdanje življenje vseh ljudi čim bolj varno, uspešno in 
veselo. To pa lahko zagotavljamo samo ob pomoči vseh ljudi, ki so pripravl
jeni kakorkoli pomagati pohcistom in pohciji. Teh ljudi, ki jim je mar, kako 
živijo, pa  je na srečo vedno več.

Na koncu vam želimo lepe božične praznike, v novem letu 2000 pa čim več 
uspehov, sreče, zadovoljstva, veselja in varnosti.

Zadovoljni smo, da živimo in delamo z ljudmi, ki jim ni vseeno, kako živijo 
in kako živijo drugi.

Kolektiv Policijske postaje Žalec

POOBLAŠČENI PRODAJALEC IN SERVISER, PRODAJA 
ORIGINALNIH REZERVNIH DELOV

SKALETOVA 13 (HUDINJA) - CELJE
TEL: 063/ 425-40-80

RABLJENA VOZILA •  MARIBORSKA C  20, CEUE 

063/ 492- 32-70
UGODNI KREDITI

50 %  TAKOJ 
50 %  NA ODLOG 

PLAČILA 1 DO 2 LETI.

MONTAŽA ZIMSKIH GUM •  V ZALOGI KOLESNI OBROČI

MALI OGLASI

ZAPOSLIMO STROJNIKA ZA 
DELO Z BAGROM, 
tel.: 041 511 743

KUPIM LEVO STRANSKO 
OGLEDALO ZA OSEBNI AVTO 
HONDA CIVIC 
tel.: 041 402-455

BERITE

Savinjske doline

IN OGLAŠUJTE 
V NJEM. 

te l.: 710-23-80

SER VIS GO SPODINJSKIH  APARATO V

ANTON KITEK, s p
Kasaze 107g, P e trovče  
te l. :  0 6 3 / 7 0 8 -2 5 6
m o b ite l: 0 6 0 9 / 6 3 2 -6 6 0 , GSM: 0 4 1 / 6 3 2 -6 6 0

POPRAVILA: • pra ln ih  stro jev
• š te d iln ikov

• sušiln ih  stro jev  
- zam rzova ln ikov

HITRO •  KAKOVOSTNO • V NU/NIH PRIMERIH TAKO/

Vsem cenjenim strankam želim 
srečno in uspešno novo leto 2000.

Ni jih več med nami
L e to š n ja  d v a  m e s e c a  je s e n i ,  o k to b r a  in  n o v e m b r a ,  s t a  b i l a  z a  n a s , b o rc e  N O B ,  
še  p o s e b n o  tu r o b n a .  Z a  v e d n o  so  se  p o s lo v i l i  l j u d j e ,  k i  j i m  u p r a v ič e n o  r e č e m o  
s o o r g a n iz a to r j i  u p o r a  p r o t i  o k u p a to r ju  v  l e t u  1 9 4 1  in  s o g r a d i t e l j i  te m e l je v  
s o c ia l i s t i č n e  d r u ž b e  v  S lo v e n i j i .
V  m e s e c u  o k t o b r u  1 9 9 9  je  v  8 7 .  l e tu  s t a r o s t i  u m r l  p r v o b o r e c  R a d o  Z a k o n jš e k
-  C a n k a r .  P r e d  v o jn o  je  ž iv e l  v  š m ik la v š k ih  k r i b i h  n a d  T a b o r o m  n a  u re je n i  in  
n a p r e d n i  k m e t i j i  s v o je g a  s t r i c a  A n d r e j a  Z a k o n jš k a .
K o t  m la d  f a n t  s e  je  o d lo č i l  z a  č a s n ik a r s k i  p o k l i c .  S l u ž b o v a l  je  n a jp r e j  v  
M a r ib o r u  in  p o t e m  v  C e l ju ,  o d  k o d e r  se  je  t a k o j  p o  p r i h o d u  N e m c e v  u m a k n i l  
v  sv o j d o m a č i  S m ik la v ž .  O k u p a c i j a  i n  v se , k a r  je  p r i š lo  z  n jo ,  g a  je  m o č n o  
p r i z a d e lo .  T a k o j  p o  p r i h o d u  d o m o v  se  je  p o v e z a l  s p r e d v o j n i m  k o m u n i s to m  
L ip č e to m  J u r h a r j e m  in  s k u p n o  s t a  p r i č e la  r a z p r e d a t i  m r e ž o  p a r t i z a n s k i h  z a u p 
n ik o v  in  z b i r a t i  o ro ž je  i n  d r u g  m a te r ia l  z a  p r v e  u p o r n i k e  p r o t i  o k u p a to r ju .  P o  
u s t a n o v i tv i  r e v i r s k e  p a r t i z a n s k e  č e te  je  p o s t a l  b o r e c  t e  č e te .  K o  s o  se  p a r t i 
z a n s k e  č e te  r e v i r je v ,  s a v in j s k e  i n  š a le š k e  d o l i n e  z d r u ž i l e  v  Š t a je r s k i  b a ta l jo n ,  je  
C a n k a r  s o d e lo v a l  v  v s e h  b o r b a h  t e g a  b a t a l j o n a ,  p r e d v s e m  p a  v  b o r b i  n a  Č r e t i  
in  n a  B re ž iš k e m  p o h o d u .  V  l e t u  1 9 4 2  je  o r g a n iz i r a l  t e h n i k o  z a  iz d a ja n je  r a z n ih  
v o jn ih  o b v e s t i l ,  v e s t n i k o v  i n  č a s o p is o v  z a  v so  Š t a je r s k o .  T e h n i k a  C a n k a r  je  
d e lo v a la  v se  d o  o s v o b o d i tv e .  P o  o s v o b o d i tv i  se  je  R a d o  Z a k o n jš e k - C a n k a r  
p o v s e m  p o s v e t i l  č a s n i k a r s t v u  i n  im e l  p o m e m b n e ,  o d g o v o r n e  n a lo g e  p r i  r a z n ih  
s lo v e n s k ih  č a s o p is n o - z a lo ž n iš k ih  p o d je t j i h .  N a p i s a l  je  t u d i  v e č  k n j i g  iz  č a sa  
N O B . Z a  v sa  s v o ja  d e l a  je  p r e j e l  v e č  d r u ž b e n i h  i n  v o ja š k ih  o d l ik o v a n j ,  m e d  
d r u g i m  je  n o s ile c  p a r t i z a n s k e  s p o m e n ic e  1 9 4 1  - 1 9 4 5 ,  S k u p š č i n a  o b č in e  Ž a le c  
p a  m u  je  p o d e l i l a  l i s t i n o  č a s tn e g a  o b č a n a .
N a j  b o  s p o m in  n a  p r e m i n u l e g a  to v a r iš a  R a d a  Z a k o n j š k a  -  C a n k a r j a  m e d  n a m i 
v e d n o  ž iv .
M e s e c a  o k to b r a  p a  n a s  je  z a p u s t i l  t u d i  p rv o b o r e c  I v a n  M o g u  -  M a r k o  iz  L e tu š a . 
R o d i l  s e  je  1 7 . 1 0 . 1 9 1 6 .  P o  p o k l i c u  je  b i l  g o z d a r .  V  n a r o d n o o s v o b o d i ln i  b o j  
se  je  v k l ju č i l  ž e  p r v o  l e to  o k u p a c i j e ,  l e ta  1 9 4 1 .  T o v a r i š  I v a n  M o g u  je  v  v s e m  
v o jn e m  o b d o b ju  o d  l e t a  1 9 4 1  d o  1 9 4 5  o p r a v l ja l  p o m e m b n e  k u r i r s k e  in  
o b v e š č e v a ln e  n a lo g e ,  p r e d v s e m  v  Z g o r n j i  S a v in js k i  d o l i n i  i n  n a  P o h o r ju .  
O r g a n i z i r a l  je  k u r i r s k e  i n  o b v e š č e v a ln e  p o s ta je  z a  v z d r ž e v a n je  z v e z  m e d  
K o r o š k o ,  T u h i n j s k o ,  Š a le š k o  in  S a v in js k o  d o l in o .  P o  v o jn i  je  o p r a v l ja l  r a z n a  
v o d i ln a  d e la  v  g o z d a r s t v u  v s e  d o  u p o k o j i tv e .  Z a  z a s lu g e  in  p o ž r tv o v a ln o s t  m e d  
v o jn o  in  p o  n je j  je  p r e j e l  v e č  v o ja š k ih  i n  m i r n o d o b s k i h  o d l ik o v a n j  in  p r i z n a n j
- m e d  d r u g i m  s p o m e n ic o  1 9 4 1  - 1 9 4 5 ,  o d  o b č in e  Ž a le c  p a  l i s t i n o  č a s tn e g a  
o b č a n a . T o v a r iš  I v a n  M o g u  n a m  b o  o s t a l  v  n a j le p š e m  s p o m in u .
V  n o v e m b r u  p a  je  p o d l e g e l  h u d i  b o le z n i  n a d v s e  s p o š to v a n i  to v a r iš  A lb in  
V i p o t n i k  -  S t r g a r .  R o d i l  s e  je  p r e d  9 2 .  l e t i  v  Z a b u k o v ic i .  P o  p o k l i c u  je  b i l  
k l ju č a v n ič a r s k i  m o j s t e r ,  z a p o s le n  p r i  r u d n i k u  Z a b u k o v ic a .  Ž e  v  m o n a r h i s t i č n i  
J u g o s l a v i j i  se  je  b o r i l  z a  d e la v s k e  p ra v ic e ,  saj je  k r i v i c e  o b č u t i l  n a  v s a k e m  
k o r a k u .  V  k o m u n i s t i č n o  p a r t i j o  je  b i l  s p r e j e t  l e ta  1 9 3 5 .  T a k o j  p o  o k u p a c i j i  
d o m o v in e  se  je  v k l j u č i l  v  n a r o d n o o s v o b o d i ln i  b o j  i n  o p r a v l ja l  p o m e m b n e  
n a lo g e ;  m e d  d r u g i m  je  b i l  l e t a  1 9 4 1  č la n  O k r o ž n e g a  k o m i t e j a  K P  in  O F  z a  
S a v in js k o  d o l in o  i n  o d  1 9 4 3 .  l e t a  d a l je  č la n  P o k r a j i n s k e g a  k o m i t e j a  K P  in  
o d b o r a  z a  Š t a je r s k o .  T o  f u n k c i jo  je  o p r a v l j a l  v se  d o  o s v o b o d i tv e .  B il  je  č la n  
A V N O J - a .
P o  v o jn i  je  s lu ž b o v a l  v  B e o g r a d u  k o t  s e k r e t a r  s i n d i k a t o v  r u d a r je v  z a  
J u g o s la v i jo .  L e ta  1 9 4 7  je  b i l  p o m o č n ik  s e k r e t a r j a  i z v r š n e g a  o d b o r a  O F  z a  
S lo v e n i jo  in  p o z n e je  r e f e r e n t  v  p r e z id i ju  l j u d s k e  s k u p š č i n e  S R S . N a z a d n je  je  
b i l  k o t  s e k r e ta r  v  s lu ž b i  v  L i to s t r o j u ,  t u  se  je  le ta  1 9 6 1  u p o k o j i l .  P o  u p o k o j i t v i  
se  je  to v a r iš  A lb in  V i p o t n i k  - S t r g a r  p o s v e t i l  p r e d v s e m  z b i r a n j u  p o d a tk o v  in  
o p is o v a n ju  z g o d o v in s k ih  d o g a ja n j  N O B  n a  o b m o č ju  Š t a je r s k e .  Z a  sv o je  b o g a 
to  in  u s p e š n o  d e lo  je  p r e j e l  v e č  v i s o k ih  o d l ik o v a n j ,  m e d  d r u g i m  r e d  r e p u b l ik e  
z  z l a t im  v e n c e m , r e d  b r a t s t v a  in  e n o tn o s t i  z  z l a t im  v e n c e m , s p o m e n ic o  1 9 4 1
- 1 9 4 5  in  l i s t i n o  č a s tn e g a  o b č a n a  o b č in e  Ž a le c .
T o v a r iš  A lb in  V i p o t n i k  je  b i l  p r i l j u b l j e n  in  s p o š to v a n ,  d o s le d e n  b o re c  z a  
d e la v s k e  p ra v ic e  v s e  d o  s v o je  s m r t i .  O s t a l  n a m  b o  v z o r  v  t r a j n e m  s p o m in u .

Rado Cilenšek

V SLOVO JANKU CVIKLU

2 . d e c e m b r a  1 9 9 9  s m o  se  n a  p o lz e l s k e m  p o k o p a l i š č u  p o s lo v i l i  o d  n a š e g a  n a d 
v se  d r a g e g a  in  s p o š to v a n e g a  p r e d s e d n ik a  O b m o č n e g a  z d r u ž e n ja  b o rc e v  in  
u d e le ž e n c e v  N O B  S p o d n j e  S a v in js k e  d o l i n e ,  t o v a r i š a  J a n k a  C v ik la .
P o  k r a t k i  in  t e ž k i  b o le z n i  je  n je g o v o  p l e m e n i t o  s r c e  p r e n e h a lo  u t r i p a t i  3 0 .  
n o v e m b r a  1 9 9 9  v  b o ln i c i  T o p o lš ic a .  N j e g o v i  s o b o rc i  i n  s o d e la v c i  s e  n ik a k o r  n e  
m o r e m o  s p r i j a z n i t i ,  d a  g a  n i  v e č  m e d  n a m i ,  sa j je  š e  p r e d  n e k a j  d n e v i  -  č e tu d i  
iz  b o ln i š k e  p o s t e l j e  - v o d i l  in  u s m e r ja l  d e lo  b o r č e v s k e  o rg a n iz a c i je ,  k i  ji  je  
p re d s e d o v a l .
J a n k o  C v ik l  je  p o  k o n č a n i  š o l i  k o t  1 6 - l e tn i  f a n t  o d š e l  v  p a r t i z a n e  in  se  v k l ju č i l  
v  T o m š ič e v o  b r i g a d o .  P o  p r i p o v e d o v a n j u  s o b o rc e v  je  b i l  h r a b e r  b o re c  i n  je  
k m a lu  p o  p r i h o d u  v  b r i g a d o  p o s ta l  m i t r a l j e z e c .  S o d e lo v a l  je  v  v se h  b o r b a h  
T o m š ič e v e  b r i g a d e  o d  s r e d in e  le ta  1 9 4 4  d o  o s v o b o d i tv e .  B o r i l  s e  je  t u d i  v  
z a k l ju č n ih  b o j ih  1 5 . m a ja  1 9 4 5  n a  P o l ja n i .
P o  o s v o b o d i tv i  s i je  p r i d o b i l  i z o b r a z b o  iz  k m e t i j s t v a  in  o p r a v l ja l  o d g o v o r n e  
n a lo g e  v  te j  s t r o k i .  P r e d  u p o k o j i t v i j o  p a  je  b i l  z a p o s le n  k o t  d i r e k t o r  
A g r o te h n ik e  v  C e l ju .
V  l e tu  1 9 9 0  je  b i l  iz v o l je n  z a  p r e d s e d n ik a  O b č i n s k e g a  o d b o r a  Z v e z e  b o rc e v  
Ž a le c  in  je  to  d o l ž n o s t  o p r a v l ja l  v se  d o  sv o je  s m r t i .  P o l e g  t e  o d g o v o r n e  
d o lž n o s t i  s e  je  v s e s t r a n s k o  u d e js tv o v a l  n a  g o s p o d a r s k e m ,  p o l i t i č n e m  in  d r u g i h  
p o d r o č j ih ,  s k r a tk a  b i l  je  iz r e d n o  d e la v e n  in  u s p e š e n  d e la v e c ,  k je r k o l i  s e  je  
p o ja v i l .  V  z a d n je m  m a n d a t u  ž a ls k e  o b č in e  je  b i l  s v e t n i k ,  s v e t n i k  p a  je  b i l  t u d i  
s e d a j v  n o v i o b č in i  P o lz e la .  V  č a s u  n j e g o v e g a  p r e d s e d o v a n ja  o b č in s k i  in  p o z n e 
je  o b m o č n i  b o r č e v s k i  o rg a n iz a c i j i  je  b i l o  d e lo  p r e c e j  r a z g ib a n o ,  s a j  so  m o r a l i  
b o rc i  i n  u d e le ž e n c i  N O B  p o le g  s v o j ih  r e d n ih  o p r a v i l  p o n o v n o  d o k a z o v a t i  
v lo g o  in  p o m e n  n a r o d n o o s v o b o d i ln e  b o r b e  v  č a s u  d r u g e  s v e to v n e  v o jn e  in  p o  
n je j .  J a n k o  C v ik l  je  b i l  d o s le d e n  z a g o v o r n ik  N O B  in  n j e n e  v lo g e  t u d i  p r i  
o b n o v i  in  g r a d i t v i  d o m o v in e  k a k o r  t u d i  p r i  r a z v o ju  in  u t r j e v a n ju  l j u d s k e  
o b la s t i .  P r i  t e m  so  g a  p o d p i r a l i  v s i  b o r c i  i n  u d e le ž e n c i  N O B ,  p a  t u d i  v e č in a  
d e lo v n ih  l ju d i .
P r a v  z a r a d i  o d l o č n o s t i ,  p o š t e n o s t i ,  p o ž r tv o v a ln o s t i  i n  to v a r i š k ih  o d n o s o v  s i je  
J a n k o  u s tv a r i l  s p o š to v a n je  in  u g le d  n e  le  b o rc e v  in  a k t i v i s t o v ,  p a č  p a  v s e h  
l j u d i ,  k i  so  g a  p o z n a l i .
B o rc i  i n  u d e le ž e n c i  N O B  b o m o  s v o je g a  p r e d s e d n i k a  š e  p o s e b n o  p o g re š a l i ,  s a j 
je  z e lo  u s p e š n o  v o d i l  z d r u ž e n je  n a  v se h  p o d r o č j ih .  Z a  n je g o v o  p o ž r tv o v a ln o  
d e lo  s e  m u  i s k r e n o  z a h v a l ju j e m o  z o b l j u b o ,  d a  b o m o  n a d a l j e v a l i  d e lo ,  k i  g a  je  
o p r a v l j a l ,  in  d a  b o m o  t u d i  v  p r i h o d n je  z a g o v a r ja l i  v r e d n o t e  N O B .

Rado Cilenšek
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Savinjske doline / / T

V  n a ših  src ih  še ž iv iš , 
za to  p o t nas vo d i tja , 
k je r  v  tiš in i sp iš.
T am  sk u p a j sm o v  nem i bo lečin i 
z  ža lo stjo  in  lep im i spom ini.

ZAHVALA
Ob boleči izgubi dragega moža, očka in dedija

AVGUSTA POTOČANA
iz Prebolda

s e  i s k r e n o  z a h v a l ju je m o  v s e m  s o r o d n ik o m ,  p r i j a t e l j e m ,  s o s e d o m , s o d e l a v c e m  
S I P - a  i n  S I P  S I C O  Š e m p e te r ,  n e k d a n j i m  s o d e la v c e m  H o t e l a  P r e b o l d  t e r  
z n a n c e m , k i  s t e  s e  p o k lo n i l i  n j e g o v e m u  s p o m in u ,  d a ro v a l i  c v e t j e ,  s v e č e , n a m  
iz r a z i l i  u s t n a  i n  p i s n a  s o ž a l ja  t e r  g a  p o s p r e m i l i  n a  n je g o v i z a d n j i  p o t i .

P o s e b e j  s e  z a h v a l ju j e m o  p o g r e b c e m ,  p e v c e m  z a  le p o  o d p e t e  p e s m i ,  
g o v o r n i k u  N i k u  R a k u ,  g o s p o d u  ž u p n i k u  F r a n c u  S e re c u  z a  l e p o  o p r a v l je n  
o b r e d  t e r  p o g r e b n i  s lu ž b i  R o p o ta r .

Š e  e n k r a t  h v a la  M i l i c i  in  J a n e z u ,  k i  s t a  n a m  p o m a g a l a  v  n a j t e ž j i h  t r e n u t k i h .

Z bolečino v srcu se te bomo vedno spominjali vsi, ki smo te imeli 
radi.

Prebold, 17. 11. 1999

ZAHVALA

Ob prihodu prvih snežink se je v naš dom 
prikradla žalost, saj smo v dvainšestdesetem 

letu starosti po težki bolezni za vedno izgubili 
dragega moža, očeta, dedija, brata in prijatelja

PETRA JEVŠOVARJA
iz Zabukovice 34.

O b  b o le č i  i z g u b i  se  i s k r e n o  z a h v a l ju je m o  v s e m  s o r o d n ik o m , s o s e d o m , p r i 
j a t e l je m  in  z n a n c e m , k i  s t e  n a m  o b  b o le č i  i z g u b i  s ta l i  o b  s t r a n i  i n  g a  v  ta k o  
v e l ik e m  š t e v i l u  p o s p r e m i l i  n a  n je g o v i  z a d n j i  p o t i ,  iz r e k l i  s o ž a l ja  i n  to la ž i ln e  
b e s e d e  t e r  d a r o v a l i  c v e t je  i n  sv e č e .

P o s e b n o  z a h v a lo  iz r e k a m o  o s e b j u  Z d r a v s tv e n e g a  d o m a  Ž a le c ,  p o g r e b n i  
s lu ž b i  R o p o ta r ,  g o v o r n i k o m a  g .  I v a n u  G r o b e l n i k u  in  g .  J a n e z u  M e g l i č u  za  
p o s lo v i ln e  b e s e d e ,  r u d a r j e m  t e r  g .  ž u p n i k u  z a  o p r a v l je n  o b r e d .  H v a la  t u d i  
z a  z a ig r a n o  T i š in o .

Žalujoči: žena Zofka in hčerke Tatjana, Metka in Darja z družinami 
ter ostalo sorodstvo

STRAHOVNIKd. „«
Pogrebna služba

- z dolgoletno tradicijo,
- s konkurenčnimi cenami,

- široko ponudbo storitev in opreme.

Vrečarjeva 2, Žalec 
tel.: 063/ 716-810 

715-605 
GSM: 041 425-620

Na uslugo smo vam ob vsakem času!
Ob IO-letnici poslovanja se Vam zahvaljujemo za zaupanje.

Zahvale sprejemamo v uredništvu Utripa 

Savinjske doline do vsake tretje srede v mesecu. 

Uredništvo je v Bergmannovi vili 

(rumena stavba pri Občini Žalec),

Ulica Savinjske čete 4, 3310 Žalec, 

tel.: 710-23-80.

POGREBNA SLUŽBA 

MORANA 

TEL. 063 720-003. 

720-660, 7000-640

Os ta /o  grenko je  spoznanje, 
to  je  resnica, n iso  sa n je, 
d a  te  n a za j n ič  več ne bo, 
ker s i za  vedno v ze l s/ovo.
S p o čij s i u tru jen e oči, 
za  vse še en kra t h va /a  ti, 
dobrota tvojega srca  
n ik d a r ne bo p o za b ljen a .

ZAHVALA
Ob boleči izgubi dragega moža, očeta in starega ata

VIKTORJA POTOČNIKA
iz Dobrovelj

(22. 2 .1931  - 1 4 .1 1 . 1999)

se i s k r e n o  z a h v a l ju je m o  v s e m  s o r o d n ik o m ,  z n a n c e m  z a  c v e t j e ,  sv e č e  in  
iz r e č e n o  s o ž a lje .
P o s e b n o  h v a l a  g .  J o ž e t u  Z id a n š k u  z a  i z r e č e n e  b e s e d e  in  o p r a v l je n  c e r k v e n i  
o b r e d ,  p e v c e m ,  p o g re b c e m  i n  g .  F r a n c u  D e b e la k u  z a  g o v o r  o b  s lo v e s u .

Vsem še enkrat iskrena hvala.

Žalujoči: žena Cilka, sinovi Peter, Viki in Branko z družinama, hčerke 
Verica, Ivica, Marija in Jožica z družinami ter 14 vnukov

ZAHVALA

Ob izgubi našega dragega

JANKA CVIKLA
s Polzele

s e  i s k r e n o  z a h v a l ju je m o  v s e m  s o r o d n ik o m ,  s o s e d o m , p r i j a t e l j e m  in  z n a n c e m , 
k i  s t e  g a  p o s p r e m i l i  n a  z a d n j i  p o t i ,  i z r a z i l i  s o ž a l je ,  d a r o v a l i  c v e t je  in  s v e č e .

P o s e b n a  h v a l a  g o v o r n i k o m a  g .  C i l e n š k u  in  g .  K ra š o v c u  z a  p o s lo v i ln e  b e s e d e ,  
g .  K o v a č e c u  z a  o p r a v l je n  o b r e d  in  p e v c e m  z a  z a p e te  ž a lo s t in k e .

Vsi njegovi

P o lz e la ,  d e c e m b e r  1 9 9 9

Srce tvo je večn e b ije , 
bolečin večne trp iš , 
so lze lije jo  iz  oči, 
dom  je  p ra zen  in  otožen, 
k e r te  več m ed n a m i n i.

ZAHVALA

Ob boleči izgubi dragega moža, očeta in dedija

VINKA MELANŠKA, st.
iz Andraža

(23. 10. 1927 - 20. 11. 1999)

s e  is k r e n o  z a h v a l ju je m o  v s e m  s o r o d n ik o m ,  s o s e d o m , z n a n c e m  in  p r i j a t e l j e m  
z a  i z r e č e n a  u s t n a  in  p i s n a  s o ž a lja , d a r o v a n o  c v e t je ,  sv e č e  in  s v e te  m a š e .  
P r i s r č n a  h v a la  g .  ž u p n i k u  N i k u  K r a j n c u  z a  o p r a v l je n  o b r e d  in  p e v c e m  iz  
A n d r a ž a  z a  o d p e te  ž a lo s t in k e .
H v a l a  g o v o r n i k u  S re č k u  P i ž o r n u  z a  g a n l j i v e  b e s e d e  s lo v e sa .
P o s e b n a  h v a la  d r .  N a d i  H r i b a r  z a  p o ž r tv o v a ln o  d o l g o l e t n o  z d r a v l j e n je .  
H v a l a  p r e d s t o j n i k u  p l j u č n e g a  o d d e l k a  b o ln i c e  T o p o l š i c a  B r a n e t u  
Č e r v e n ja k u  t e r  v s e m  s e s t r a m ,  k i  s o  g a  n e g o v a le ,  m u  s ta le  o b  s t r a n i  i n  m u  
la jš a l e  b o le č i n e  v  z a d n j i h  t e d n ih  ž iv l j e n ja .
Š e  e n k r a t  h v a la  v se m  in  v s a k e m u  p o s e b e j ,  k i  s o  n a m  v  t e ž k i h  t r e n u t k i h  s ta l i  
o b  s t r a n i .

Žalujoči: vsi njegovi

ZAHVALA

Ob boleči izgubi očeta

FRANCA CENCELJA
iz Ločice pri Vranskem 

(23.10.1913 - 21 11.1999)

s e  is k r e n o  z a h v a l ju je m o  d r .  P a v l i  R o d e  -  Z a lo k a r  z a  p r i z a d e v n o  z d r a v l j e n je  
in  g e . M a r i j i  Š t r a jh a r  z a  p o m o č  p r i  n e g i .
H v a la  g .  ž u p n ik u  J o ž e t u  T u r i n e k u  z a  o p r a v l je n  o b r e d ,  p e v c e m  z a  o d p e te  
ž a lo s t i n k e  in  g o v o r n i k u  A n d r e j u .  H v a la  p o g r e b n i  s lu ž b i  R o p o ta r  in  
K A R I T A S  z a  d a r o v a n o  c v e t je .
Z a h v a l ju je m o  se  t u d i  v s e m  s o r o d n ik o m , s o s e d o m  i n  p r i j a t e l j e m ,  k i  so  
d a ro v a l i  c v e t je ,  s v e č e ,  s v e te  m a š e  in  n a m  iz r a z i l i  s o ž a lje .

Žalujoči: sinovi Tone, Vinko in Franc z družinami ter sin Ivan
________________________________ ______________________  1

Vem, tu  z  nam i 
se večne sn ideš, 
a  še vedno z d i se, 
d a  z d a j zd a j p rid eš.

V SPOMIN
7. decembra je minilo leto dni, odkar nas je za 

vedno zapustila naša draga 
žena, mama in stara mama

FRANČIŠKA ZABUKOVNIK
iz Dobriča.

H v a l a  v s e m , k i  s e  je  s p o m in ja t e .

Vsi njeni

ZAHVALA

Prehitro nas je v 75. letu zapustil 
mož, oče in dedi

ANTON TONE ČATER
iz Migojnic 

(1924 - 1999)

H v a la  n je g o v im  p r i j a t e l j e m ,  h v a la  b o r c e m ,  h v a la  s o r o d n ik o m ,  s o s e d o m , 
k o le g o m ,  z n a n c e m , r i b i č e m  in  v s e m , k i  s t e  g a  i m e l i  r a d i  i n  g a  s p o š to v a l i .

N a j  o s t a n e  v e d n o  z  n a m i.

H v a la  V a m .

Vsi njegovi

ZAHVALA

Ob boleči izgubi naše dobre mame

ANE FONDA
iz Kamenč 7

s e  is k r e n o  z a h v a l ju j e m o  v s e m  s o r o d n ik o m ,  z n a n c e m , p r i j a t e l j e m  in  s o s e d o m  
z a  iz r e č e n a  s o ž a l ja ,  d a r o v a n o  c v e t je ,  s v e č e  in  z a  d a r o v a n e  m a š e .

H v a la  p o g r e b c e m ,  g o v o r n i k u ,  p e v c e m  in  g .  ž u p n i k u  Z i d a n š k u  z a  p o s lo v i ln e  
b e s e d e .

Žalujoči: hčerka Anka in sin Janez z družino
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Savinjski gordijski voz9l 
- d9litv9na bilanca

Novo sobno kolo je  podaril klub Golding. Skrajno levo predsednik kluba Tomaž Uranjek.

K o lo  z a  o s k r b o v a n c e
Klub menedžerjev in 

strokovnjakov Golding iz Žalca 
vsako leto zaključi z dobrodel
no akcijo. V letošnji so  zbirali 
sredstva za sobno kolo, ki so ga 
podarili oskrbovancem Doma 
Nine Pokom na Grmovju.

Ob predaji kolesa so pripravili

priložnostno slovesnost, na kateri je 
najprej govoril predsednik kluba 
Tomaž Uranjek. Povedal je, da so del 
sredstev zbrali s srečolovom na 
zaključni novoletni prireditvi, del pa 
so prispevali člani kluba. V imenu 
doma in oskrbovancev sta se za da
rilo zahvalila direktorica doma

M a s k o ta
V in d ije

Zdenka Ferlež in oskrbovanka 
Svetlana Frelih, ki je županu občine 
Žalec Lojzetu Posedelu izročila novo
letno darilo. Župan je vsem skupaj 
zaželel uspešno in zadovoljno novo 
leto ter prijetne praznike.

T.T.

Zaselek Vindija, ki sicer 
spada pod Prekopo in občino 
Vransko, šteje le nekaj hiš. Ta 
njihova majhnost pa je morda 
tudi prednost, saj živijo v slogi 
in prijateljstvu in so drug druge
mu vedno pripravljeni priskočiti 
na pomoč. To se je dobro 
pokazalo tudi letos poleti, ko so 
v zelo kratkem času asfaltirali 
dva cestna odseka in se  potem 
ob odprtju le-teh vsi prešerno 
poveselili.

Ob vhodu v njihov zaselek, ki naj 
bi bil po nekih virih prvič omenjen 
že pred 800 leti, je že dalj časa 
postavljena zanimiv znak zaselka. 
Nedavno pa se je ob tabli pojavil še 
kipec možaka, ki deluje kot maskota 
Vindijčanov. Za to popestritev je 
poskrbel Zmago Šošter, ki ima pri 
svoji hiši kar nekaj možicev. Tega 
Vindijčana, ki stoji ob tabli, in tudi 
druge kipce je kupil v Prekmurju, 
kamor poslovno večkrat zahaja, saj 
imata z ženo Ago doma konfekcijsko 
delavnico.

Pa naj še kdo reče, da Savinjčani 
nismo domiselni. V tem primeru pa 
tudi o škrtosti ni moč govoriti, saj je 
zraven priložena petlitrska plasten
ka, polna pijače. D. N.

JO n
Dom inik  
KUGLER  s.p
Pondor 24a 
3304 TABOR 
tel.: (063) 70 00 940 
fax: (063) 70 00 941 
mobitel: (0609) 620 270 
gsm: (041) 620 270 

(040) 620 270

❖  P R O JE K T IR A M O  
V IZD ELU JEM O  
❖  M O N TIR A M O  ❖

❖  oprema vseh vrst lokalov oprema pisarn  *  

oprema stanovanj <• svetovanja <■

Pred nami je  letnica 2 0 0 0  
in najtepša popotnica za nodo 

tisočletje je  mir d srcu 
in trajnost drednot.

Želimo dam ljubezni, 
sdežino deselja in prade priložnosti 

za osebno zadodoljstčo 
d božičnem času in nodem tisočletju.

P rv i č e b e la rs k i m o js t r i  

n a  S lo ven skem

V soboto je v Ljubljani Čebe
larska zveza Slovenije svečano 
podelila diplome prvi skupini 
24 čebelarskih mojstrov v 
Sloveniji, ki so zaključili 360 ur 
trajajoče teoretično in praktično 
izobraževanje. To so po letu 
1914 prvi čebelarski mojstri 
oziroma poklicni čebelarji na 
Slovenskem.

Kot je že večkrat povedal tudi 
predsednik Čebelarske zveze Lojze 
Petrle, ima za izobraževanje čebe
larskih mojstrov največ zaslug čebe
lar Savinjčan Anton Rozman, ki je 
tudi predsednik komisije za izo
braževanje pri zvezi in ki je na 
podelitvi predstavil potek izobra
ževanja. Mojstrske diplome pa sta 
podelila ravnatelj čebelarske šole 
Graz Josef Ulz in Lojze Petrle. Več o 
tem pa v januarski številki Utripa.

K. R.

P razn ična  podoba Braslovč

Pripravam na prihajajoče novo leto so se pridružili tudi v Braslovčah. Trg so okrasili s številnimi lučkami in 
drugim okrasjem, kar je pripomoglo k prazničnemu razpoloženju, polnem veselega pričakovanja. T. T.

M m iS T fO  K U SU »

Z ljubeznijo d leto 2000
Dedek Mraz

Kje si, kje si, 
dedek Mraz,
Hitro pridi k nam d das.
Tdoj sneženi smeh 
prinaša nam deselje, 
kot mirno sneženje.
Hitro nam daj darila d nogavičke, 
da bomo kot male siničke 
zobale potičke.

Lara Jelen, 6.b, OŠ Petrodče

Želje ob nodem tisočletju

Moja najdečja želja je, da bi spoznal 
dedka, saj ga še nikoli nisem didela. 
Z njim sem se pogodarjata samo po 
telefonu. A bila bi zelo srečna, če bi 
odprta drata in pred seboj zagledata 
dedka.

Petra Krsnik, 3.a, OŠ Petrodče

Želim, da bi našo družino ne doletela 
kakšna huda nesreča, da bi biti dsi srečni 
in da bi imeti malo deč denarja. Želim 
tudi, za zberemo čim deč denarja za brez
domce in gospo Nušo llodar.

Lidija Lesjak, 3.a, OŠ Petrodče

Žetim si,

... da ne bi bilo dojne in da bi se moja mama kmalu 
pozdradita.
... da bi lepo praznodali nodo leto in se čim deč 
sankati.
... da bi poletel d desolje.
... da bi bita zdrada in deseta.
... da bi bilo deliko snega.
... da bo nodo leto za dse srečno.
...d a  bi biti zdradi.
... da bi bita Tina zdrada in deseta.
... punčko in psička.
... da ne bi zamujala kombija.
... deliko sreče in uspeha za Tajo.
... deliko ditaminod za Tino.
... punčko.
... da bi bit zdrad.

učenci 1. r. OŠ Brastodče

Vsem generalom stfeta ob letu  2 0 0 0
Otroci dsega sdeta pozidamo dse generale, da 
odložijo orožja, bosti je bilo dojn, sodraštda, 
bolečine, žalosti in smrti. Bliža se leto 2000, zato 
želimo mir, srečo, deselje in sdobodo.
Osi otroci našega planeta Zemlje.

Miha Špacapan, h.b, OŠ Petrodče
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